
شوخی یا جدی؟

طرح استیضاح رئیس مجلس
 کلید خورد!

2

در همایش روز جهانی شهرساز مطرح شد؛

لزوم تغییر نگرش مدیران 
کرج به توسعه شهری

3
بازگشت برادران کوئن با »ترانه باستر اسکراگز«

جان دوباره به سینمای وسترن
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صالحی امیری: تاج می  تواند بماند؛

اعضای بازنشسته هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال باید بروند

8

امام جمعه کرج:

برای توسعه زکات واجب 
باید فرهنگ سازی شود

2
گزارش »دنیای هوادار« از مورد عجیب هیئت فوتبال استان البرز؛

سکوت  فدراسیون در مقابل تخلفات  هیئت  فوتبال
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قدم قدم با یک هدف؛

»فکری« برای دبل در
 لیگ یک می جنگد

غلامرضا محمدی:

اگر به آینده فکر می کردم سرمربی 
تیم ملی کشتی آزاد  نمی شدم

7 6

خبر

رونمایی از یادداشت رهبر معظم انقلاب پس از 
دیدار با جمعی از برنامه سازان صداوسیما؛

جنگ نرم همه جانبه  دشمن،
امروز قابل انکار نیست

در پی دیدار جمعی از تهیه کنندگان، کارگردانان و بازیگران سیما با 
رهبر انقلاب اسلامی - که پنجشنبه  24 آبان ماه 1397 برگزار شد - 
حضرت آیت الله خامنه ای فردای آن روز نکاتی را که به دلیل کمبود 
وقت نتوانسته بودند با این جمع در میان بگذارند، یادداشت کرده و 

برای آنان ارسال کردند که روز گذشته این یادداشت رونمایی شد.
متن این یادداشت به شرح زیر است:

بسمه   تعالی
آنچه در نظر بود در دیدار دیشب با حضرات بازیگران و کارگردانان 
و تهیه کنندگان سیما گفته شود و به     خاطر تمام شدن وقت گفته 

نشد:
- جنگ نرم همه جانبه  دشمن، امروز قابل انکار نیست.

- با این حال، برخی آن را انکار می کنند و این خود نیز بخشی از 
جنگ نرم است.

- در این جنگ، هنرمندان و اهالی فکر و نظر، در حکم نیروهای 
مسلح در جنگ سختند.

- برخی بی تفاوت از برابر این حادثه ی ملی می گذرند، برخی هم 
با دشمن همراهی و به او کمک می کنند؛ آنها مسئولیت ناپذیر 
و اینها دشمن شیفته اند. در مقایسه با نیروهای مسلّح در جنگ 

سخت، می توان گناه این دو دسته را تشخیص داد.
- امروز در کشور بحمدالله کم نیستند کسانی که دارای موضع 

مسئولانه و تلاش شایسته اند؛ این باید روزبه روز افزایش یابد.
- دفاع از عظمت ایران، از فرهنگ ایران، از خانواده  ایرانی، از 
حرکت باشکوه ملت ایران و ... فقط با سخنرانی و نگارش نیست؛ 

هنر باید میدان دار باشد.
- جایگاه فیلم و سریال در این میان بسیار برجسته است.

از  عزیز،  از شهدای  بپردازید؛  ملی  مسائل  به  در سریال ها   -
دفاع مقدس، از انقلاب، از سبک زندگی اسلامی، از انگیزه های 
ایمانی ملت و مظاهر آن، از ایستادگی شان برابر ابرجنایت کاران 
و مفسدان عالم، از راه پیمایی اربعین و و و ... بگویید؛ عظمت و 

استقلال و شجاعت و ظرفیت 
های علمی و عملی این ملت 

را با زبان هنر بیان کنید.
و  درست  پرداخت   -

موضوعات  این  هنرمندانه 
بسی جذاب و پرمخاطب است، 

هم در داخل کشور و هم در دیگر 
کشورها و ملت ها.

- سخنان شما دیشب نشان داد 
که شما هم عینا همین دغدغه 

را دارید، موفق و موید باشید 
ان شاءالله.

میان  نطق  در  کواکبیان،  مصطفی 
گذشته  روز  علنی  جلسه  دستور 
میلاد  تبریک  با  مجلس  )سه شنبه( 
)ع(  صادق  امام  و  )ص(  اکرم  پیامبر 
در  )ص(  پیامبر  برخورد  »از  گفت: 
درس  خشونت ها  از  دوری  خصوص 
بگیریم و با مردم با مهربانی بیشتری 
برخورد کنیم. همچنین به شوراهای 
اهمیت  محلی  پارلمان های  و  محل 
بیشتری دهیم. ای کاش در کنفرانس 
وحدت اسلامی از مسلمانان اهل سنت 

کشور خودمان تمجید می کردیم.«
گفت:  بسیج  هفته  تبریک  با  وی 
را  بسیج  جدید  فرمانده  »انتصاب 
تبریک می گویم و امیدوارم از ارتباط 
این عزیزان به اهداف سیاسی پرهیز 
مکار  عالم  وانفسای  این  در  شود. 
جهان دیپلماسی و روابط بین المللی، 
به عنوان عضو کمیسیون امنیت ملی 
مجلس و رئیس فراکسیون دیپلماسی 
می گویم باید دست به دست هم دهیم 

و به جای تضعیف فرماندهان دستگاه 
صداقت  ظریفِ  از  کشور  دیپلماسی 
خارجی  سیاست  عرصه  در  دانایی  و 
بیاییم بپذیریم که در  تجلیل کنیم. 
کشوری که حداقل 1۵ میلیارد قاچاق 
و 14 هزار میلیارد فرار مالیاتی وجود 
دارد و سلطان شکر، دلار و سکه داریم، 
حتما پولشویی وجود دارد. دستگاه قضا 
و دستگاه اجرایی با وجود این موارد 
باید به اجرای قانون مبارزه با پولشویی 

اهتمام ورزد.«
نماینده مردم تهران ادامه داد:»بارها 
گفته ام تا چه زمانی قرار است شورای 
سه  روسای  اقتصادی،  هماهنگی 
از  بسیاری  باشد.  داشته  تدوام  قوه 
تصمیمات آقایان نیاز به قانون گذاری 
که  می گویم  ایران  مردم  به  دارد 
مجلس در راس امور از آن بی خبر 
شورای  فردا  از  دارم  نگرانی  است. 
اساسی  قانون  براساس  که  نگهبان 
باید حافظ شرع و قانون اساسی باشد 

نظام،  کلی  سیاست های  بر  علاوه 
مصوبات شورای عالی انقلاب فرهنگی 
فضای  عالی  شورای  مصوبات  و 
هماهنگی  شورای  مصوبات  مجازی، 
اقتصادی را مبنای کار خود قرار دهد. 
آن وقت از مجلس که در راس امور 

است، چه می ماند.«
کواکبیان عنوان کرد: »اصلاح طلبان از 
ما می پرسند که در این شرایط اقتصادی 
در مجلس چه می کنید. علی رغم اینکه 
فراکسیون بزرگی داریم ولی باید بگوییم 
زمانی می توانیم به نتیجه برسیم که 
دوستان به اصطلاح مستقل مجلس به 
ما کمک کنند و الا ما کاری نمی توانیم 
انجام دهیم. امیدواریم با اجرای طرح 
بتوانیم  کشور  در  اصلاحات  پارلمان 
سوی  از  منتخب  نمایندگان  صرفا 

احزاب در مجلس داشته باشیم.«
بیان  کشور  وزیر  به  تذکری  در  وی 
به چه حقی  وزیر کشور  کرد:»آقای 
حکم شهردار را نگه داشته اید؟ مگر 

قبلا شما این موضوع را تایید نکرده 
امنیتی  دستگاه های  مگر  بودید؟ 
ایشان  بودند  نگفته  اطلاعاتی  و 
ندارند؟  اطلاعاتی  و  امنیتی  مشکل 
سال   3۰ در  مقامات  وابستگان  اگر 
قبل عضو گروهک منافقین شده اند 
می توانم برای شما بگویم چه فرزندانی 
تخلفات  علی رغم  مقامات  برخی  از 
شدند.  اعدام  حتی  مقامات  برخی 
شما در کمتر از 24 ساعت علی رغم 
تخلفات در پرونده های املاک نجومی 

برخی افراد را تایید می کردید.«
نماینده مردم تهران در مجلس شورای 
کرد:»برخی  تاکید  پایان  در  اسلامی 
خبرگزاری های مرتبط با اصول گرایان 
بیان  را  مطالبی  اصلاح طلبان  علیه 
می کنند. من بارها گفته ام که فقط 7 
یا ۸ میلیون تومان از دانشگاه حقوق 
دریافت می کنم و از مجلس حقوقی 
نمی گیرم اما می گویند من 2۵ میلیون 

تومان حقوق می گیرم.«

نطق کواکبیان خطاب به وزیر کشور:

می خواهید بگویم فرزندان کدام مقامات اعدام شدند؟

»دنیای هوادار« از وضعیت سینمای »نسبتا« مدرن ساویز گزارش می دهد؛

بازسازی یا بازی با سازه؟

برای دانلود فایل پی دی اف
 همه شماره های روزنامه

 به سایت  » دنیای هوادار« 
مراجعه کنید
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نتایج نظرسنجی مردمی پانزدهمین جشنواره 
فیلم مقاومت در حالی اعلام شد که زنده یاد 
رسول ملاقلی پور، ابراهیم حاتمی کیا، مسعود 
فهرست  در  پرستویی  پرویز  و  ده نمکی 
قرار  انقلاب  سینمای  سال   4۰ برگزیدگان 
فیلم  جشنواره  افتتاحیه  مراسم  گرفتند. 
مقاومت شامگاه دوشنبه ۵ آذرماه با حضور 
جمعی از هنرمندان و مدیران سینمایی کشور 

مراسم  این  در  برگزار شد.  تالار وحدت  در 
سینمای  سال   4۰« بخش   4 برگزیدگان 
و  کوتاه«  »فیلم  نور«،  »جلوگاه  مقاومت«، 
»روایت نو« اهدا شد که در ادامه برگزیدگان 

این بخش ها را می شناسیم. 
نرگس آبیار، ابراهیم حاتمی کیا و محمدحسین 

مهدویان در بخش فیلمنامه برگزیده شدند.
پرویز پرستویی، هادی حجازی فر و مریلا زارعی 

در بخش بازیگری برگزیده شدند.
حاتمی کیا،  ابراهیم  کارگردانی  بخش  در 
مسعود ده نمکی و زنده یاد رسول ملاقلی پور 

برگزیده شدند.
در ادامه برنامه ابراهیم حاتمی کیا ضمن دریافت 
جایزه خود گفت: من از جمله کهنه نفسان این 
حوزه هستم. افرادی که در دهه ۶۰ بودند را 
می شناسم. کسانی که چشمشان در آن هشت 

سال، دفاع مقدس را دید و به جنوب کشور 
افتاد و در این عرصه اثر تولید کردند، شایسته 
تقدیر هستند مانند استادم آقای بهرام بیضایی. 
من امروز به نمایندگی از همه آن ها این هدیه را 

دریافت می کنم.
فیلم های سینمایی  فیلم،  بهترین  در بخش 
آژانس شیشه ای، اخراجی ها و شیار 143 به 

عنوان آثار برگزیده معرفی شدند.

حاتمی کیا در مراسم افتتاحیه جشنواره فیلم مقاومت:
هدیه ام را به نمایندگی از استادم بهرام بیضایی می گیرم

 علی پروین: 
تصمیم  مسئولان برای 
واگذاری سرخابی ها

به بخش خصوصی 
جدی است!
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نماینده مردم شاهین شهر در مجلس از تهیه 
طرح استیضاح علی لاریجانی رئیس مجلس 

شورای اسلامی خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، حسینعلی حاجی 
دلیگانی نماینده مردم شاهین شهر در مجلس 
درخواست  از  گفتگویی،  در  اسلامی  شورای 
تعدادی از نمایندگان مجلس در مورد استیضاح 
علی لاریجانی مجلس شورای اسلامی خبر داد.
متن درخواست استیضاح علی لاریجانی رئیس 

مجلس شورای اسلامی به شرح زیر است:
»ریاست محترم کمیسیون تدوین آئین نامه 

داخلی مجلس شورای اسلامی
همانگونه که می دانید شورای محترم نگهبان 
و   72۶2/1۰2/97 شماره  نامه های  طی 
7274/1۰2/97 مورخ 1۸ مهرماه 97 )پیوست 
یک و دو( اصلاحات اعمال شده در جلسه سوم 
مهرماه 1397 مجلس شورای اسلامی جهت 
رفع ایرادات آن شورا را در خصوص تصویب 
لوایح الحاق دولت جمهوری اسلامی ایران به 
برای مبارزه  کنوانسیون سازمان ملل متحد 

با جرائم سازمان یافته فراملی و اصلاح قانون 
مبارزه با پولشویی را کافی ندانسته و کماکان 
این مصوبات را مغایر بند 2 اصل 11۰ قانون 

اساسی اعلام کرده است.
متعاقب آن، ریاست محترم مجلس شورای 
اسلامی طی مکاتبه شماره ۶۰29۰ به تاریخ 
19 مهرماه 97 مصوبات موصوف را که مورد 
ارجاع  بدون  بوده است  نگهبان  ایراد شورای 
به کمیسیون و متعاقباً طرح در صحن علنی 
به  مجلس  اطلاع  بدون  و  مستقیماً  و  رأساً 
مجمع تشخیص مصلحت نظام ارسال می کند. 

)پیوست 3(
پر واضح است که به استناد اصل 112 قانون 
اساسی مجمع تشخیص مصلحت نظام وقتی 
در خصوص مصوبات مجلس تصمیم می گیرد 
که مجلس )نه ریاست آن( با در نظر گرفتن 
مصلحت نظام نظر شورای محترم نگهبان را 
تأمین نکند و طبق ماده 2۰۰ قانون آئین نامه 
وافی  مجلس  مصوبات  اگر  مجلس،  داخلی 
نظرات شورای نگهبان نباشد مجدد در مجلس 

مطرح می گردد و در صورتی که مجلس با در 
نظر گرفتن حفظ مصلحت نظام همچنان بر 
رأی خود باقی باشد مجلس مصوبه مذکور را به 
مجمع تشخیص مصلحت نظام ارسال می کند.

تصدیق می فرمائید که اقدام ریاست محترم 
مجلس در ارسال مصوبات فوق الذکر به مجمع 
تشخیص مصلحت نظام بدون جری تشریفات 
اصرار  و  علنی  یعنی طرح در صحن  قانونی 
مجلس به مصوبه خود مغایر صریح اصل 112 
داخلی  آئین نامه  ماده 2۰۰  و  اساسی  قانون 
مجلس و ناقض سوگندی است که برابر ماده 
1۶ آئین نامه به خداوند قادر متعال در برابر قرآن 

کریم یاد کرده است.
علی المراتب به استناد ماده 24 آئین نامه مذکور 
رسیدگی به اقدام مغایر قانون رئیس محترم 
مجلس توسط اینجانبان امضاء کنندگان ذیل 
به عنوان نمایندگان مردم مورد تقاضا می باشد.«

 -2 حاجی دلیگانی  علی  حسین   -1
حجت الاسلام علیرضا سلیمی 3- سهراب 
گیلانی 4- جواد کریمی قدوس ۵- سید 
اعزازی  الله  ضیاء   -۶ حسینی کیا  جواد 
موسوی  ناصر  سید   -۸ ترکی  اکبر   -7
نصرالله   -1۰ کعبی  عامر   -9 لارگانی 
 -12 ناصری نژاد  11-مجید  پژمان فر 
سید حسین نقوی حسینی 13- عباس 
اسماعیل سعیدی  گودرزی 14- محمد 
سامری  عبدالله   -1۶ سالک  احمد   -1۵
17- حسن نوروزی 1۸- ذبیح نیکو 19- 
محمود شکری 2۰- صدیف بدری 21- 
احسان  سید   -22 جاسمی  قاسم  سید 
ساداتی نژاد  جواد  سید   -23 قاضی زاده 
سید   -2۵ پوربافرانی  عباسعلی   -24
نوری 2۶- حجت الاسلام مجتبی  راضی 

ذوالنوری 27- سید  جواد ابطحی

اخبار

شهاب سنگ 210 متری زمین را
 تهدید می کند 

برخورد  احتمال  با  رابطه  آمریکا در  و هوانوردی ملی  اداره فضا 
شهاب سنگی به بزرگی دو زمین فوتبال به کره زمین هشدار داد.

برخورد  احتمال  از  )ناسا(  آمریکا  ملی  هوانوردی  و  فضا  اداره 
شهاب سنگی به بزرگی دو زمین فوتبال )بیش از 2۰۰ متر طول( 
به کره زمین خبر داد. ناسا اعلام کرد این شهاب سنگ که آخرین 
بار در ماه ژوئن رویت شده، در صورت برخورد با زمین انرژی معادل 

هزار و ۵۰۰ بمب هسته ای آزاد می کند.
اداره فضا و هوانوردی ملی آمریکا افزود که طبق محاسباتش، ۶2 
مسیر فضایی وجود دارد که اگر این شهاب سنگ در آنها قرار گیرد، 
طی 1۰۰ سال آتی با زمین برخورد خواهد کرد. اولین حالت از این 
۶2 مسیر، در صورت محقق شدن، برخورد شهاب سنگ یاد شده با 

زمین در سال 2۰23 را به همراه خواهد داشت.

جشنواره ابوذر البرز تمدید شد
رئیس سازمان بسیج رسانه استان البرز گفت که با وارد شدن 
نمایندگی آستان قدس رضوی در البرز در محورهای جشنواره 
ابوذر، مهلت ارسال آثار برای شرکت در این جشنواره تمدید شد.

ابراهیم نوروزی فر به اهداف برگزاری سومین جشنواره رسانه ای 
ابوذر در استان البرز اشاره کرد و افزود:»توسعه و تقویت جبهه 
رسانه تراز انقلاب اسلامی و آماده سازی بستر و زیرساخت های 
لازم برای برگزاری اینگونه جشنواره ها از جمله این اهداف است.«
وی اظهار داشت:»همچنین تولید محتوای ارزش های انقلابی 
و تقویت و پرورش روحیه و آرمان های اسلامی از دیگر اهداف 

برگزاری جشنواره ابوذر می باشد.«
وی با اشاره به اینکه این جشنواره در هشت بخش برگزار می شود، 
خبر، گزارش مکتوب، گزارش رادیویی، یادداشت، مصاحبه، فیلم کوتاه، 
موشن گرافی و عکس را از جمله بخش های این جشنواره عنوان کرد.

شرکت کنندگان می توانند در سه بخش و در هر بخش با سه اثر 
در این جشنواره شرکت کند.

قیمت هر تن سیمان پاکتی
2۴ هزار تومان شد

 با افزایش قیمت پاکت های PP قیمت هر تن سیمان پاکتی 
24 هزار تومان شد.

به دنبال افزایش قیمت پاکت های PP افزایش قیمت هر تن 
سیمان پاکتی به تصویب رسید. برهمین اساس هر تن سیمان 

پاکتی 24۰ هزار ریال به فروش می رسد.
پیش از این جعفر سرقینی، معاون امور معادن و صنایع معدنی 
وزیر  معاون  نوایی،  به  تجارت، خطاب  و  معدن  وزارت صنعت، 
و رییس سازمان حمایت از تولیدکنندگان و مصرف کنندگان 
نوشته بود: متأسفانه هیچ اقدام قابل توجه و موثری در جهت 
کاهش قیمت پاکت های PP به عمل نیامده و عملا صنعت 
سیمان در عرضه سیمان پاکتی دچار مشکل شده است. با عنایت 
به اینکه از ابتدای سال جاری هر عدد کیسه بسته بندی ۵۰ 
کیلویی P.P از ۸ هزار ریال به 2۰ هزار ریال رسیده است. بنابراین 
باید قیمت هر تن سیمان پاکتی به میزان حدود 24۰ هزار ریال 

افزایش قیمت یابد. 

اخبار

توقیف سواري »بی امِ دبلیو« و 
»هیوندا جنسیس« در قزوین

از  قروین  استان  راه  پلیس  رئیس 
هیوندا  و  دبلیو  ام  بی  سواري  توقیف 
حرکات  بعلت  قزوین  در  جنسیس 
 2۰۰ سرعت  و  متعدد  آمیز  مخاطره 

کیلومتر بر ساعت خبر داد.
سرهنگ نصرالله بیگلري، روز گذشته 
کرد:»ماموران  اظهار  گفتگویی  در 
»قزوین  آزادراه  راه  پلیس  پاسگاه 
-کرج« حین کنترل تردد خودروهاي 
عبوري در آزاد راه، یک دستگاه سواری 
»بی ام دبلیو« و یک دستگاه سواری 
حال  در  که  را  جنسیس«  »هیوندا 
انجام کورس و ارتکاب تخلفات حادثه 
بودند  غیرمجاز  سرعت  و  متعدد  ساز 

متوقف کردند.«
گفت:»رانندگان  پایان  در  وي 
حرکات  علت  به  فوق  خودروهای 
رعایت  عدم  و  نمایشی  و  مارپیچ 
مجاز  غیر  سرعت  و  طولی  فاصله 
2۰۰ کیلومتری باعث اختلال در نظم 
متوقف  از  پس  بودند  شده  ترافیکی 
پارکینگ  به  و  قانون  اعمال  کردن، 

منتقل شدند.«

حذف فضاهای بی دفاع 
شهری ضروری است

نگاه  داشتن  گفت:»برای  کرج  شهردار 
باید  شهرها  معماری  به  انسان محور 
مواردی ازجمله حذف فضاهای بی دفاع 

شهری را در دستور کار قرارداد.«
علی اصغر کمالی زاده ظهر روز گذشته 
و  بایدها  شهری،  »آینده  همایش  در 
نبایدها« که به مناسبت روز شهرساز در 
باشگاه میلاد برگزار شد، اظهار کرد:»در 
حوزه بازآفرینی توجه به مسائل فرهنگی، 

اجتماعی و اقتصادی ضروری است.«
وی در ادامه با تأکید بر مرحله نخست 
طرح باز آفرینی، گفت:»شهرهای مطرح 
دنیا را از طریق معماری متعلق به همان 
این  از  ما  درحالی که  شهر می شناسند 

مهم فاصله داریم.«
بهسازی  اینکه  بابیان  کرج  شهردار 
بالایی  اهمیت  از  فرسوده  بافت های 
برخوردار است، گفت:»نباید اجازه دهیم 

بافت های فرسوده گسترش پیدا کنند.«
نگاه  داشتن  کرد:»برای  تأکید  وی 
باید  شهرها  معماری  به  انسان محور 
مواردی ازجمله حذف فضاهای بی دفاع 

شهری را در دستور کار قرارداد.«

بدهی ۳ هزار و ٨٠٠ میلیارد 
تومانی شهرداری شیراز

شیراز  شهر  شورای  سخنگوی 
شهرداری  بدهی  گفت:»مجموع 
و  پیمانکاران  مطالبات  به  شیراز 
تملک ها 3 هزار و ۸۰۰ میلیارد تومان 

است.«
و  حمل  عمران،  کمیسیون  رئیس 
به  ترافیک شورای شهر شیراز  نقل و 
جمله  از  پروژه ها  از  بعضی  تعطیلی 
اشاره  قصردشت  غیرهمسطح  تقاطع 
و عنوان کرد:»این پروژه به دلیل نگاه 
تعطیل  پنجم  شورای  محوری  انسان 

شده اند.«
برای  شهروندان  ترغیب  به  قائدی 
و  حمل  سیستم  از  بیشتر  استفاده 
نقل عمومی در سطح شهر با تمرکز بر 
تقویت و توسعه ناوگان به عنوان یکی 
از اهداف مهم کمیسیون حمل و نقل 
نیز  باره  این  در  و  اشاره  شورای شهر 
گفت:»معاونت حمل و نقل و ترافیک 
به  گذشته  ادوار  در  شیراز  شهرداری 
عنوان معاونت اول شناخته نمی شد و 
تنها امضا کننده صورت جلسات بود، 

اما امروز خود تصمیم گیرنده است.«

ادارات شهرستان فردیس 
کد سازمانی ندارند

نماینده مردم کرج، اشتهارد و فردیس 
در مجلس شورای اسلامی گفت:»یکی 
فردیس  شهرستان  ادارات  مشکلات  از 
بوده که در حال  نداشتن کد سازمانی 

پیگیری است.«
در  گذشته  شب  کولیوند  محمدجواد 
اهری  پیک  ساکنان  با  مردمی  دیدار 
سازمانی  کد  افزود:»اختصاص  فردیس 
ادارات  برای استقلال  مهم ترین مقوله 
انتظار  از بودجه بوده که  و برخورداری 
می رود این امر در فردیس محقق شود.«

اشاره  فردیس  مشکلات  دیگر  به  وی 
کرد و گفت:»کمبود فضای آموزشی در 
منطقه پیک یکی از مشکلات است که 
با اختصاص قطعه زمینی در این منطقه، 
انتظار می رود اداره کل نوسازی مدارس 

استان البرز اقدام لازم به عمل آورد.«
شهرستان  امنیت  زمینه  در  کولیوند 
افزایش  »با  داشت:  اظهار  فردیس 
نیرو   ۶۰۰ البرز  استان  انتظامی  رتبه 
که  شود  می  افزوده  ها  کلانتری  به 
موضوع  این  از  فردیس  شهرستان 

مستثنی نیست.«

»فرزین محمودی پاتی« رییس شورای 
اسلامی مازندران شد

دکتر فرزین محمودی پاتی 
شهر  اسلامی  شورای  عضو 
آمل برای دومین سال پیاپی 
با اکثریت مطلق آرا به عنوان 
استان  شورای  رییس 

مازندران انتخاب شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، 
در جلسه فوق العاده شورای 
اسلامی استان که با دستور 

با حضور اعضا در استانداری  کار »انتخابات هیأت رییسه« 
مازندران برگزار شد، عضو شورای اسلامی شهر آمل موفق شد 
با کسب بالاترین آرا، کرسی رییس شورای اسلامی مازندران 
را به خود اختصاص دهد.  گفتنی است در این انتخابات محمد 
نعیمایی نایب رییس و دکتر مجتبی لاتی به عنوان منشی اول 

انتخاب شدند.

اظهار بی اطلاعی ابتکار از حضور بانوان 
در سمت استانداری

امور  معاون رئیس جمهور در 
زنان و خانواده در مورد اینکه 
خانم  یک  است  ممکن  آیا 
استاندار استانی شود، تصریح 

کرد:»ما خبر نداریم!«
وی در مورد رایزنی های صورت 
گرفته برای انتخاب استاندار از 
بین بانوان، گفت:»رایزنی برای 
حضور خانم ها همیشه برای 

همه پست ها انجام می شود.«
وی در مورد اینکه آیا ممکن است یک خانم استاندار استانی 
شود ،تصریح کرد: »ما خبر نداریم؛ همه نگاهشان نسبت به 
حضور خانم ها خوب است. افزایش رشد حضور خانم ها هم در 
مسئولیت ها و تصمیم گیری ها مشهود بوده و این هم مورد نظر 

رئیس جمهور و وزرا است.«

نامه محرمانه وزارت کشور به شورا
در مورد حناچی

شهر  شورای  سخنگوی 
نامه  ارسال  از  تهران 
به  کشور  وزارت  محرمانه 
وضعیت  مورد  در  شورا 

شهردار منتخب خبر داد.
روز  ظهر  اعطا  علی 
جلسه  حاشیه  در  گذشته 
شورا  اعضای  اندیشی  هم 
بسته  درهای  پشت  که 

برگزار شد با بیان اینکه روز گذشته آخرین مهلت وزارت 
از ده روز فرصت، برای صدور حکم شهردار  کشور بعد 
منتخب شورا بود گفت:»اما روز گذشته نامه محرمانه ای 
ابلاغ حکم  نه  که  آمده  شورا  به  کشور  وزارت  از سوی 
شرایط  واجد  منتخب  شهردار  اینکه  نه  و  بود  شهردار 

تعیین شده نیست.«

اخبار چهره ها

بیش از سه هزار میلیارد ریال
تخلف ارزی در البرز کشف شد

مدیر کل تعزیرات حکومتی 
و  هزار  گفت:»سه  البرز 
1۰1میلیارد و 17۸ میلیون 
و 91هزارو 447 ریال امسال 
در قالب چند تخلف ارزی در 
این استان کشف شده است.«

هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
روز  مختاری  اکبر  علی 

گذشته در گفت و گویی افزود:»در این زمینه هفت پرونده برای 
متخلفان ارزی توسط بانک ها تکمیل و برای بررسی و پیگیری 

لازم به اداره کل تعزیرات حکومتی استان البرز ارجاع شد.«
از  خارجی  ارزهای  پرونده ها،  این  کرد:»متخلفان  اضافه  وی 
قبیل دلار، یورو، یوان چین ، وون کره جنوبی و درهم امارات را 

دریافت کرده بودند اما به تعهدات خود عمل نکردند.«
مختاری گفت:»تخلف های ارزی شامل 2 میلیون و ۵1۰ هزار 
و هفت دلار، 19میلیون و ۶۸هزارو 912 یورو، 2 میلیارد و 
۶۵3میلیون و 32هزار و131 وون کره جنوبی، 19 میلیون و 
امارات  و 27هزارو 27۶ درهم  یووان چین  هزارو ۶4۶   423

بوده است.«
وی خاطرنشان کرد:»دراین زمینه تاکنون 1۰ نفر دستگیر و 

پرونده آنان درحال رسیدگی است.«

کارگاه تولید ضد یخ تقلبی در کرج 
پلمب شد

مدیر نظارت و بازرسی سازمان صنعت، معدن و تجارت البرز از 
شناسایی و پلمب کارگاه تولید ضد یخ تقلبی در این استان خبرداد.

گذشته  روز  آقایی  سیامک  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
گفت:»کارشناسان بازرسی سازمان صنعت، معدن و تجارت البرز 
در پی دریافت گزارشی مبنی بر فعالیت یک کارگاه تولیدی ضد یخ 

تقلبی در استان ، موضوع را به صورت ویژه رصد کردند.«
وی اضافه کرد:»تحقیقات نشان داد که این واحد اقدام به تولید و 

توزیع ضد یخ با برند های معروف می کند.«
آقایی افزود:»دربازرسی از محل مذکور 11هزارو 4۵۶ لیتر ضدیخ 

تقلبی به ارزش یک میلیاردو 4۶7میلیون ریال کشف شد.«
وی خاطرنشان کرد:»همچنین از این کارگاه تعدادی ابزار فنی 
مانند دستگاه تزریقی ، دستگاه برچسب زن و تعداد زیادی برچسب 

شرکت های مختلف به دست آمد.«
مدیرنظارت و بازرسی سازمان صنعت، معدن وتجارت استان البرز 
گفت:»در این زمینه یک نفر دستگیر و تحویل تعزیرات حکومتی 

استان شد.«
چندی پیش نیز یک کارگاه تولید ضد یخ تقلبی خودرو در البرز 

کشف و پلمب شد.

خبر

 نانوایی خود مختار !

تافتون  نان  که   است  چندسالی  تیموری-  زارع  منصور 
عدد  هر  دولتی  تافتون  نان  است؛  دونرخی  کرج  در  سنتی 
 ۶۰۰ آزادپز  های  نانوائی  در  تافتون  نان  و  تومن،   4۰۰
نانوایی های آزاد  از  تومن. حدود یک ماهی است که یکی 
و  بفروش می رساند  تومن  به ۸۰۰  را  تومنی  نان ۶۰۰  پز 
را  مبلغ  اضافه  این  اعتراض  بدون  مردم همچنان  متاسفانه 
می پردازند و نانوائی هم با کمال وقاحت به این گران فروشی 
ادامه می دهد. بنده حقیر ابتدا به صنف نانوایان زنگ زدم و 
موضوع را درمیان گذاشتم، آقای معاون ریاست صنف اظهار 
داشتند نانوایان آزادپز به هر قیمتی که بخواهند می توانند 
بفروشند و من که از این پاسخ تعجب کرده بودم با شماره 
124 تعزیرات حکومتی کرج تماس گرفتم و متاسفانه خانمی 
اظهارداشت: »ما فقط  را شماره یک معرفی کرد،  که خود 
نانوائی های سنگکی و بربری را کنترل می کنیم و هیچ گونه 
کنترل و مسولیتی روی نانوائی های تافتون نداریم!« و وقتی 
من به ایشان توضیح دادم یعنی نانوائی های تافتون هرچه 
قدر گرانفروشی کنند مختارند وکسی حق اعتراض ندارد؟ 
پاسخ داد سعی می کنیم این موضوع را در کمیسیون مطرح 
کنیم. در مراجعه ای که به همین نانوائی داشتم، با مسئولش 
صحبت کردم که آقا روی چه حسابی 2۰۰ تومن روی هرنان 
گذاشتی؟ ده، بیست، سی درصد. نمیشه که یک مرتبه 3۵ 
درصد گران کنی! میدونی چه جوابی داد؟ تازه مدعی بود نان 
ما هزارتومن می ارزد! حالا برای من این سوال پیش آمده 
که وقتی آرد گران نشده و قیمت جدیدی که گویای گرانی 
نان باشد، از طرف دولت اعلام نشده چرا باید یک نانوائی این 
قدر اوضاع را بی حساب و کتاب بداند که خودسرانه قیمت 
از همه  و  بدهد؟  افزایش  تومن  را یک مرتبه 2۰۰  نان  هر 
بدتر صنف نانواها چرا جواب سربالا بدهد تعزیرات هم عذری 
بدتر از گناه بیاورد؟ این نانوائی در فاز 4 مهرشهر قراردارد. 
لطفا این بی توجهی و اجحاف را تماما انتشار بدهید، تا شاید 
مسئولانِ در خواب استان البرز، بیدار و به این قلدری و گران 
فروشی خاتمه دهند و به صنف آن ها، تفهیم کنند نانوائی 
چه آزادپز باشد چه دولتی باید نرخ های اعلام شده را رعایت 
را فقط سنگک ویا  نانوائی  و  نان  تعزیرات حکومتی  کند و 

بربری تلقی نکند!

نگاه شهروندی شوخی یا جدی؟

طرح استیضاح رئیس مجلس
 کلید خورد!

امام جمعه کرج:
برای توسعه زکات واجب باید

فرهنگ سازی شود 
نماینده ولی فقیه در استان البرز و امام جمعه کرج بر ضرورت 
تشکیل و فعال سازی جمعیت زکات یاوران جوان در مدارس 

استان تاکید کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، آیت الله سید محمدمهدی حسینی 
همدانی روز گذشته در همایش زکات منطقه 2 کشور که در 
موسسه تحقیقات علوم دامی کشور مستقردر کرج برگزار شد، 
افزود:»مدرسه یکی از مکان هایی است که در توسعه امور مانند 
بحث راهنمایی و رانندگی و ترویج فعالیت های موثر اجتماعی 

تاثیر گذار است.«
وی اظهار داشت:»زکات یاوران جوان باید در مدارس فعال شوند و 

دانش آموزان در ترویج این فریضه دینی مشارکت کنند.«
امام جمعه کرج با اشاره به وضعیت مناسب کشاورزی استان البرز، 
افزود:»تولیدات مناسب زراعی، باغی و دامی استان می تواند به 

افزایش درآمد زکات کمک کند.«
وی با اشاره به اینکه بخش عمده ای از زکات استان مربوط به 
زکات های مستحبی است، بیان داشت:»این امر نقص بزرگی 
برای استان است زیرا عملکرد گندم در استان رتبه کشوری دارد 
و تولیدات دامی خوبی داریم و به همین دلیل می طلبد که زکات 

واجب نیز توسعه یابد.«
حسینی همدانی گفت:»برای توسعه زکات واجب باید فرهنگ 
سازی شود هرچندکارهای زیادی در این بخش شده اما ضعف 

دارد.«
وی افزود:»پس از جمع آوری زکات اولویت ها هم مهم است که 

در چه بخشی هزینه کنیم.«
امام جمعه کرج گفت:»باید برای هزینه های زکات برنامه ریزی 

شود و کمیته ای آن را بررسی و نظارت کند.«
وی افزود:»مساله آب یکی از مسایل سخت و جدی استان است 
که در اشتهارد خیلی وضعیت بدتر است و بر اساس تصمیم گیری 
های انجام شده مقرر شد که ۶۰ درصد زکات استان به امر آب 

رسانی اشتهارد با ایجاد استخرهای ذخیره آب اختصاص یابد.«

فرماندار طالقان خبر داد؛
شناسایی 20 هزار هکتار اراضی

قابل کشت
فرماندار طالقان از شناسایی2۰هزار هکتار اراضی قابل کشت در 
این شهرستان خبرداد و گفت: 2۰۰ هکتار این اراضی در سال 

زراعی جاری زیر کشت دیم قرار گرفت.
یک  امسال  پایان  داشت:»تا  اظهار  گذشته  روز  صادقلو  جواد 
هزارهکتار دیگر از این اراضی زیر کشت محصولات کشاورزی 

قرار خواهد گرفت.«
وی ادامه داد:»یک برنامه چهار ساله برای کشت و احیای این2۰ 
هزارهکتار اراضی در قالب استفاده از شیوه های نوین آبیاری، 
باغداری ، توسعه زنبورداری و شیلات، احداث مخازن ذخیره آب 

پیش بینی شده است.«
صادقلوگفت:»با توجه به اینکه طالقان روند توسعه را طی می کند 
باید در حوزه های کشاورزی، باغداری، دامداری، زنبور داری و 

صنایع تبدیلی گام های بلندی برداشته شود.«

هلال  جمعیت  جوانان  سازمان  رئیس 
فردا  زلزله  مانور  گفت:»بیستمین  احمر 
در 1۰۰ هزار مدرسه سراسر کشور برگزار 

خواهد شد.«
سال های  برخلاف  افزود:»امسال  صابونچی 
گذشته که این مانور در یک مدرسه منتخب 
فاطمه  مدرسه  در  می شد  برگزار  تهران 
پزشکی استان البرز برگزار خواهد می شود.«

است  سال  مانور 2۰  کرد:»این  عنوان  وی 

که توسط مجموعه ای متشکل از جمعیت 
هلال احمر، وزارت علوم، پژوهشگاه زلزله، 
صدا وسیما و سازمان مدیریت بحران  برگزار 

می شود.«
این  برگزاری  هدف  به  اشاره  با  صابونچی 
در  که  است  این  کرد:»هدف  تصریح  مانور 
شایع ترین خطر طبیعی که بحث زلزله هست 
آموزش هایی به دانش آموزان داده شود که در 
هنگام وقوع زلزله این خطرات کاهش یابد.«

بیستمین مانور زلزله فردا در مدارس کشور
 برگزار می شود

 مسئول شبکه لرزه نگاری استان کرمانشاه 
با بیان اینکه زلزله ۶٫4 ریشتری 4 آذر 
بود،  گذشته  سال  آبان  زلزله  لرزه  پس  
گفت:»از دیشب تا کنون 1۵2 پس لرزه 

داشته ایم.«
 ۶٫4 زلزله  به  اشاره  با  فروزی   فرهاد 
ریشتری ساعت 2۰ و هفت دقیقه سه 
محل  کرد:»اگرچه  اظهار  پیش،  شب 
گسل این زلزله کمی با گسل زمین لرزه 

دارد،  فاصله  گذشته  سال  آبان  بزرگ 
قرار  اما در همان زون گسلی خردشده 
گرفته و پس لرزه همان زلزله محسوب 

می شود.«
وی در پایان با گلایه از شایعات برخی 
تا  داشت:»خوشبختانه  اشاره  ها،  رسانه 
کنون هیچ کشته ای نداشته ایم و طی 
گزارش های رسیده احتمال بسیار زیاد 
این زلزله بدون تلفات سپری شده است.«

وقوع 1۵2 پس لرزه
 در کرمانشاه 

رییس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج به عنوان رییس کمیته تخصصی سیما و منظر و فضای سبز شهری کمیسیون خدمات 
شهری و محیط زیست مجمع شهرداران کلان شهرهای ایران منصوب شد. بضاعتی پور پیش از این نیز در سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری 

شهرداری کرج حضور داشت.

بضاعتی پور به عنوان »رئیس کمیته تخصصی...« کلان شهرهای ایران منصوب شد
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

شهری

آیا کرمان استان ارزانی
برای زندگی کردن است؟

گزارشات مرکز آمار ایران تورم استان کرمان را در مهرماه پایین ترین 
نرخ اعلام کرده است.

به گزارش »دنیای هوادار«، گزارشات مرکز آمار ایران در اعلام نرخ 
تورم استان ها در مهرماه 97 کرمان را در پایین ترین رده براساس 
تورم نقطه ای اعلام کرده است. براساس این گزارش بیشترین نرخ 
تورم نقطه به نقطه مربوط به استان ایلام )39,9 درصد( و کمترین 

آن مربوط به استان کرمان )2۶.1 درصد( بوده است
برای خانوارهای کشور  ماه 1397 عدد شاخص کل  مهر  در 
)1۰۰=139۵( به 144.1 رسید که نسبت به ماه قبل 7.1 درصد 
افزایش نشان می دهد. در این ماه بیشترین نرخ تورم ماهانه 
خانوارهای کشور مربوط به استان ایلام با 9.۵ درصد افزایش 
و کمترین نرخ تورم ماهانه مربوط به استان قم با ۵.۰ درصد 
افزایش می باشد. درصد تغییر شاخص کل نسبت به ماه مشابه 
سال قبل )تورم نقطه به نقطه( برای خانوارهای کشور نیز 32.۸ 

درصد بوده است.

قدرت خرید بیشتر مردم کرمان
بیشترین نرخ تورم نقطه به نقطه مربوط به استان ایلام )39.9 
درصد( و کمترین آن مربوط به استان کرمان )2۶.1 درصد( 
است. یعنی خانوارهای ساکن استان ایلام به طور متوسط 7.1 
درصد بیشتر از میانگین کل کشور و خانوارهای ساکن استان 
کرمان به طور متوسط ۶.7 درصد کمتر از میانگین کل کشور 
نسبت به مهر 139۶ برای خرید یک »مجموعه کالا و خدمات 
یکسان« هزینه کرده اند. نرخ تورم دوازده ماهه منتهی به مهر 
ماه 1397 برای خانوارهای کشور به عدد 13.4 درصد رسید. 
بیشترین نرخ تورم دوازده ماهه مربوط به استان لرستان )1۶.۶ 
درصد( و کمترین آن مربوط به استان کرمان )1۰.4 درصد( 
بوده است. شکاف نرخ تورم دوازده ماهه استان ها در مهر ماه 
۶.2 درصد است که نسبت به ماه قبل یک واحد درصد افزایش 

نشان می دهد.
براساس همین آمار در خانوارهای شهری، بیشترین نرخ تورم 
نقطه به نقطه خانوارهای شهری مربوط به استان ایلام )4۰.۶ 
درصد( و کمترین آن مربوط به استان کرمان )2۵.۵ درصد( 
طور  به  ایلام  استان  ساکن  شهری  خانوارهای  یعنی  است، 
متوسط ۸.2 درصد بیشتر از میانگین کل کشور و خانوارهای 
شهری ساکن استان کرمان به طور متوسط ۶.9 درصد کمتر 
از میانگین کل کشور نسبت به مهر 139۶ برای خرید یک 
»مجموعه کالا و خدمات یکسان« هزینه کرده اند و از سوی 
خانوارهای  برای  کل  شاخص  عدد   1397 مهرماه  در  دیگر 
نقطه  به  نقطه  تورم  نرخ  بیشترین  دهد  می  نشان  روستایی 
خانوارهای روستایی مربوط به استان کردستان )43.1 درصد( و 
کمترین آن مربوط به استان کرمان )27.۵ درصد( است، یعنی 
خانوارهای روستایی ساکن استان کردستان به طور متوسط 7.۸ 
درصد بیشتر از میانگین کل کشور و خانوارهای روستایی ساکن 
استان کرمان به طور متوسط 7.۸ درصد کمتر از میانگین کل 
کشور نسبت به مهر 139۶ برای خرید یک »مجموعه کالا و 

خدمات یکسان« هزینه کرده اند.

حال جای سوال است که آیا این گزارشات کرمان را استان 
ارزانی برای زندگی کردن معرفی می کند یا نه؟

رضا اسماعیلی مدیرکل کار، تعاون و رفاه اجتماعی استان کرمان 
در این زمینه گفت: اگر جنوب کرمان را روی کل استان سرشکن 
کنیم، می توان گفت هزینه های زندگی در استان کرمان پایین 
است، اما در شمال استان هزینه های زندگی کمتر از سایر نقاط 

کشور نخواهد بود.
وی افزود: سطح پوشش بیمه ای تامین اجتماعی در جنوب استان 
کمتر از شمال استان است و جمعیت کارگری در جنوب کمتر 
است، لذا سطح درآمدی کمتر و هزینه ها براین اساس کمتر 

خواهد بود.
مهرداد محمدی سلیمانی مدیرکل دفتر آمار و اطلاعات سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی استان کرمان نیز در این رابطه اظهار کرد: 
تورم استان کرمان نسبت به نرخ تورم کشور پایین تر است اما 
اینکه استان ارزانی است، باید در بازه زمانی دو یا سه ساله و شرایط 

عادی بررسی شود.
وی تصریح کرد: ارائه آمار تورم مربوط به یک ماه است و برای 
ارائه نظر کلی باید به عنوان مثال وضعیت استان در یک سال 

سنجیده شود.
سلیمانی بیان کرد: بخشی از مناطق استان کشاورزی است و 
فعالیت های این بخش در زمستان کمتر بوده و در نتیجه خرید 
و فروش کمتری نیز صورت می گیرد لذا تورم پایین تر است و در 
تابستان که هزینه حمل و نقل و فعالیت ها بالاتر است، نمی توان 

این بحث را تعمیم داد.
رضا سنجری مدیرکل امور اقتصادی و سرمایه گذاری استانداری 
کرمان نیز در گفت و گو با خبرنگار ایسنا گفت: نرخ تورم استان 
کرمان در تیرماه امسال 7.1 درصد و میانگین کشور ۸.7 درصد 
بوده، همچین تورم استان در مردادماه ما سال جاری ۸.7 و کشور 

9.7 درصد بوده است.

کمترین نرخ تورم کشور از آنِ کرمان
وی افزود: در شهریورماه نیز نرخ تورم استان کرمان ۸.9 درصد و 
کشور 11.3 درصد بوده و در رنکینگ کشور و مرکز آمار، کرمان 

آخرین استان است.
سنجری با بیان اینکه برای ارائه این نظر که کرمان در شرایط عادی 
استان ارزانی برای زندگی است، باید به گزارش سال قبل مراجعه 
کنیم بیان کرد: آنچه که بعد از خروج امریکا از برجام و تاثیر در 
نرخ ارز و بازار داخلی و کالاهای وارداتی اتفاق افتاده و بحران از آن 
زمان آغاز شده، تا شهریورماه 97 نرخ تورم استان کرمان مرتب از 

میانگین کشوری فاصله گرفته است.
در  انار  و  رفسنجان  مردم  نماینده  محمدی«  انارکی  »احمد 
مجلس شورای اسلامی و سخنگوی مجمع نمایندگان استان 
نیز در این باره به ایسنا گفت: این نظریه درست نیست، زیرا 
باید وضعیت زندگی و نرخ تورم استان کرمان در شرایط عادی 
سنجیده شود. از سوی دیگر مردم کرمان دست و دلباز هستند 
و به خوبی خرج می کنند و فکر نمی کنم هزینه های زندگی 

در کرمان پایین باشد.

گزارش

شهرساز،  جهانی  روز  مراسم  در  زارع  عباس 
سخنرانی خود را با تاکید بر »انسان محور« بودنِ 
شهرها آغاز کرد و گفت: در شهر انسان محور 
فضا در تعامل کامل با انسان است و انسان عنصر 

اصلیِ شهر خواهد بود.

به گزارش اختصاصی »دنیای هوادار«، رئیس 
شورای اسلامی شهر کرج، با بیان اینکه شهر 
باید در خدمتِ برآوردن نیازهای انسان باشد 
گفت: شهر باید زمینه هایی برای رشد و تعالی 
انسان به وجود آورد. شهرسازان و معماران بنا بر 
عملکردهایی که در شهر وجود دارد، کالبد شهر 
را طراحی کرده یا به وجود می آورند؛ کالبدی که 
می تواند موجبِ ایجاد زمینه  رفتاری و فرهنگی 

برای شهروند شود. 
رئیس شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به 
ابتدایی  نیازهای  از  یکی  گفت:  مازلو،  هرم 
در قاعده  هرم، سرپناه و مسکن است. اگر 
حیات  امکان  باشد  نداشته  وجود  مسکنی 
هرچه  آمد.  نخواهد  وجود  به  انسان  برای 
نیازهای  تامین شود  قاعده  پایه و  نیازهای 
تعالی  نشانه  که  می آید  به وجود  جدیدی 
نیازهای انسانی و فطرت انسان است که به 
مرور مرتبه نیازها هرچه به راسِ هرم نزدیک 

می شویم متعالی تر می شود.
نیازهای  رفع  که  پرسش  این  بیان  با  زارع 
شهروندان در شهرهای کنونی در کجای هرم 

امروز  شهرسازی  در  آن چه  گفت:  دارد  قرار 
سکونتگاه های  نوعِ  کرد  نقد  می شود  ایران 
امروزی است و تلاش می کنیم عده  کثیری 
را در یک نقطه جمعیتی ساکن و نیازهای 
ابتداییِ آنان را تامین کنیم اما دنبال تعالی 

اجتماعی نبوده ایم.
او با اشاره به اینکه ما درک درستی از نیازهای 
انسان نداریم گفت: متاسفانه این طور به نظر 
می رسد که ما در اقدامات خود فلسفه معنایی 
نقطه   یک  در  پل  سه  می زنم؛  مثال  نداریم. 
مواصلاتی کرج داریم؛ پل شاه عباسی که ورودی 
شهرسازان  همه  از  است.  کرج  شهر  اصلی 
می خواهم از این سه پلُ بازدید کنند که متعلق 
به سه دوره تاریخی متفاوت هستند و عملکرد 

اصلیِ آن ها عبورِ ترافیک است. چه سیرِ نزولی 
داشتیم تاکنون! هنوز وقتی مقابلِ این پل ها 
سلجوقی  دوره  به  مربوط  که  اولی  ویژه  به 
بود،  برای عبور و مرور ساخته شده  است و 
قرار می گیریم حسِ خوشایندی در ما ایجاد 
می شود. دو دوره جلوتر آمده ایم و پلِ  حامی 
دانش  با  و  است  به دوره مصدق  مربوط  که 
واجد  هم  باز  مهندسی جدید ساخته شده. 
ارزش های بسیار است و حسِ خوبی دارد. پلِ 
سوم از این دو بسیار فاصله گرفته است و هیچ 

دستاوردی ندارد. 
زارع با بیان اینکه باید فضای شهری ما به سمتی 
برود که خوانشِ انسانی تری داشته باشد گفت: 
شهر ما باید حقوقِ تمامِ شهروندان را تامین 

کند. سطح آسایش و آرامش شهروندان و میزان 
سرزندگیِ شهرهای امروز باید بررسی شود.

رئیس شورای اسلامی شهر کرج به لزوم توجه 
ویژه به نظرات مردم و ارتباط هرچه بیشتر با 
شهروندان گفت: باید حسِ مطالبه گری مردم را 
تقویت کنیم و در قبالِ آنان پاسخگو باشیم تا به 

سمتِ شهر انسان محور گام برداریم.
فضاهای  خرده  ساماندهی  به  توجه  لزوم  او 
پُرشمار اما با اهمیت کرج گفت: باید با کارهای 
کوچک اقدامات خود را آغاز کنیم. باید نگرش 
مدیران به توسعه ای که تاکنون در کرج اتفاق 
می افتاده است تغییر کند تا شهری انسان محور 

داشته باشیم.
زارع در پایان سخنان خود گفت: کرج کجای 
کار است؟  چرا هر طرف را که نگاه می کنیم 
اما من  آزردگی می بینم.  و  و سستی  اغفال 
چند ویژگی مثبت از کرج می گویم؛ استقرار در 
بهترین منطقه آب و هوایی ایران، برخورداری از 
چهار فصل، برخورداری از تنوع قومیتی و خُرده 
فرهنگ هایی که جسارتِ مهاجرت و تغییرِ وضعِ 
موجود خود را داشته اند، برخورداری از رتبه دوم 
باسوادی در کشور و بسیاری ظرفیت های دیگر. 
اما متاسفانه نتوانسته ایم طی سال های گذشته 
از این ظرفیت ها استفاده بهینه داشته باشیم. 
باید همراه مردم باشیم و جسارت درک نیازهای 
واقعیِ آنان و حرکتِ گام به گام در کنارِ آنان را 

داشته باشیم. 

در همایش روز جهانی شهرساز مطرح شد؛

لزوم تغییر نگرش مدیران کرج به توسعه شهری

زهرا نژاد بهرام؛ رئیس کمیته شهرسازی شورای شهر تهران با بیان اینکه شورا در بودجه سال 97 مبلغ ۵۵ میلیارد تومان برای ساخت پارکینگ محله ای در نظر گرفت؛ اما 
تاکنون این رقم جذب نشده است، گفت: حتی سازمان نوسازی چهار نقطه را معرفی کرده و مناقصه برگزار شد؛ اما سرمایه گذاری برای ساخت پارکینگ جذب نشد. در گذشته 
3۰۰ پارکینگ خصوصی در سطح شهر وجود داشت که حالا این تعداد به 13۰ پارکینگ فعال رسیده و مابقی یا متروکه شده اند و یا مالکان به دنبال تغییر کاربری هستند.

تعطیلی 170 پارکینگ عمومی در تهران

خط ۴ حصارِ کرج
صاحب طرح منظر شهری شد

طرح منظر شهری خط 4 حصار در مراسم بزرگداشت روز جهانی 
شهرساز رونمایی شد. 

به گزارش »دنیای هوادار«، مدیر نظارت بر توسعه حریم شهری 
کرج گفت: طرح منظر شهری به همت کارشناسان حوزه معاونت 
شهرسازی و معماری شهرداری کرج به منظور احیای فضاهای 

شهری و بازآفرینی محله خط 4 حصار تهیه شده است.
مرجانه فرهنگی با اشاره به اینکه تهیه این طرح طی ۶ ماه به انجام 
رسیده، افزود: اجرای طرح های منظر شهری موجب افزایش تنوع و 
سرزندگی و ایجاد سیمای شاخص شهری و تضمین رشد و سرمایه 

گذاری در توسعه شهری خواهد شد.

همه محله های منطقه 1۶
صاحب  کتابخانه می شوند

مدیر اداره فرهنگی معاونت اجتماعی فرهنگی منطقه 1۶ با بیان 
این خبر گفت: »این طرح با هدف افزایش سرانه فرهنگی، توزیع 
عادلانه امکانات و ارائه خدمات فرهنگی و ترویج فرهنگ مطالعه 

بین شهروندان اجرا می شود. 
به گزارش »دنیای هوادار«، در این طرح معاونت اجتماعی فرهنگی 
منطقه1۶ با راه اندازی کتابخانه درنقاط مرکزی و پرتردد هرمحله، 
به تناسب فضای موجود و تجهیز کتابخانه های قدیمی قصد دارد 
دسترسی به کتاب و فضای مطالعه را برای شهروندان آسان تر کرده 

و گرایش آنان را به کتابخوانی افزایش دهد. 
رضا احمدی افزود: بی شک یکی از راه های افزایش سرانه مطالعه 
فراهم آوردن امکانات و فضاهای فرهنگی است. خوشبختانه اجرای 
این طرح در محله های تختی و باغ آذری آغاز شده و به زودی در 

دیگر محله های منطقه اجرایی می شود.
 براین اساس کتابخانه محله جوادیه در خیابان 1۰متری اول، کوچه 
شهید علی مهدی، پشت ساختمان سرای محله شهید هادیان، 
کتابخانه محله نازی آباد در خیابان شهید فاطمی، ضلع شمالی 
بوستان سردارجنگل، ساختمان سابق مهدکودک، کتابخانه محله 
یاخچی آباد در خیابان بهمنیار، نبش کوچه شاهمرادی و کتابخانه 
محله تختی در خیابان شهید رجایی، داخل بوستان شهید رجایی 

راه اندازی می شود.
ساکنان شهرک بعثت در خیابان 21 متری بعثت، طبقه سوم 
سرای محله و ساکنان علی آباد جنوبی در بلوار شهید باستانی پور، 
طبقه دوم سرای محله صاحب کتابخانه خواهند شد. همچنین قرار 
است کتابخانه نازی آباد شرقی در خیابان شهید همدانی، خیابان 
بذرپاش و کتابخانه باغ آذری در خیابان شهیدسمیعی، ضلع شمالی 
بوستان بعثت، طبقه همکف سرای محله باغ آذری راه اندازی شود. 
ساکنان محله خزانه بخارایی هم در خیابان شهید پرستویی، طبقه 

همکف ساختمان سرای محله، صاحب کتابخانه می شوند.

ثبت دو شهر و یک روستای دیگر ایران 
در صنایع دستی

با ثبت شهر آباده در حوزه منبت، میبد یزد در رشته زیلوبافی و 
روستای خراشاد خراسان جنوبی در حوزه حوله بافی، تعداد شهرها 
و روستاهای ثبت شده ایران در شورای جهانی صنایع دستی به 1۰ 

رسید و همچنان کشور ایران در صدر قرار دارد.
به  گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، علی اصغر مونسان ـ 
معاون رئیس جمهوری و رئیس سازمان میراث فرهنگی ـ نیز 
روز دوشنبه )۵ آذر ماه( اعلام کرد: بر اساس اعلام شورای جهانی 
صنایع دستی، بعد از بررسی های انجام گرفته، شهر آباده از استان 
فارس به عنوان شهر جهانی منبت، شهر میبد از استان یزد به 
عنوان شهر جهانی زیلو و روستای خراشاد از خراسان جنوبی به 

عنوان روستای توبافی )حوله بافی( ثبت جهانی شدند.
او در تشریح روند ثبت دو شهر و یک روستای ایران در شورای 
از سال  ادامه داد: ثبت شهرهای جهانی  جهانی صنایع دستی 
2۰14 در دنیا از طریق شورای جهانی صنایع دستی شکل گرفته 
است که به صورت هر ساله از طریق مناطق پنجگانه صنایع دستی 
به وسیله ارزیابی از سوی داوران بین المللی در دنیا شکل می گیرد

او گفت: ایران در منطقه آسیا اقیانوسیه این شورا قرار دارد و از سال 
1394 با ثبت شهر تبریز به عنوان شهر جهانی فرش دستبافت، 
شهر اصفهان به عنوان شهر جهانی صنایع دستی خلاق به این 

اتفاق بزرگ در حوزه صنایع دستی پیوسته است.
مونسان با بیان این که در حال حاضر 2۸ شهر در دنیا به عنوان 
شهرهای جهانی صنایع دستی ثبت شده است، افزود: امسال نیز 
ارزیابان بین المللی شورای جهانی صنایع دستی از کشورهای هند، 
کویت، عمان و یک ارزیاب از ایران از سه استان فارس، یزد و 
خراسان جنوبی بازدید کردند و بازدیدهایی از مناطق مختلف بر 

اساس شاخص های بین المللی به عمل آوردند.

شهرهای ایران

پیشرفت 4۰ درصدی پروژه بزرگراه شمالی 
کرج، موضوعی بود که در جلسه شهردار کرج 

با اعضای شورای اسلامی مطرح شد.

به گزارش »دنیای هوادار«، علی اصغر کمالی 
زاده مساعدت و توجه ویژه مسئولان استانی و 
تخصیص اعتبارات ملی برای تسریع در اجرای 

عملیات عمرانی این پروژه را ضروری دانست 
و گفت: مشکل تامین مالی و معارضین ملکی 
و تاسیساتی، روند احداث این بزرگراه را تحت 

تاثیر خود قرار داده است.
شهردار کرج با بیان اینکه در مسیر این بزرگراه 
2۰ تقاطع قرار دارد که در حال حاضر عملیات 
پیدا  بیشتری  سرعت  نقاط  این  در  عمرانی 

 ،)B1( کرده است، افزود: در پل های بیلقان
پل طالقان )B2(، تقاطع ارس )B3(، تقاطع 
انرژی اتمی )B4(، پل های تقاطع شهرداری، 
پل های بزرگراه شمال – جنوب و پل آتشگاه 
)B9(، عوامل اجرایی مشغول فعالیت هستند.

معارضین  مشکل  رفع  که  جلسه  این  در 
همچنین جابجایی چند دکل برق مورد بحث 

و بررسی قرار گرفت؛ مقرر شد، اعتبارات لازم 
طی چند روز آینده به پروژه تزریق شود.

40 درصد؛ پیشرفت پروژه بزرگراه شمالی کرج

p توکیو؛ شهری از آینده
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از گاردین، یک عکاس نیوزلندی عکس های جالب توجهی از سفرش به شهرهای آسیایی گرفته است که برخی را شهرهایی از آینده می نامد.

عکس نوشــت

»آثار معماری به جامانده از دوره صفوی در 
اصفهان، باعث شده قضاوت خوب و مثبتی 
باشیم،  داشته  صفوی  دوره  معماری  درباره 
بنابراین باید نمره خوبی به معماری دوره قاجار 
بدهیم، این در حالی است که هم اکنون به 
آثار بیشتری نیز از این دوران دسترسی داریم.«

ایسنا،  از  نقل  به  به گزارش »دنیای هوادار« 
سیدمحمد بهشتی - دبیرکل همایش ملی 
ایران در دوره قاجار - که سه شنبه 29 آبان 
در همایش ملی »هنر ایران در دوره قاجار« در 
موزه ملی ایران صحبت می کرد، با مقایسه سه 
نقشه گسل های ایران، نقاط پرخطر وقوع سیل، 
پراکندگی جمعیت در ایران گفت: دو نقشه 
نخست با هم انطباق زیادی دارند به عبارت 
دیگر مناطق زلزله خیز همان نقاطی هستند که 
خطر سیل نیز در آن مناطق زیاد است و نکته 
جالب این که نقاط پر خطرتر در ایران دارای 

جمعیت بیشتری هستند.
او با بیان این نکته که برخی افراد معتقدند 
پرخطرتر  مناطق  در  که  دیوانه اند  ایرانی ها 
زندگی می کنند، گفت: در حال حاضر نیز وقتی 
کمی وضعیت خطرناک می شود به فکر جابه 
جایی پایتخت می افتیم، این در حالی است 
که  تنها جای بدون گسل در ایران وسط کویر 

مرکزی و کویر لوت است.
و  فرهنگی  میراث  پژوهشگاه  سابق  رئیس 
گردشگری، با بیان این نکته که بزرگترین شهرها 
و منظومه های زیستی ایران روی نقاط پرخطر 

را  این مناطق پر خطر  اگر  افزود:  قرار دارند، 
حذف کنیم و تصمیم بگیریم در آن نقاط زندگی 
نکنیم، فقط قادر خواهیم بود به شیوه چوپانی و 
کوچرویی زندگی داشته باشیم چون تنها مناطق 

قابل زیست در ایران همین نقاط پرخطر است.
او تنها نقاطی را که می توان به آب در عمق 
زمین دسترسی داشت و معادن را مورد بهره 
همین  کرد،  کشاورزی  و  داد   قرار  برداری 
نقاط بسیار پرخطر دانست و افزود: با صرف 
نظر کردن از این نقاط پرخطر باید از تمدن، 
مدنیت، شهر نشینی و یکجا نشینی در این 
سرزمین منصرف شویم، در حالی که کوچروی 
هم شکلی از زندگی است اما انچه که در شهرها 

پدید می آید قامت رعناتری از فرهنگ است.
بهشتی از محیط های پرخطر با عنوان محیط 
های بی قرار و ناآرام نام برد و استقرار در این 
محیط ها را به رفتار  بندبازها تشبیه کرد و 
ایران متوجه  با نگاه به آثار تمدن در  گفت: 
می شویم، در این سرزمین فقط نیازهای اولیه 
زیست حل و فصل نشده است بلکه به کیفیت 
بسیار عالی و بالایی هم دست یافته، به طوری 
که وقتی صحبت از هنر می شود این هنر فقط 

مبین جنبه های زیبایی شناختی نیست.
وی با تاکید برا ین که در ایران هنر بی معنی و 
بی فایده که پایش روی زمین نباشد و فرش 
سکونت مان  محل  ساختمان  و  پایمان  زیر 
نباشد، نداریم، افزود: بلکه هنر در ایران باید در 
عین زیبایی انواع فواید را نیز داشته باشد، این 

کیفیت مواجه با سرزمین تقریبا تا انتهای دوره 
قاجار و تا قبل از یک قرن اخیر ادامه داشته 
است. در این دوران مهمترین منبع تولید ثروت 
در ایران تولید ارزش بوده است، در آن دوران 
نفتی برای درآمدزایی نبود بنابراین در همه 

ادوار باید تولید ارزش می کردیم.
او در ادامه به ورود ثروت و درآمد حاصل از نفت 
از دوره پهلوی به ویژه پهلوی دوم به اقتصاد ایران 
اشاره کرد و افزود: از آن دوران به مرور همه بر 
سر دوراهی تولید ارزش یا ارتزاق از محل نفت 
قرار می گیریم و به مرور زمان گزینه دوم آسان تر 
می شود تا جایی که به نظر می رسد افرادی که 
تولید ارزش می کنند متوجه نیستند و فقط به 

دنبال کار سخت می روند.
او با نگاهی به امروز گفت: در حال حاضر گمان 
می کنیم که اصلا در وجودمان بنیه، بضاعت 
و ظرفیت تولید ارزش چندان وجود ندارد و 
باورمان نمی شود که بتوان از محل خلاقیت 
و تولید ارزش زندگی کنیم. گمان می کنیم 
زندگی از راه تولید ارزش، خصوصیت مردمی 
در سایر نقاط جهان است، در دنیا چند کشور 
می توانند یک موشک ساخته و موجود زنده 
ای را در آن به جو فرستاده و زنده به زمین 
برگردانند؟ حدود ده کشور نیز چنین توانایی را 
داشته باشند اما ما این کار را کردیم و انعکاس 
های  طنز  ساختن  آن،  به  جامعه  واکنش  و 
مختلف بود چون ما متاسفانه باور نمی کنیم که 

بتوانیم تولید ارزش داشته باشیم.

وی یکی از دلایل مهم این نوع نگاه را نسیان در 
زمینه گذشته نزدیک است و با تاکید بر اهمیت 
گذشته نزدیک نسبت به فرهنگ، فرهنگ را 
به درخت و گذشته نزدیک را به شاخه سبز 
و جوانه های این درخت تشبیه کرد و گفت: 
این بخش سبز بسیار حساس و در معرض 

تهدید است.
و  فرهنگی  میراث  پژوهشگاه  پیشین  رئیس 
گردشگری برگزاری همایش هنر دوره را قاجار 
را عامل یادآوری گذشته نزدیک دانست، گفت: 
فکر نکنید که ما فقط در زمان هخامنشیان و 
اشکانیان شاهد رونق و حال خوب در کشور 
بوده ایم  بلکه در گذشته نزدیک نیز چنین 
از  داشته ایم.در کشور شاهد حمله  وضعیتی 
زوایای مختلف به گذشته نزدیک هستیم و 
لازم است این زوایا شناخته شده و علل این 

حملات مشخص شود.
وی با طرح این پرسش که تجدد، جدید شدن 
ریختن همه  دور  به  موکول  معاصر شدن  و 
چیزهای مربوط به گذشته است؟ گفت: در 
دوره پهلوی به ویژه پهلوی دوم تا به امروز با 
صندوقخانه های فرهنگی خود به مانند زباله 
برخورد کرده ایم، هم اکنون در خانه و ذهن 
ما صندوقخانه و انباری وجود ندارد و انباری 
به درد   نگهداری وسایل  به محل  تبدیل  ها 
نخور شده است در حالی که یک روزگاری 
انباری محل نگهداری وسایل  و  صندوقخانه 

ارزشمند بودند، وسایلی برای روز مبادا.

نمره خوبی به معماری قاجار بدهیم

آتشکده ای در ری
»قلعه نو« نام روستایی در 12 کیلومتری شهرری است.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از همشهری، نام این روستا برای 
خیلی ها تداعی کننده آتشکده تاریخی دوره ساسانیان است که برخی 
به آن آتشکده بهرام و بعضی هم به آن آتشکده ری می گویند. این 
آتشکده در دامنه »تپه میل« واقع شده و اغلب پذیرای گردشگرانی از 

تهران و دیگر شهرستان ها و حتی گردشگران خارجی است.
در تاریخ طبری آمده که آتشکده ری، قدیمی ترین آتشکده باقیمانده 
از دوره پیش از اسلام است. این آتشکده محل نگهداری آتش مقدس 
بوده است. آتشکده بهرام در سال 1334 توسط وزارت فرهنگ و هنر 
با شماره 4۰7 در فهرست آثار ملی ایران به ثبت رسید و امروزه از 

مکان های دیدنی استان تهران محسوب می شود. 
از شهرری حدود 12 کیلومتر به سمت ورامین رانندگی کنید تا به 
روستای قلعه نو برسید. تابلو بزرگ آتشکده ری شما را به سمت این 

محل باستانی هدایت می کند.

خبر سراسری

عدد روز
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هنری

در ایران سود همه چیز در خراب کردن آن 
و سپس بودجه گرفتن برای بازسازی است. 
اما کاش نه برای ما، بلکه برای بودجه ای 
که گرفته می شود، ارزش قائل می شدند 
و حداقل های این بازسازی را در همه چیز 
رعایت می کردند. از پل هوایی و زیرگذر 
و پدیده های شهری بگیرید تا پدیده های 
فرهنگی مثل »سینما«. خدا می داند چند 
بهانه  به  که  دارد  وجود  ایران  در  سینما 
و  دولتی  هنگفت  های  بودجه  بازسازی، 
غیر دولتی گرفته اما خروجی این عملیات 
کم ترین چیزی است که می توانست با 
قدر  آن  اما  کند.  پیدا  بهبود  بودجه  آن 
این بازسازی را در بوق و کرنا می کنند، 
که هرکس از بیرون بیاید خیال می کند 
که پیش از این آن سینما خرابه ای بیش 
نبوده و فیلم را روی پرده آشپزخانه نمایش 

می دادند !

یکی از همین سینماها، بدون شک »سینما 
ساویز کرج« است. سینمایی که در سال 
13۸1 ساخته شد و در سال 13۸4 یک 
مرحله بازسازی را پشت سر گذاشت. اما در 
سال 93، با کمک »موسسه سینما شهر« 
به قول آقایان یک بازسازی اساسی را تجربه 
کرد و به رده سینماهای ممتاز ایران اضافه 
شد. از آن روز تاحالا، قیمت بلیت سینما 
ساویز با قیمت بلیت سینمای ممتازی مانند 
»کوروش«، یکسان شده و شما برای رفتن 
به هر دو سینما، در روز غیر نیم بها، باید 
شانزده هزار تومن پول پرداخت کنید و به 
تماشای فیلم مورد علاقه خود بنشینید. اما 
آیا در عمل هم، سینما ساویز به کیفیتی 
تهران  کوروش  سینما  های  سالن  مانند 

رسیده است؟
است.  خیر  تامل،  ای  لحظه  بدون  پاسخ 
به جز سالن شماره یک، دیگر سالن های 
این سینما رسما هیچ تفاوتی با سینماهای 
متوسط و هشت هزار تومنی ایران ندارند و 
حتی شاید به مراتب پایین تر هم باشند. 
سالنی که ابعادش به اندازه اتاق یک خانه 
است، پرده نمایشش نمی تواند به بزرگی 
یک سالن سینمای استاندارد باشد. از طرفی 
اگر ابعاد پرده سالن های سینما ساویز را 
کنار بگذاریم، کیفیت تصاویر به خصوص در 

سالن سه هیچ تعریفی ندارد و در بعضی 
زند.  می  مخاطب  ذوق  توی  واقعا  موارد 
مخاطب بیشتر از آن که پشیمان باشد چرا 
به این فیلم شانزده هزار تومن پول داده، 
پشیمان است که چرا سینما ساویز را برای 

تماشا انتخاب کرده است!
در مصاحبه ای که »رضا زارعی«، مدیر و 
موسس مجتمع فرهنگی ساویز کرج داشته 
است، به صراحت گفته است که »سینما 
یک  استانداردهای  تمامی  کرج  ساویز 
سینمای مدرن را دارد.« جمله ای که کاملا 
می تواند عوام را دلخوش کند به آن که در 
حال تماشای فیلم در مدرن ترین سینمای 
ایران است. اما سوالی که بنده حقیر دارم، 
این است که معیار های مدرن بودن یک 
سینما چیست؟ مگر نه اینکه کیفیت صدای 
تمامی سالن های سینما باید به خوبی یک 
سینمای مدرن باشد؟ چرا پس در موقع 
بازسازی، هوای تنها یک سالن را بیشتر از 
سالن های دیگر داشته اید که اینگونه در  
شاهد صدای غیر سینک و بعضا بی کیفیت 
در دیگر سالن ها باشیم؟ مگر می شود در 
سالن سینما از یک فیلم با کیفیت صدای 

تلویزیون و سینمای خانگی، لذت برد؟
از صدا و تصویر که بگذریم، این سینما در 
برنامه ریزی های اکران فیلم ها نیز هیچ 

هرچه  ظاهرا  ندارد.  مخاطب  به  توجهی 
اش  کننده  تهیه  و  تر«  »آبگوشتی  فیلم 
»پولدارتر« باشد، سالن یک را در بهترین 
سانس ها در اختیار می گیرد و بقیه فیلم 
ندارند،  هم  کمی  مخاطب  اتفاقا  که  ها 
به پخش در سالن های کوچک  محکوم 
را  فیلمشان  توانند  نمی  وگرنه  هستند 
بیشتر از چند روز در سالن یک به نمایش 
بگذارند چرا که ظاهرا سالن یک و دو، برای 

از ما بهترون است!
فیلم  اکران  این مساله هم،  نمونه  آخرین 
اجتماعی درخشانی مانند »مغزهای کوچک 
زنگ زده« است. حتما می دانید که این فیلم 
با توجه به موضوع اجتماعیِ تلخی که روایت 
می کند، موفق شد بیش از یازده میلیارد 
ساویز،  سینما  مدیران  اما  بفروشد.  تومان 
ترجیح دادند که عطای این فیلم را به لقایش 
ببخشند و فیلم دیگری که شاید خیلی هم 
در جذب مخاطب موفق نبود را به عنوان 

فیلم اصلی در سالن یک و دو حفظ کنند.
امیدواریم روزی برسد که مجبور نباشیم 
گیر  پلی  روی  شده  ایجاد  ترافیک  پشت 
کنیم که قرار بوده ترافیک را ریشه کن کند 
یا برای تماشای فیلم پول سالن مدرن را 
بدهیم اما در نهایت به اتاق خانه مان با یک 

پرده اضافه شده وارد شویم.

شب فیلم کوتاه اسپانیا با همکاری انجمن سینمای جوانان ایران و سفارت اسپانیا در تهران برگزار می شود. به گزارش »دنیای هوادار«، شب فیلم کوتاه 
اسپانیا با همکاری سفارت این کشور و امور بین الملل انجمن سینمای جوانان ایران چهارشنبه 21 آذر مطابق با 12 دسامبر از ساعت 17 تا 19 درموزه 

سینما برگزار می شود. در این رویداد فرهنگی فیلم های کوتاه ارزشمندی از کشور اسپانیا با حضور مقامات سفارت اسپانیا به نمایش درخواهند آمد.

شب فیلم کوتاه اسپانیا در تهران

»ساعت ها«
::   مایکل کانینگهام  ::

به  ها«،  »ساعت  رمان  در 
زندگی  به  مبتکرانه  شکلی 
وولف  ویرجینا  کار  و 
می پردازد تا داستان گروهی 
از شخصیت های هم عصرش 
افرادی که در  بازگو کند.  را 
حال تقلا با مطالبات متناقض 
عشق و وراثت، و یأس و امید 
بازسازی  با  رمان  هستند. 
وولف  زندگی  آخر  روزهای 
در  اش  خودکشی  از  پیش 
به داستان های دو زن  آغاز می شود و سپس  سال 1941 
متجدد آمریکایی می پردازد که علیرغم خواسته های دوستان 
و خانواده، در تلاش برای ساختن زندگی موفقی برای خود 
هستند. کلاریسا وان، ویراستار کتاب است و در جایی که امروزه 
با نام دهکده ی گرینویچ شناخته می شود، زندگی می کند. 
خواننده برای اولین بار کلاریسا را در حال خریدن گل برای 
مهمانی دوستش ریچارد، شاعری مریض که به تازگی برنده 
ی جایزه ی ادبی مهمی شده، ملاقات می کند. لارا براون، 
زنی خانه دار است که در کالیفرنیای پس از جنگ زندگی می 
کند و وظیفه ی تربیت تنها پسرش را بر عهده دارد و به دنبال 
زندگی حقیقی خود، بیرون از ازدواج ناموفق اش می گردد. در 
حین مهمانی ریچارد، کانینگهام به شکلی غیرمنتظره و اندوه 
ناک، سرنوشت این دو زن را با زندگی ویرجینیا وولف گره می 
زند. رمان به زمان های مختلف در قرن بیستم پرش می کند و 
هر خط آن با زبان صریح، قدرتمند، معاصر و موزون کانینگهام 
طنین انداز می شود. رمان ساعت ها، پرشور، عمیق، به شدت 
تأثیرگذار و قابل توجه ترین موفقیت مایکل کانینگهام تا به 

امروز است.
کتاب »ساعتها« با دو ترجمه، از سوی دو انتشارات منتشر شده 
است ترجمه آقای مهدی غبرایی و ترجمه خانم ماندانا ارفع. این 
کتاب که به نوعی ادای دین به ویرجینیا وولف بوده در سال 199۸ 
منتشر شده و در 1999 برنده جوایز پولیتزر و پن / فاکنر و در 
سال 2۰۰3 فیلمی که بر اساس آن ساخته شد برنده بسیاری از 

جوایز اسکار شد.
فصل های کتاب در هم تنیده است و برعکس رمان خانم دالووی 
که اصلاً فصل بندی ندارد و سیلان اندیشه ها از ذهن و زبان چند 
تن گفته می شود و خواننده باید کشف کند که راوی کیست ، در 
رمان ساعتها نام راوی در عنوان هر فصل آمده و خواندن کتاب 
را برای خواننده ساده کرده است . داستان ساعتها همچون کتاب 
خانم دالووی ، در یک روز ژوئن از زندگی هر کدام از سه زن 
داستان است. یعنی داستان، زندگی هر یک از سه زن را در یک 

روز از ماه ژوئن بازگو می کند.

معرفی کتاب

شکایت شجریان از صدا و سیما به 
دادگاه تجدیدنظر ارجاع شد

وکیل مدافع محمدرضا شجریان، استاد آواز ایرانی از ارجاع شکایت 
موکلش از صدا و سیما به خاطر پخش بدون مجوز آثارش به شعبه 

۶۸ دادگاه تجدیدنظر خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از ایرنا، محمدحسین آقاسی روز 
گذشته با اعلام این خبر گفت که این پرونده به شعبه ۶۸ دادگاه 
تجدیدنظر استان تهران ارجاع شده اما هنوز تعیین وقت نشده است.
به گفته آقاسی، شعبه ۶۸ دادگاه تجدیدنظر چند ماهی است در 

دادگاه انقلاب تهران مستقر شده است.
13 شهریور وکیل مدافع شجریان گفته بود:»شعبه 1۰۶۰ دادگاه 
کارکنان دولت، پس از گذشت 9 سال از طرح شکایت موکلش از صدا 
وسیما مبنی بر پخش بدون مجوز آثار، شکایت وی را رد کرده و گفته 

انتشار این آثار در رسانه ملی موجب شهرت شجریان شده است.«
پس از صدور این حکم، وکیل مدافع شجریان به آن اعتراض کرد تا 

پرونده در دادگاه تجدیدنظر بررسی شود.

»شاه لیر« پرمخاطب ترین
 نمایش روی صحنه

آمار تفکیکی اطلاعات فروش و تماشاگر تماشاخانه های اداره کل 
هنرهای نمایشی شامل مجموعه تئاتر شهر، تماشاخانه سنگلج و 

تالار هنر تا روز 2 آذرماه مشخص شد. 
بنابر اعلام روابط عمومی اداره کل هنرهای نمایشی مجموعه تئاتر 
شهر که در هفته گذشته میزبان 3 نمایش بوده آمار تفکیکی خود 

را برای هر اجرا به این شکل اعلام کرد:
1-سالن اصلی: نمایش »شاه لیر« به کارگردانی »مسعود دلخواه« 
که به تازگی اجرای خود را آغاز کرده است طی 11 اجرایی که در دو 
هفته گذشته پشت سر گذاشت میزبان 44۸۸ تماشاگر بوده است. 
برای این نمایش 1۸۵۵ بلیط تمام بها، 3۶1 بلیط نیم بها، 1227 
بلیط با تخفیف و 1۰4۵ بلیط میهمان ارائه شده است. در گیشه این 
اثر باقیمت 7۰ هزار تومان رقم 2 میلیارد ۶۶ میلیون و 2۵۰ هزار 

ریال ثبت شده است.
2- تماشاخانه قشقایی: نمایش »نقاشی اشر« به کارگردانی »فریبرز 
کریمی« را که 27 نوبت در این تماشاخانه روی صحنه رفته 2۰2۵ 
تماشاگر دیده اند. برای این نمایش 1۰۵4 بلیط تمام بها، 1۸۸ بلیط 
نیم بها، 2۰۰ بلیط تخفیف دار و ۶1۰ بلیط میهمان صادرشده که در 
گیشه باقیمت بلیط 3۰ هزار تومان مبلغ 392 میلیون و 4۰۰ هزار 

ریال برایش ثبت شده است.
3- تماشاخانه سایه: نمایش »خاموشخانه« به کارگردانی »مهدی 
مشهوری« نیز 19 اجرای خود را در تماشاخانه سایه پشت سر 
گذاشته است. این نمایش میزبان ۶۶7 تماشاگر بوده که شامل 
2۸9 بلیط تمام بها، 34 بلیط نیم بها، 344 بلیط میهمان می شود. 
درگیشه این نمایش باقیمت بلیط 3۰ هزار تومان رقم 91 میلیون و 

۸۰۰ هزار ریال ثبت شده است.

خبر

»دنیای هوادار« از وضعیت سینمای »نسبتا« مدرن ساویز گزارش می دهد؛

بازسازی یا بازی با سازه؟

محمدحسین سیفی

یکی از فیلم های خوب امسال آمریکا، 
»ترانه باستر اسکراگز« اثر تازه برادران 
کوئن است که اولین بار در جشنواره 
ونیز به نمایش درآمد و توانست جایزه 
جوئل  برای  نیز  را  فیلمنامه  بهترین 
ترانه  آورد.  ارمغان  به  کوئن  ایتان  و 
مینی  بود  قرار  ابتدا  اسکراگز  باستر 
باشد  نتفلیکس  کانال  برای  سریالی 
ولی در نهایت به صورت فیلمی جمع 
و جورتر و با ۶ اپیزود داستانی مجزا 
ژانر  درآمد. در زمانی که حال و روز 
آثاری  اغلب  و  نیست  خوب  وسترن 
سینماها  پرده  ابرقهرمانی  و  تخیلی 
را فتح می کنند، کمتر کسی جرأت 
این را دارد که وارد این ژانر شود؛ اما 
برادران کوئن امسال دوباره به وسترن 
برگشتند، همانطور که پیش از این با 
آثاری چون  »شهامت کامل« و »جایی 
برای پیرمردها نیست« علاقه خود را به 

وسترن نشان داده بودند.
ای  مجموعه  اسکراگز  باستر  ترانه 

است از چند داستان مختلف که هر 
کدام حال و هوای خود را دارند. در دو 
اپیزود اول که بیشتر از بقیه به سبک 
کاری کوئن ها نزدیک است، ماجرایی 
کمدی و هجوآمیز را شاهدیم. فضایی 
شبیه فیلم های محبوب آن ها یعنی 
»لبوفسکی بزرگ«، »بارتون فینک«، 
اپیزود   . و...  آریزونا«  کردن  »بزرگ 
بعدی اما داستانی تلخ است از جوانی 
معلول که منبع درآمد پیرمردی دوره 
گرد است که برای لو نرفتن ماجرا، از 
توضیح هرچه بیشتر آن خودداری می 
کنیم. اما فضای این اپیزود، خیلی با 
حال و هوای اکثر فیلم های برادران 
تواند  می  و  ندارد  همخوانی  کوئن، 

طرفداران آن ها را شگفت زده کند.
آشنای  موضوع  چهارم  ماجرای 
جستجوی طلا و طمع حاصل از آن را 
بازگو می کند. سپس داستان دختری 
تنها و مردی که به او علاقمند میشود 
و در آخر نیز ماجرای عجیب و غریب 
درشکه ای با مسافرانش که در فضایی 
بسته و صرفا با دیالوگ روایت میشود. 
نکات جالب ماجرا اما نه در قصه های 
بردار  دو  این  دست  به  شده  روایت 
بخاطر  که  سینماست،  ذوق  خوش 
وارد کردن تمامی ژانر ها به ژانر خط 
کشی شده ای مانند »وسترن« است. 

در »ترانه باستر اسکراگز«، از موزیکال 
بستر  در  همه  رومنس  تا  کمدی  و 

وسترن گنجانده شده اند.
های  داستان  از  فارغ  اپیزودها  همه 
مختلف و بی ارتباط با یکدیگر در یک 
چیز اشتراک دارند و آن هم غافلگیر 
کردن مخاطب است. در این فیلم به 
مانند خیلی  نیست  قرار  وجه  هیچ 
فیلم های انتلکتوال ، شاهد ربط پیدا 
کردن این اپیزود ها باشیم چرا که 
به هیچ وجه قصد برداران کوئن هم 
این نبوده است. بلکه آن ها در تلاش 
هیجان  غافلگیری  یک  تا  اند،  بوده 
انگیز و درگیر کننده، در هر اپیزود 
برای مخاطبشان داشته باشند و او را 
غافلکیر کنند که به خوبی از پس این 

ماجرا بر می آیند. 
در اینجا سرنوشت شخصیت ها را بی 
رحمانه رقم می زنند و از این حیث 
اصلا به مخاطب باج نمی دهند! اتفاقی 
که اصلا در سینمای آن ها تازه نیست. 
پیش از این، در فیلم های قبلی آن ها 
هم دیده بودیم و شاید یکی از دلایل 
با  عام  نکردن مخاطب  برقرار  ارتباط 
برای پیرمرد ها  فیلمی مثل »جایی 
بی  سرنوشت  »فارگو«،  یا  نیست« 
باشد که مخاطب  کاراکترها  رحمانه 
اصلا دوست ندارد چنین بلاهایی سر 

دنبالش  فیلم  طول  در  که  قهرمانی 
کرده است، بیفتد. آن ها ثابت کرده 
اند که در شوکه کردن بیننده مهارت 
دارند و موقع تماشای فیلم هایشان باید 
انتظار هرگونه اتفاقی را داشت چرا که 
از برهم زدن قواعد و چارچوب های 
نظر  این  از  ندارند. شاید  ابایی  ژانری 
کار آن ها بی شباهت به »کوئنتین 
تارانتینو« بزرگ نباشد و در این مورد 
به خصوص یعنی ژانر وسترن میتوان 
به »جانگوی رها شده« و »هشت نفرت 
انگیز« ساخته تارانتینو اشاره کرد که 
تا حد زیادی، قدرت پیش بینی را از 

مخاطب سلب می کرد.
در »ترانه باستر اسکراگز« چیزی که از 
ابتدا جلب توجه می نماید فیلمبرداری 
چشم نواز آن و قاب های زیبایی که 
تصویر می کشد  به  از غرب وحشی 
فیلم  این  در  که  اینجاست  جالب  و 
برای اولین بار کوئن ها به فیلمبرداری 
اثر  تماشای  آوردند.  روی  دیجیتال 
جدید کوئن ها از دو جهت به همه 
این  خود  نام  ابتدا  شود؛  می  توصیه 
برادران به عنوان کارگردان و فیلمنامه 
نویس و دوم ژانر فیلم یعنی وسترن. 
شاید تا مدت ها فیلم خوبی در این ژانر 
ساخته نشود پس تماشای »ترانه باستر 

اسکراگز« را غنیمت شمارید.

بازگشت برادران کوئن با »ترانه باستر اسکراگز«

جان دوباره به سینمای وسترن

آگهی مزایده اموال منقول
بموجب پرونده کلاسه 9714۶۰ و 973۵۸2 و 9717۶۰ و 973۵۸3 و 97194۰ و 9717۵9 و به موجب نیابت واصله از شورای حل اختلاف گواور له شهرام کریمی و مرتضی 
محمدیاری و عبدالرضا کریمی و مسعود رستمی و علی احد عیوضی و جواد پلنگی و علیه شرکت بین المللی خلیج فارس محکوم علیه محکوم است به پرداخت 9۶3/191/۰1۸ 
ریال بات اصل خواسته و پرداخت حق الزحمه کارشناسی به مبلغ 3/۰۰۰/۰۰۰ ریال در حق محکوم لهما چون نامبرده در موعد مقرر قانونی مفاد حکم را اجرا نکرده است حسب 
تقاضای محکوم له بشرح زیر به وسیله این اجرا توقیف و توسط کارشناس ارزیابی گردیده است و مقرر است از طریق مزایده در تاریخ 97/1۰/۰۵ از ساعت 9 صبح الی 9:3۰ صبح 
در محل اجرای احکام مدنی شورای حل اختلاف کرج بفروش برسد مزایده از قیمت 27۰/۰۰۰/۰۰۰ تومان کارشناسی شروع می شود و مال متعلق به کسی است که بالاترین 
قیمت را پیشنهاد مینماید 1۰% از قیمت مزایده به صورت وجه نقد یا چک بانکی تضمین شده فی المجلس از برنده مزایده دریافت می شود و الباقی وجه مزایده ظرف مهلتی که 
از سوی دادورز اجراء تعیین میگردد و حداکثر  یک ماه از تاریخ مزایده تجاوز نخواهد کرد از خریدار اخذ و اموال به نامبرده تحویل خواهد شد در صورتیکه برنده مزایده در موعد 
مقرر بقیه بهای اموال را نپردازد سپرده او پس از کسر هزینه مزایده بنفع دولت ضبط و مزایده تجدید خواهد شد در صورتیکه روز مزایده مصادف با ایام تعطیل شود مزایده فدای 
اداری همان روز در همان ساعت و مکان برگزار می گردد شکایت راجعبه تخلف از مقررات مزایده ظرف یک هفته از نخواهد شد ضمنا طابین می توانند ظرف 7 روز قبل از مزایده 
بدفتر اجراء مراجعه و با هماهنگی اجراء از اموال بازدید نمایند. اموال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است: کامیون کشنده بنز اکتروس 1۸44 به شماره 

انتظامی ۵۸9 ع 9۶ ایران 22.    97/2۵۴77/ف
مدیر اجرای احکام مدنی شورای حل اختلاف تهران

برای دانلود فایل پی دی اف
 همه شماره های روزنامه

 به سایت  » دنیای هوادار« 
مراجعه کنید

WWW.DonyayeHavadar.ir

سعید  شاهینی
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

سبک زندگی

مردن  و  مرگ  دیدن  و  مرده  خواب  تعبیر 
در خواب موضوعی است که بسیاری از ما 
برخی روزها که از تخت خواب برمی خیزیم 
تا شب مدام در فکرش هستیم. هرچند فقط 
خود خواب بیننده می داند که تعبیر خوابش 
چیست، در این شماره به بررسی این مسئله 
پرداخته ایم که معمولا مرگ برای انسان-

ها نماد چیست و چه تعبیر و معنایی در بر 
دارد. هر فردی به شدت تحت تاثیر دنیای 
اطراف خودش قرار دارد اما خواب  ها بازتابی 
از جهان درون فرد هستند. خواب  ها نشان 
دهنده  وضعیت ذهنی، فیزیکی و احساسی 
فرد هستند. نمادها و زمینه های خواب نشان 
دهنده  باورها و تاثیرات فرهنگی بیننده  خواب 

هستند.
تعبیر خواب زمانی موثرتر است که بیننده  
خواب نقش فعالی در بررسی و کاوش معنای 
شخصی خوابش داشته باشد. زمانی بهترین 
تعبیر را خواهیم داشت که نماد در زمینه  
احساساتی  بیننده ،  و  شود  تحلیل  خواب 
که در طول خواب داشته را بررسی کند و 
همچنین ارزیابی کند که اتفاقات رخ داده در 
خواب چگونه به زندگی روزمره  او ارتباط پیدا 

می کنند.

الف( معانی رایج مرگ و مردن در خواب
اکثر خواب های در مورد مرگ و مردن نشان 
شروع  و  قدیمی  رویداد  یک  پایان  دهنده  
چیزی جدید است. این خواب می تواند بسته به 
تفکر و اندیشه  هایی که بیننده در مورد خواب 
دارد مثبت یا منفی تلقی شود. دیدن خواب 
مرگ در افرادی که تغییر قابل توجهی در 
زندگی یا دوره  گذار را تجربه کرده  اند بسیار 
رایج است )ورود به سن بلوغ، فارغ التحصیلی، 

ازدواج، تغییر شغل، بازنشستگی و غیره(.
-اگر خواب حس منفی و پایان یک رویداد 
قدیمی را القا کند، ممکن است نشان دهنده  
این مسئله باشد که بیننده بیش از حد در 
گذشته بوده و باید کمی به آینده بپردازد و 
بیننده به چیزی پایان داده است که همچنان 

باید به آن توجه شود و یا زمانی که در مورد 
مرگ کسی که زنده است خواب می  بیند 
شاید حس حسادت، یا نفرت نسبت به آن 

شخص دارد.
دیدن خواب مرگ عشق سابق می تواند نشان 
دهنده  پایان رابطه و توانایی فرد برای شروع 

حرکت و رابطه ای جدید باشد.
دیدن خواب مرگ ممکن است نشان دهنده  
بیماری و یا مرگ اخیر یکی از عزیزان و یا 
بودن آن در  و دردناک  عدم پذیرش مرگ 

واقعیت برای همه  ما باشد.

مورد  در  روانشناسی  های  دیدگاه  ب( 
تعبیر خواب مرده و مرگ

تا  کنند  کمک  فرد  به  می توانند  خواب ها 
وضعیت ناخودآگاه خود را کشف و درک کند 
و یا اینکه برای پیشرفت شخصی خود به چه 

چیزی نیاز دارد.
خواب ها همان چیزی نیستند که در نگاه اول 
به نظر می رسند. شخصیت ها و اشیاء موجود در 
خواب هرچند جدا از بیننده هستند اما ممکن 
است جنبه  هایی از شخصیت خود بیننده ی 
خواب باشند. ویژگی های مختص هر شی و 
رابطه  آنها با یکدیگر ممکن است نشان دهنده  
جنبه  هایی از شخصیت بیننده باشد که از آنها 
آگاهی ندارد و یا آنها را سرکوب کرده و یا به 

تازگی پذیرفته و با آنها کنار آمده است.
در خواب، مرگ نماد قدرتمند تحول فردی، 
رشد درونی و تغییر است. ممکن است نشان 
دهد که بیننده چیزی که دیگر لازم نبوده به 
آن فکر کند را فراموش کرده و دنبال اتفاقات 

جدید است.

1.مرگ کودک در خواب
تحلیل این خواب  ها مستلزم بررسی این نکته 
است که از نظر بیننده  خواب، مرگ چیست. 
مرگ کودک ممکن است نشان دهنده  پایان 
دوران کودکی و آغاز دوران بلوغ باشد. مرگ 
فردی در زندگی بیننده  خواب ممکن است 
نشان دهنده  نماد خود فرد باشد. ممکن است 

بیننده این جنبه از شخصیت را نداشته باشد 
و یا آن را مفید بداند. برای مثال اگر بیننده 
خواب مرگ یک فرد ناشناس را ببیند؛ شاید 
اخیرا به این مسئله پی برده که چقدر زندگی 
سطحی دارد و تلاش کند وضعیت خودش 
را بهبود بخشد و به زندگی  اش روح دوباره 

 ای بدهد.

2.مرگ فرد یا حیوان
از آنجایی که ممکن است مرگ نشان دهنده  
پایان باورها، عادت ها، افکار و یا ویژگی های درونی 
قدیمی باشد، فرد یا حیوان مرده ممکن است 
پایان  است  قرار  نشان دهد که چه چیزی 
موش  خانگی،  موش  مانند  حیواناتی  یابد. 
موجودات  اغلب  حیوانات  سایر  و  صحرایی 
ممکن  و  هستند  همه  برای  ناخوشایندی 
است نشان دهنده  تفکر منفی و یا رویکردهای 
منفی زندگی بیننده   خواب باشند که باید آنها 
را دور بریزد. همچنین اغلب حیوانات نشان 
دهنده  شخصیت اصلی و طبیعت غریزی فرد 

هستند.
اگر حس خواب منفی باشد، به احتمال زیاد 
بیننده سعی کرده مرگ و تجربه  مرگ را انکار 
کند. لازم به ذکر است که ماهیت روابطی که 
فرد با دیگران در خواب تجربه می  کند نشان 
با خودش است. نحوه ای  دهنده  روابط فرد 
که در خواب به دیگران اجازه می  دهیم با ما 
رفتار کنند همان نحوه ای است که خودمان با 

خودمان رفتار می کنیم.

3.مرگ فردی که قبلا مرده
اگر خواب در مورد فردی باشد که قبلاً از دنیا 

رفته است، ممکن است خواب پیامی از بخش 
خردمندتر روان فرد به شخصیت زمان بیداری-

اش باشد.
تئوری کارل یونگ: اگر فردی خواب مرگ 
جنس مخالف خودش را ببیند، بخصوص اگر 
این فرد برای او ناشناس باشد، ممکن است 
 anima )آنیما(  سرکوب  دهنده ی  نشان 
برای   animus )آنیموس(  یا  مردان  برای 
زنان باشد. این نظریه بیان می کند هر فردی 
جنبه  های مردانه و زنانه  ای دارد. ممکن است 
فردی خواب ببیند که در تلاش برای اثبات و 
بیان همه ی بخش های وجودی خود در حالت 

تعادل و یا هارمونی است.

ج( تفسیر و تعبیر خواب
لازم به ذکر است که خواب ها در هر زمان و 
برای هر فردی می توانند معانی متفاوتی داشته 
باشند و حتی ممکن است یک خواب چندین 
معنی داشته باشد. اغلب این امکان وجود 
دارد که خواب های ما لایه بندی های مختلفی 
داشته باشند که در آن یک نماد ممکن است 
به چیزی مربوط باشد که در طول روز، برای 
ناخودآگاه و یا رشد معنوی ما رخ داده است 
و یا به رویدادهایی مربوط باشند که در دوران 
کودکی ما رخ داده اند و بر باورها، تفکر و رفتار 

ما اثر می گذارند.
تعبیر و تفسیر خواب یک فرد می تواند روش 
قابل اتکایی برای به دست آوردن بینش در 
مورد دنیای درونی آن شخص باشد چیزی 
که شاید در ساعات بیداری رسیدن به آن 
بسیار  زیاد  مشغله های  خاطر  به  او  برای 

دشوار باشد.

معرفی 3 جاذبه گردشگری و
 دیدنی »تهران« )1(

اگر به تهران سفر کردید خیال نکنید تهران جای دیدنی ندارد یا 
کم دارد و اگر برنامه سفر چند روز به تهران دارید توصیه می کنم 
چند از این مکان هایی را که امروز به شما معرفی می کنیم را برید 
و از نزدیک ببینید و فقط از تهران ترافیک آن را به یاد نداشته باشید 
همراه ما باشید با معرفی بهترین مکان های دیدنی تهران که ارزش 

یک بار بازدید را دارند.
1-کوه توچال

در شماره یک این لیست می خواهیم کوه توچال را به شما معرفی 
کنیم. توچال قلّه ای در شمال تهران و به ارتفاع 39۶2 متر است. 
دامنه ی جنوبی توچال مجاور با شهر تهران و قله ی آن مشرف به 
این شهر است. مشهورترین و پر رفت وآمدترین پناهگاه ها و جان پناه 
های توچال به ترتیب از شرق به غرب دارآباد، کلک چال، شروین، 
شیرپلا، جان پناه قله توچال، امیری، هتل اوسون، ایستگاه پنجم تله 
کابین، اسپیدکمر و پلنگ چال هستند که همگی آن ها مشرف به 

تهران هستند.
2-بوستان جمشیدیه 

یکی از بهترین مکان های دیدنی تهران ، بوستان جمشیدیه یا پارک 
سنگی جمشیدیه می باشد که از زیباترین و دیدنی تر ین بوستان  
های ایران است و با مساحتی حدود 1۰ هکتار در انتهای خیابان 
شهید باهنر )نیاوران( واقع شده و از شمال به کوه کُلکَچال، از جنوب 
به باغ دولو، از شرق به خیابان جمشیدیه و از غرب به جاده ی کلکچال 
محدود است. از ویژگی های این پارک، دریاچه، آبشار مجاور و نیز 
آبنماهای سنگی است که جلوه ای خاص به آن داده اند. همچنین این 
پارک در ابتدای مسیر اصلی صعود به پناهگاه کُلکَچال قرار دارد. پارک 
جمشیدیه، دارای چهار در ورودی است که ارتفاع در ورودی اول از 
سطح دریا 1۸2۰ متر و بالاتر از آن 21۰۰ متر است . بر پایه نظرسنجی 
انجام شده در مرکز تحقیقات و مطالعات رسانه ای همشهری، بوستان 
جمشیدیه پس از بوستان ملت دومین پارکی است که یک شهروند 

تهرانی به یک میهمان غیر تهرانی معرفی می کند.
3-پل طبیعت 

پل طبیعت تهران یکی از جاذبه های گردشگری پرطرفدار در تهران 
است که با امکانات مناسبی که برای گردشگران در آن تدارک دیده 
شده، هر روز شاهد حضور گردشگران زیادی است. از جمله این 
امکانات می توان به رستوران و کافی شاپ، فضای سبز زیبای کار شده 
در دو طرف پیاده راه و کافه گالری اشاره کرد. این پل با توجه به 
پس زمینه های زیبایی که در اطراف آن دیده می شود، به محلی زیبا 

برای عکاسی و گرفتن عکس های یادگاری تبدیل شده است.

دیدنی ها

پرفسور فایربرنر با دقت موضوع را توضیح 
بر ساختار جهان  زمان  از  »ادراک  می داد: 
استوار است. وقتی جهان منبسط می شود 
در نظر می گیریم که زمان به جلو می رود؛ 
تصور  می شود،  منقبض  جهان  هم  وقتی 
می کنیم که زمان به عقب برگشته است. اگر 
به نوعی جهان را واردار کنیم تا در حالت 
سکون قرار بگیرد، بدون این که منقبض یا 
از حرکت خواهد  زمان هم  منبسط شود، 

ایستاد.«
»ولی  گفت:  شیفتگی  با  اتکینز  آقای 
به حالت سکون  را  نمی توانید جهان  شما 

درآورید.«
این وجود من می توانم  پرفسور گفت: »با 
بخشی از جهان را به حالت سکون در آورم. 
فقط کافی است یک سفینه را نگه داریم. 
زمان از حرکت خواهد ایستاد و ما می توانیم 
یا عقب حرکت  به جلو  مطابق میل خود 
کنیم؛ کل سفر هم کمتر از یک لحظه طول 
که  حینی  در  جهان  همه ی  اما  می کشد. 
زمان برای ما ایستاده است حرکت خواهد 
کرد. در حالی که ما به کالبد جهان نزدیک 
حرکت  خورشید  دور  به  زمین  می شویم، 
کهکشان  مرکز  دور  به  خورشید  می کند، 
حرکت می کند. کهکشان هم به دور یک 
مرکز جاذبه که همه ی کهکشان ها به دور 

آن حرکت می کنند، می چرخد.«
»من این حرکات را محاسبه کردم و فهمیدم 
که در بیست و هفت میلیون و پانصد هزار 
کوتوله ی  به یک  ما  آینده، خورشید  سال 
و  بیست  ما  اگر  شد.  خواهد  تبدیل  سرخ 

هفت میلیون و پانصد هزار سال در آینده 
آن  لحظه  از یک  برویم، در کمتر  به جلو 
کوتوله ی سرخ نزدیک فضاپیمای ما خواهد 
بود و ما می توانیم بعد از این که اندکی در 

مورد آن مطالعه کردیم به خانه برگردیم.«
اتکینز پرسید: » چنین کاری ممکن است؟«

»من چند تایی جانور را به طور آزمایشی از 
میان زمان عبور داده ام، اما نمی توانم کاری 
کنم که آن ها خودشان بازگردند. اگر من و 
شما برویم، باید کنترل ها را دستکاری کنیم 

تا بتوانیم بازگردیم.«
»یعنی شما می خواهید که من تنها بروم؟«

»البته که باید دو نفر باشیم! دو نفر راحت تر 
از یک نفر به نتیجه می رسند. بیا، این یک 

ماجراجویی افسانه ای خواهد بود...«
***

اتکینز سفینه را بازرسی می کرد، سفینه یک 
گلنفوزیون مدل 2217 بود و زیبا به نظر 

می رسید.
او گفت: »گمان می کنم که داخل کوتوله ی 

سرخ فرود بیاید.«
پرفسور گفت: »این طور نمی شود. اما اگر 
این طور شد، فرصتی است که باید از آن 

استفاده کنیم.«
خورشید  و  زمین  برگردیم،  ما  وقتی  »اما 
جابه جا شده اند. ما در فضا سرگردان خواهیم 

شد.«
»درست است، اما زمین و خورشید در طول 
چند ساعتی که طول می کشد تا ما ستاره را 
بررسی کنیم چقدر جابه جا می شوند؟ با این 
سفینه ما ستاره مورد علاقه مان را به چنگ 

خواهیم آورد. تو آماده ای آقای اتکینز؟«
اتکینز آهی کشید و گفت: »آماده ام.«

پرفسور فایربرنر تنظیمات لازم را انجام داد 
و سفینه در حالی که بیست هفت میلیون و 
پانصد هزار سال گذشته بود به درون کالبد 
جهان رسید و سپس در کمتر از یک لحظه 
زمان دوباره در مسیر طبیعی اش شروع به 
جلو رفتن کرد و همه چیز در جهان با آن به 

سمت جلو حرکت کرد.
از میان دریچه سفینه شان پرفسور فایربرنر 
کوچک  گوی  می توانستند  اتکینز  آقای  و 

کوتوله سرخ را ببینند.
پرفسور لبخندی زد و گفت: »شما و من، 
تا  که  هستیم  کسانی  اولین  اتکینز،  آقای 
کنون ستاره ی دیگری به غیر از خورشید 
دم دست  و  نزدیک  چنین  را  خودمان 

دیده اند.«
آن ها دو ساعت و نیم ماندند و در این حین از 
ستاره و طیف های آن و بسیاری از ستارگان 
گرفتند.  عکس  می توانستند  که  مجاور 
ملاحظات ترسیمی حلقه های خورشید را 

انجام دادند، ترکیب های شیمیایی گازهای 
سپس  و  کردند  تست  را  ستاره ای  بین 
»فکر  گفت:  میلی  بی  با  فایربرنر  پرفسور 

می کنم بهتر است الان برویم خانه.«
دوباره کنترل ها تنظیم شدند و سفینه به 
درون کالبد جهان حرکت کرد. آن ها بیست 
هفت میلیون و پانصد هزار سال در زمان 
به عقب بازگشتند و در کمتر از یک لحظه 
آن ها به جایی که از آن شروع کرده بودند 

بازگشتند.
نبود.  آنجا  چیز  هیچ  بود،  تاریک  آسمان 
اتکینز گفت: »چه اتفاقی افتاده است؟ زمین 

و خورشید کجا هستند؟«
پرفسور چهره اش را در هم کشید و گفت: 
»برگشتن در زمان باید متفاوت باشد. کل 

جهان باید حرکت کرده باشد.«
»کجا می تواند رفته باشد؟«

جهان  درون  چیزها  سایر  نمی دانم.  »من 
جابه جا می شوند، ولی جهان به عنوان یک 
بالاتر جابه جا  بعد  باید در جهت یک  کل 
شود. ما این جا در خلاء کامل هستیم، در 

بی نظمی اولیه.«
»اما ما این جا هستیم. این دیگر نمی تواند بی 

نظمی اولیه باشد.«
»دقیقاً. این به این معنی است که ما مطرح 
ما  که  مکانی  این  در  بی ثباتی  و  شده ایم 
این  وجود داریم حاکم است و مفهوم آن 

است که...«
در حالی که پرفسور این حرف را می زد یک 
مهبانگ آنها را محو کرد. یک جهان تازه به 

وجود آمد و شروع به منبسط شدن کرد.

بی ثباتی   
آیزاک آسیموف / مترجم: محمد حاج زمان

داستان کوتاه

2 استراتژی خروج از 
کسب و کارهای کوچک )1( 

هر شخص حقیقی یا حقوقی که در یک کسب و کار کوچک 
استراتژی های  دانستن  دنبال  به  است  کرده  سرمایه گذاری 
اداره  را  تک مالکی  کار  و  اگر یک کسب  است. حتی  خروج 
می کنید، باز هم به استراتژی خروج از کسب و کارهای کوچک 
نیاز خواهید داشت. شما، به عنوان یک سرمایه گذار در حوزه ي 
کسب و کار، پرسش هایی مشابه با دیگر سرمایه گذاران خواهید 

داشت:
1. چطور قرار است از این کسب و کار درآمد داشته باشید؟

2. و چه مقدار درآمد خواهید داشت؟
داشتن یک استراتژی خروج از کسب و کارهای کوچک کارا این 
اطمینان را ایجاد خواهد کرد که پاسخ های رضایت بخشی به این 
پرسش ها می دهید و کنترل آینده ی کسب و کار کوچک تان را 

به دست خواهید گرفت.
1. نقدشوندگی:

دارایی ها  تمام  فروش  و  فروشگاه  فروش  به  اول  استراتژی 
اشاره می کند. برای کسب و کارهای کوچک، به ویژه آن دسته 
وابسته هستند،  فرد  یک  عملکرد  به  که  کارها  و  از کسب 
نقدشوندگی تنها راه حل است، زیرا چیزی برای فروش وجود 
بخواهید  شاید  گرفتید،  قرار  شرایطی  در چنین  اگر  ندارد. 
کسب و کارتان را بازتجهیز کنید تا شخص دیگری بتواند 

آن را اداره کند.
مزایا: سادگی، کسب و کارتان به سرعت می تواند پایان بیابد 

)بسته به زمان فروش دارایی ها(
معایب: نقدشوندگی کمترین بازده روی سرمایه گذاری را برای 
مالک )مالکان( خواهد داشت. تنها پولی که از نقدشوندگی عاید 
مالک می شود از واگذاری دارایی ها حاصل می شود، دارایی هایی 
مانند: زمین، تجهیزات یا اقلام موجود. ارزش سرقفلی فهرست 
مشتریان یا هر نوع رابطه ی تجاری دیگر )که ممکن است برای 

کسب و کار ضروری باشد( از دست می رود.
ارزش دارایی های دست دوم برای اقلامی مانند ماشین آلات و 
تجهیزات، حتی در بازارهای غیر راکد نیز بسیار پایین خواهد بود. 
بستانکاران )اگر طلبکاری وجود داشته باشد( نخستین کسانی 
هستند که مي توانند نسبت به وجه حاصل از فروش دارایی ها 

ادعا کنند.
2. نقدشوندگی در گذر زمان

در این استراتژی خروج از کسب و کارهای کوچک ، مالک کسب 
و کار در طول زمان انجام فعالیت های تجاری اش سود خود را 
کسب کرده است )حتی پیش از آن که به تعطیل کردن کسب 
و کار یا فروش آن بیاندیشد(، و تمایلی به بازسرمایه گذاری 
درآمدهای حاصل از کسب و کار برای توسعه ی شرکت نداشته 
است. این کار معمولا با دریافت حقوق های بالا یا سودهای 
تقسیمی بالا در طی چند سال صورت می گیرد، که پیش از 
تعطیلی کسب و کار اتفاق می افتد. این استراتژی برای آن 
دسته از مالکانی مناسب است که قصد دارند سبک زندگی 
کنونی شان را ارتقا دهند، نه این که کسب و کارشان را توسعه 

دهند.
بر یک مبنای  نقد  سبک زندگی، حذف نویسی وجوه  مزایا: 
جاری برای مقاصد شخصی )به جای آن که منتظر عایدی نهایی 

از فروش شرکت باشد(.
معایب: خارج کردن سودهای حاصل از کسب و کار از گردش 
مالی شرکت، قابلیت رشد شرکت را کاهش می دهد و ارزش 

نهایی فروش را کم می کند.

اقتصاد

مضرات چای لیمو؛
از »پوسیدگی دندان« تا »آلزایمر«

می گذارید  به سن  پا  که  وقتی  نمی خواهد  دلتان  یقین  به 
قربانی پوکی استخوان یا انواعی از زخم ها بشوید، این طور 
نیست؟ خب، اگر هر روز به صورت بی رویه چای لیمو بنوشید 
این اتفاق برای تان خواهد افتاد. تعجب کردید، نه؟ بله، چای 
به مضرات چای  اگر  که  دارد!  و مضراتی  عوارض  لیمو هم 
لیمو توجه کافی نشود، می توانند برای شما در آینده خطر 
برای  فایده های مختلفی  لیمو  باشند. هر چند چای  آفرین 
سلامتی دارد، اما به طرقی مصرف بیش از حد آن می تواند 

زیان آور باشد.

 پوسیدگی دندان
کسانی که به طور مرتب چای لیمو مصرف می کنند علائمی از 
پوسیدگی مینای دندان در آن ها به چشم می خورد. چای لیمو 
می تواند قاتلی خاموش برای مینای دندان تان باشد، و باعث آسیب 
پذیر شدن دندان های تان در برابر درد شدید و آسیب پذیری در 

برابر تغییرات دمای شدید بشود.

 سوزش سر دل
مصرف بیش از حد چای لیمو می تواند سطح pH را در معده 
و روده  تان تغییر دهد، باعث رفلاکس اسید معده شود که طی 
آن اسید از داخل معده تان به سمت مری بالا می آید. این امر 
می تواند یک احساس سوزش در سینه ایجاد کند و گاهی منجر 

به استفراغ شود.

 دهیدراته شدن بدن
در موارد حاد، لیمو به عنوان یک ادرار آور عمل می کند. یعنی 
با ایجاد ضرورت مکرر به دفع ادرار باعث دهیدراته شدن بدن 
می شود. مصرف چای لیمو به صورت مداوم می تواند خطرناک 

باشد و ممکن است باعث کم شدن آب بدن بشود.

 آفت دهان
نوشیدن بیش از حد چای لیمو می تواند غشاء مخاطی را تحریک 
کند و به ایجاد آفت دهان منجر شود. چای لیمو می تواند خرابی هایی 

در دهان شما به بار بیاورد.

 برای زنان باردار ضرر دارد
توصیه می شود زنان باردار چای لیمو مصرف نکنند چون حاوی 
کافئین است. مصرف بیش از حد چای لیمو ممکن است باعث 

سقط جنین یا سایر عوارض جانبی شدید بشود.

 برای مادران شیرده ضرر دارد
زنانی که بچه شیر می دهند نیز باید از مصرف چای لیمو دوری 
کنند. بله، درست است که طراوت آفرین است، یعنی همان 
چیزی که یک تازه مادر نیاز دارد. اما کافئین چای با شیر 
مادر مخلوط می شود و می تواند به نوزاد بیچاره که به شیر 
مادر به عنوان قوت روزانه ی خود نیازمند است مضر و خطر 

آفرین باشد.

 آلزایمر
مطالعات انجام شده حاکی از آن هستند که بین مصرف چای لیمو 
و احتمال ابتلا به بیماری آلزایمر در سنین بالا ارتباط وجود دارد. 
مصرف منظم چای لیمو می تواند باعث انباشته شدن پلاک ها در 

مغز شود که نقطه ی شروع بیماری آلزایمر به شمار می رود.

رژیم غذایی

اگر شما از افرادی هستید که همیشه احساس 
کسالت و خستگی می کنید، برخی عادتهای 
بد که در ادامه به آن اشاره خواهیم کرد، شما 

را در زمره چنین افرادی قرار داده است.
1-تنفس نادرست 

این تنفس باعث می شود میزان اکسیژن وارد 
شده به مغز و بدن ما کاهش یابد و احساس 
خستگی و فرسودگی کنیم. به تنفس خود 
ساعت  چند  برای  که  زمانی  کنید.  دقت 
تحرک چندانی نداشته باشید تنفس سطحی 
به سرعت برایتان به صورت یک عادت در می 

آید.
2- روی آوردن به غذاهای فرآوری شده
هرچند طبخ غذاهای خانگی زمان بر و وقت 
انرژی  میزان  عین حال  در  ولی  است  گیر 

دریافتی از این غذاها بیش از چیزیست که 
تصور می کنیم.

3- خشم بیش از حد
از  ماندن در حالت عصبانیت و رها نشدن 
می  که  است  عواملی  از  یکی  نیز  استرس 
تواند باعث ایجاد تنش، خستگی و کاهش 
به  کنیم  سعی  پس  شود.  ما  روزانه  انرژی 
خودمان برای رودررویی با مشکلات عاطفی 
و احساسی و مواردی که بر اعصاب ما تاثیر 
مستقیم دارد زمان دهیم و آنها را به نحوی 

حل کنیم.
۴- اعتیاد به کافئین و نوشیدنی های 

گازدار
های  نوشیدنی  به مصرف  ما  اعتیاد  هرچه 
کافئین دار بیشتر شود رفته رفته بدن میزان 

بیشتری برای رفع خستگی طلب می کند و 
عدم مصرف آن باعث احساس کسالت و بی 

حوصلگی در ما می شود.
۵-خمیده راه رفتن

این حالت راه رفتن علت اصلی بسیاری از 
چون  است  خستگی  و  سلامتی  مشکلات 
باعث کاهش تحرک در مفاصل و عضلات 

شده و بدن ما را از انرژی تخلیه می کند. 
هنگامی که خمیده راه می رویم بدنمان را 
وادار کردیم که کاری سخت تر از یک راه 
رفتن ساده را انجام دهد و مسلما سریعتر 
نیز خسته می شویم. پس صاف و کشیده 
بایستید و به صحیح نشستن خود نیز توجه 

خاصی داشته باشید

۵ عادت روزانه که شما را 
کسل و بی انرژی می کند! 

تفسیر خواب هایی که همه ما تا به حال دیده ایم )۶(

»مرگ« و معانی متفاوت و 
واقعی آن در رویا

قوانین مدیریت

»مدیریت«، کار عجیب و هیجان انگیزی است. عده ی کمی 
از آدمیان هستند که تمایل به انجام آن در طول زندگی شان 
دارند. اما با این وجود، بیشتر ما با اندکی تامل در می یابیم که 
برهه ای خاص و زمانی از زندگی مان این کار را انجام داده ایم. 
من بعد این ستون »دنیای هوادار« در هر شماره به یکی از 
قوانین مدیریت می پردازد. مطالب این ستون برگرفته از آثار 
نویسنده هایی چون »ریچارد تمپلر«، »جان گری« و... می باشد 

و بازخوانی چندین باره ی آنها برای خود ما لذت بخش است. 

قانون شماره 7:  
محدودیت های خود را مشخص کنید

شما باید از روز اول، کاملا نظم و انضباط را رعایت کنید. به یاد 
دارید که پیش تر گفته شد مراقبت و نگهداری از تیم، کمی شبیه 
به پدری و مادری کردن است؟ پس شما باید به عنوان والد یا پدر 
و مادر، محدودیت های رفتاری خود را مشخص کنید و برای 
اجرای این حدود، تحمل کوچکترین خطایی را نداشته باشید 
تا بتوانید دوام بیاورید. چون در حقیقت، اگر به آن ها رو بدهید...

اگر شما فرد ملایمی باشید و سخت گیری نکنید، آن ها از 
نرمی رفتار شما سوء استفاده می کنند. مسئله خوبی که 
درباره محدودیت اصول رفتاری و آستانه تحمل وجود دارد 
این است که شما برای خود یک حد نهایی دارد. آیا این کاری 
به جز نقض قانون است؟ اگر هست، متوقفش کنید و اگر 
نیست، اجازه دهید که همین کار انجام شود، پس کی و کجا 

این کار را متوقف می کنید؟ 
به طور مثال، اگر یکی از محدودیت های مشخص شما وقت 
شناسی باشد؛ وقتی یک دقیقه دیر کردن مهم نباشد، پس 
دود دقیقه چطور؟ یا وقتی دو دقیقه طوری نباشد، سه دقیقه 
چطور؟ و همین روند ادامه خواهد داشت، تا جایی که افراد 
اما  به چه ساعتی علاقه مند هستند.  فکر کنند خودشان 
اگر شما اچازه قانون شکنی های کوچک را ندهید، این کار 
متوقف می شود و نیازی نیست دیگر به چنین مسئله ای فکر 
کنید. اما اگر اجازه دهید قانون شکنی های جزئی رخ بدهد 
همیشه باید به چنین مسائلی فکر کنید: »آیا خیلی دیر شده 
است؟« »آیا می توانم همه چیز را دوباره تحت کنترل داشته 
باشم؟« »تا چه حد آمادگی انجام کار را دارم؟« به یاد داشته 
باشید که شما با یک تیم سرو کار دارید. شاد برخی از افراد 
برای اینکه شما آن ها را به علت نقض قانون مجازات نمی 
کنید، به شما علاقمند شوند، اما بقیه تیم این طور نخواهند 

بود و شما را مدیر نالایقی خواهند دانست.

می گویند روزی چرچیل از کوچه ای باریکی که فقط امکان عبور یک نفر را داشته، رد می شده است که از روبرو یکی از رقبای 
سیاسی زخم خورده اش می رسد. بعد از اینکه کمی تو چشم هم نگاه می کنند رقیب می گوید: »من هیچ وقت خودم را کج 
نمی کنم تا یک آدم احمق از کنار من عبور کند.« چرچیل در حالی که خودش رو کج می کرده، می گوید: »ولی من این کار 

را می کنم تا یک آدم احمق از کنار من رد شود!«

چرچیل و رقیب!
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

ورزشی

به گفته رئیس فدارسیون بسکتبال، بعد از پنجره 
پنجم انتخابی جام جهانی در مورد صمد نیکخواه 
بهرامی و حامد حدادی و دلیل غیبت آنها در اردو 

بررسی و تصمیم گیری می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«،پنجره پنجم مسابقات 
انتخابی جام جهانی یکی از حساس ترین و تعیین 
کننده ترین مراحل این رقابت ها برای تیم ملی 
بسکتبال ایران است. تیم ایران در این پنجره ابتدا 
دیدار رفت برابر استرالیای مدعی را برگزار می 
کند سپس برگزار کننده دیدار برگشت مقابل 
فیلیپینی خواهد بود که نسبت به دیدار رفت در 
تهران، ترکیب کامل تری در اختیار خواهد داشت. 
این در حالی است که تیم ملی بسکتبال ایران 
نسبت به ماه های گذشته و رقابت هایی که در 
آنها حضور داشت، متفاوت ترین ترکیب را در 
اختیار دارد چراکه بازیکنی مانند ارسلان کاظمی 
اصلا به اردوی آماده سازی دعوت نشد و نفراتی 
مانند صمد نیکخواه بهرامی و حامد حدادی هم با 
وجود حضور در فهرست اردونشینان، در تمرینات 
شرکت نکردند تا بتوانند در ترکیب تیم اعزامی به 

ملبورن و مانیل قرار بگیرند. 

همین مسئله حواشی پیرامون بسکتبال و تیم 
دیدارهای  کننده  برگزاری  آستانه  در  را  ملی 
تعیین کننده پیش رو بیشتر کرد با این حال 
مهران شاهین طبع سرمربی تیم ملی بسکتبال 
در حاشیه تمرینات این تیم در تهران با تاکید بر 
اینکه از دلیل غیبت حدادی و نیکخواه بهرامی بی 
اطلاع است، گفت که تصمیم گیری در مورد آنها 

با فدراسیون است. 
البته فدراسیون بسکتبال تا به امروز در مورد این 
بازیکنان و اقدامات آنها واکنشی نداشته اما به گفته 
رامین طباطبایی قرار است بعد از اتمام پنجره پنجم 
رقابت های انتخابی جام جهانی، جلسه لازم در این 
زمینه برگزار شود. وی درگفتگو با خبرنگار مهر با 
بیان اینکه در مورد دعوت مجدد از این بازیکنان 

گفت که نمی توان پیش بینی لازم را داشت. 

تیم ملی بسکتبال با ترکیبی به نسبت جدید 
و در غیاب بازیکنان نامدار و همیشه تاثیر 
گذار در پنجره پنجم انتخابی جام جهانی 

شرکت می کند؟
قبل از هر مسئله ای این موضوع را یادآور می 

شوم که در گذشته مسابقات انتخابی برای کسب 
سهمیه المپیک و جام جهانی هر دو سال یکبار  به 
صورت متمرکز و در قالب یک تورنمنت حداکثر 
1۰ روزه برگزار می شد اما از ابتدای سال 2۰1۸ 
این مسابقات به صورت رفت و برگشت بین تیم 
های شرکت کننده آن هم تقریبا هر سه ماه یک 
بار پیگیری می شود. روش کاملا جدیدی که 
انطباق با آن نیازمند زمان است، ضمن اینکه با این 
شیوه جدید بازیکنان باید در طول سال همواره 
آمادگی خود را حفظ کنند، در حالیکه احتمال 
دارد برخی از آنها برای یکی از مراحل )پنجره ها( 
نتوانند به دلایل مختلف حضور داشته باشند، کما 
اینکه سجاد مشایخی یک هفته پیش دچار آسیب 
دیدگی شد یا مصدومیتی که ارسلان کاظمی در 
جاکارتا با آن مواجه شد و دیدار مقابل فیلیپین و 

ژاپن نتوانست عملکرد مناسبی داشته باشد.

یعنی تغییر شیوه برگزاری مسابقات تاثیر 
مستقیم در ترکیب تیم و تغییرات آن برای 

هر یک از مراحل دارد؟
و  مسابقات  جدید  شیوه  خاطر  به  حال  هر  به 

داشت 12  انتظار  توان  نمی  آن  بودن  طولانی 
بازیکن ثابت همواره در ترکیب تیم ملی در همه 
پنجره ها حاضر باشند. در کل هیچ گارانتی و 
ضمانتی نیست مبنی بر اینکه مانند گذشته از 

همه بازیکنان بتوانیم استفاده کنیم.

سرمربی تیم ملی از دلیل غیبت نیکخواه 
کرد.  اطلاعی  بی  اظهار  حدادی  و  بهرامی 
به  را  خود  نیامدن  دلیل  بازیکن  دو  این 
فدراسیون اعلام کرده اند؟ اصلا غیبت شان 

با هماهنگی انجام شد؟

اینکه چرا بازیکنی مانند صمد و حامد به رغم 
دعوت شدن در تمرینات شرکت نکرده اند در 
آینده مشخص می شود،  تا آنجا که می دانم 
صمد به دلایل شخصی و اینکه خارج از کشور 
حضور دارد، در تمرینات شرکت نکرد. این موارد 

را بهتر است از خودشان بپرسید.

قرار نیست این موضوع را خیلی جدی تر از 
این بررسی کنید؟

قطعا بعد از پنجره پنجم در جلساتی که خواهیم 
داشت این موضوع را مورد بررسی قرار خواهیم داد.

در مورد صمد و حامد تصمیم می گیریم؛

طباطبایی: به حضور هیچ بازیکنی در تیم ملی اصرار نداریم

البرز میزبان مسابقات دوچرخه 
سواری المپیاد استعدادهای 

رئیس هیئت دوچرخه سواری استان البرز، از برگزاری مسابقات 
بخش  در  کشور  برتر  استعدادهای  المپیاد  سواری  دوچرخه 

دختران از دهم آذرماه به میزبانی البرز خبر داد.
هیئت  رئیس  پرور  سبزه  مجید  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
دوچرخه سواری استان ضمن بیان مطلب فوق افزود: این رقابتها 
از مورخ 1۰ الی 12 آذرماه به میزبنی استان البرز و در اردوگاه 

شهید رجایی محمدشهر کرج برگزار خواهد شد.
 bmx وی افزود: این مسابقات در سه مرحله مهارتی، تایم تریل و
انجام می گیرد که در روز 12 آذرماه با برگزاری مراسم اختتامیه 

و توزیع جوایز پایان می باید.
سبزه پرور عنوان کرد: مقوله ی استعدادیابی امری بسیار مهم و 
ضروری در ورزش که می توان از آن بعنوان ضامن بقا و رشد و 

توسعه رشته های مختلف ورزشی کشور یاد کرد.
رئیس هیئت دوچرخه سورای استان البرز تصریح کرد: انتظار 
داریم دختران البرز نیز همانند پسران که موفق به کسب 3 مدال 

طلا و 1 برنز در المپیاد شدند، خوش بدرخشند.

بیات: میزبانی البرز منجر به شناخت 
توانایی بانوان شده است

زهرا بیات میزبانی استان البرز را منجر به شناخت توانایی بانوان 
در عرصه ملی دانست.

به گزارش »دنیای هوادار«، زهرا بیات رئیس گروه ورزش بانوان 
اداره کل ورزش و جوانان استان البرز در حاشیه بازدید از مسابقات 
تنیس روی میز المپیاد استعدادهای برتر دختر کشور در گفت و گو 
با پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان البرز اظهار کرد: مسابقاتی 
که برگزار می شوند براساس سیاست های وزارت ورزش و جوانان 
و به منظور آماده سازی ورزشکاران برای تیم و مسابقات المپیکی 
است تا ضمن شناسایی افراد آموزش های لازم به افراد داده شود.

وی با بیان اینکه ورزش بانوان در کشور و مخصوصا استان البرز 
رشد فزاینده ای داشته است، گفت: با برنامه ریزی های صورت 
گرفته از سوی مدیر کل ورزش و جوانان استان و همچنین سایر 
مسئولان ورزشی، بانوان ما موفق شدند تا نه تنها در برخی رشته 
ها بدرخشند بلکه در قیاس با آقایان عملکرد بهتری نیز داشته اند.
رئیس گروه ورزش بانوان اداره کل ورزش و جوانان استان البرز 
همچنین با بیان اینکه ما به این میزان موفقیت اکتفا نخواهیم 
کرد، افزود: علیرغم اینکه در برخی رشته ها بانوان 3۰ درصد از 
تجهیزات و امکانات را دراختیار داشتند اما امروزه برخی از هیات 
های ورزشی و ورزشکاران بانوان با عملکرد خود نشان دادند که 
چنانچه به آنها اعتماد شود مسئولیت پذیری بالایی درقبال تعهد 
ها خواهند داشت تا جایی که نتیجه تلاش ها به میزبانی هایی 
عالی و مقام هایی برتر منجر خواهد شد که امیدواریم در این 

مسابقات نیز جزو برگزیده های مسابقات باشیم.

اخبار استان

تعلیق می شوید
چند رسانه عربی از هشدار جدی فدراسیون بین المللی فوتبال 
فیفا به ایران درباره حضور زنان در ورزشگاه ها سخن به میان 
آوردند، این رسانه ها تاکید دارند در صورت عدم حضور بانوان در 
ورزشگاه ها، فوتبال ایران به حالت تعلیق در خواهد آمد. سایت 
عربی کوره و همچنین سایت الحرة نوشتند که شورای حقوق بشر 
فدراسیون بین المللی فوتبال )فیفا( به ایران هشدار داده که به زنان 
اجازه دهند که در ورزشگاه ها حضور پیدا کنند در غیر این صورت 

فیفا را وادار به اعمال تحریم های بر فوتبال ایران خواهد کرد.
شورای مشورتی حقوق بشر فیفا از فدراسیون جهانی فوتبال 
تا  کند  تعیین  ایران  برای  را  که ضرب الاجلی  است  خواسته 
هیچ  برون  ورزشگاه ها  در  بانوان  حضور  زمینه  آن  اساس  بر 
حالی  در  عربی  روزنامه های  ادعای  شود.  اعمال  محدودیتی 
لیگ  دیدار  در چند  اخیرا  ایران  فوتبال  فدراسیون  که  است 
قهرمانان آسیا به زنان اجازه داد که به ورزشگاه بروند. البته در 
این زمینه هم شائبه های به گوش می رسد و خبر روزنامه های 
ایرانی که تاکید کرده بود که این حضور دستچین بوده است در 

رسانه های عربی هم بازتاب داشت.

نگاه هوادار

کشتی بازهم در المپیک
محدودتر می شود!

با اعلام رییس اتحادیه جهانی کشتی کسب سهمیه المپیک 
2۰2۰ به دلیل کاهش نفرات دشوارتر می شود.

به گزارش »دنیای هوادار«، در شرایطی که تا المپیک 2۰12 لندن 
رقابت های کشتی در 7 وزن آزاد و 7 وزن فرنگی دنبال می شد، 
بعد از ماجرای کلید خوردن احتمال حذف این رشته از المپیک، 

اوزان به عدد ۶ در هر 2 بخش آزاد و فرنگی کاهش یافت.
حالا بار دیگر کشتی قرار است در المپیک 2۰2۰ محدودتر شود؛ 
اتفاقی که رییس اتحادیه جهانی کشتی هم آن را تایید کرده است.

نناد لالوویچ در این باره می گوید: »با توجه به اینکه برای المپیک 
2۰2۰ توکیو برای هر وزن نفرات کمتری نسبت به المپیک ریو 
مجوز کسب می کنند، کشورها رقابت سختی برای حضور در 
المپیک دارند و این کار کشورهای ضعیف را برای کسب سهمیه 

این بازیها سخت تر می کند.«
آنطور که اتحادیه جهانی اعلام کرده در هر وزن فقط 1۶ کشتی 
گیر می توانند سهمیه المپیک را کسب کنند که این باعث می 

شود یک کشتی گیر با پیروزی در 4 مبارزه به مدال طلا برسد.
اولین مرحله گزینشی المپیک توکیو، مسابقات جهانی 2۰19 در 
قزاقستان تعیین شده و بعد از آن هم کشتی گیران در مسابقاتی 
که از سوی اتحادیه جهانی تعیین می شود، می توانند مجوز 

حضور در المپیک را کسب کنند.
و غلامرضا  بنا  کار محمد  قوانین جدید  و  اتفاقات  این  قطعا 
محمدی را به عنوان سرمربیان جدید تیم های ملی کشتی 

فرنگی و آزاد سخت تر از قبل می کند.

خبر

اوضاع وخیم دوچرخه سواری
جاده ایران

مهلت ثبت نام تیم های جاده در اتحادیه جهانی دوچرخه سواری 
برای حضور در تورهای بین المللی به پایان رسید اما هیچ تیمی از 

ایران ثبت نام نکرد.
  )UCI(به گزارش »دنیای هوادار«،اتحادیه جهانی دوچرخه سواری
در اطلاعیه ای 12 نوامبر)21 آبان( را به عنوان آخرین مهلت ثبت 
نام تیم های جاده برای حضور در تورهای بین المللی اعلام کرده 

بود اما تیم های ایرانی هیچ کدام ثبت نام نکردند.
 این اتفاق در حالی است که تیم های ایران)پتروشیمی، شهرداری 
پیشگامان( در سالهای گذشته همیشه جزو مدعیان  و  تبریز 
تورهای آسیایی بودند و در همین راستا ایران هم توانسته بود در 

دوره های قبلی المپیک سهمیه کامل بگیرد.
 دوچرخه سواری ایران برای کسب سهمیه المپیک 2۰2۰ باید 
در تورهای مختلف شرکت کند و امتیاز جمع کند و این کار 
قبلا توسط تیم های باشگاهی انجام می گرفت که با امتیازاتی 
که از حضور در تور های مختلف می گرفتند، باعث می شدند 
جایگاه ایران در رنکینگ ارتقا یابد و سهمیه المپیک بگیرد اما با 
این شرایط که تیمی ثبت نام نکرده بنابراین فدراسیون برای جمع 
کردن امتیاز به نظر می رسد نباید روی تیم های باشگاهی حساب 
کند و برای جمع کرن امتیاز و گرفتن سهمیه المپیک باید به 

دنبال راه حل دیگری باشد.
جدا از این مسئله غیبت تیم های ایرانی در تور های آسیایی به 
منزله خانه نشینی بسیاری از رکابزنان می شود که فقط مجبور 
هستند روی مسابقات داخلی حساب بازکنند و این مسئله قطعا 
باعث افت هر چه بیشتر دوچرخه سواری جاده ایران می شود.

محسن سلگی مدیر تیم های ملی در این مورد گفت: پیش از این 
سه باشگاه شهرداری تبریز، سپاهان اصفهان و سورن برای ثبت نام 
در اتحادیه جهانی دوچرخه سواری اعلام آمادگی کرده بودند اما 
تاکنون هیچ کدام مبلغ ورودی را واریز نکردند و ثبت نام نکرده 
اند. البته سپاهان اصفهان اعلام کرده ورودی را واریز می کند اما 
فعلا که خبری نشده است. از طرفی مهلت ثبت نام هم به پایان 

رسیده است.
سلگی در پاسخ به این پرسش که تیم پیشگامان هم قصد حضور 
در تورهای آسیایی را ندارد، تاکید کرد: خیر. این تیم اعلام آمادگی 
نکرده و شهرداری تبریز هم بعدا عنوان کرد نمی خواهد ثبت 

نام کند.
او در مورد راه حل فدراسیون برای جمع گرفتن امتیاز جهت 
گرفتن سهمیه المپیک 2۰2۰ نیز گفت: با این شرایط، تلاش می 
کنیم دعوتنامه بگیریم و نفراتی را در قالب تیم ملی به تورها اعزام 

کنیم تا حداقل بتوانیم سهمیه المپیک را بگیریم.

سوژه هفته

غلامرضا محمدی، سرمربی تیم ملی کشتی 
کنونی  وضعیت  در  گفت:  کشورمان  آزاد 
احساس می شد نیاز است ما کنار تیم ملی 

باشیم.
به گزارش »دنیای هوادار«، غلامرضا محمدی 
درباره شرایط کنونی تیم ملی کشتی آزاد و 
اینکه آیا نگرانی بابت حضور دوباره و آینده 
خود در تیم ملی ندارد، گفت: واقعیت این 
است که در وضعیت کنونی احساس می شد 
نیاز است ما کنار تیم قرار بگیریم. در هر 
این  و  هستیم  کشتی  مدیون  ما  صورت 
آینده آن  به  اگر  را گرفتیم. شاید  تصمیم 
نمی کردیم.  را  تصمیم  این  کردیم  فکرمی 
آرامش  به  نیاز  کنونی  در وضعیت  کشتی 
دارد و همه باید برای رسیدن به این هدف 

کمک کنیم.
وی افزود: تیم ما در ۶ وزن عازم مسابقات 
روسیه است و تیم جوانی را به این مسابقات 
تورنمنت  نمی خواهیم  ما  می کنیم.  اعزام 
روسیه را از دست بدهیم چون تمام هزینه ها 
برعهده کشور میزبان است. شرکت در این 
نقاط  می توانیم  و  ماست  نفع  به  مسابقات 

ضعف مان را بررسی کنیم. یک تیم هم به 
نمایندگی از کشورمان به تورنمنت قفقاز اعزام 
خواهد شد. تیم مازندران با توجه به اینکه 
قهرمان لیگ ایران شده نماینده کشورمان در 
این مسابقات خواهد بود که تمام نفرات این 
تیم هم با تشخیص من مشخص شده است. 
پس از این مسابقات هم در روزهای 24 و 
2۵ آذر اردوی تیم ملی را با تمام موجودیت 
کشور برگزار خواهیم کرد. چه کشتی گیران 
جوان و چه باتجربه ها، همه در این اردو حضور 
خواهند داشت چون کار بسیار سختی برای 
مسابقات جهانی داریم. روند گزینشی المپیک 
هم تغییر کرده و در هر وزن به جای 2۰ 
خواهد  حضور  کشتی گیر   1۶ کشتی گیر 
کسب  برای  را  ما  کار  موضوع  این  داشت. 
سهمیه سخت کرده است. امیدوارم در همان 
مرحله اول انتخابی سهمیه های لازم را کسب 
کنیم اگر هم نشد در مراحل بعد این کار را 

انجام می دهیم.
در  ایران  آزاد  کشتی  ملی  تیم  سرمربی 
خصوص دیدارش با مسعود سلطانی فر وزیر 
ورزش و جوانان تصریح کرد: فکر می کنم 

ما  کشتی  برای  ولی  نادر  اتفاق  یک  این 
لازم بود. مخصوصا در این شرایط حساس 
سلطانی فر محبت کرد و حمایت تمام قد 
خود را از تیم ملی کشتی اعلام کرد. این 
درخواست شخصی من از او بود تا حداقل 
تا المپیک 2۰2۰ توکیو به لحاظ مالی تیم 
ملی را حمایت کنند ایشان هم قول دادند تا 
به لحاظ برگزاری اردوها و اعزام به مسابقات 
چیز  هم  ما  البته  باشیم.  نداشته  مشکلی 
ابزارها و لوازم پزشکی  زیادی نمی خواهیم 
باید در اختیار کادر فنی تیم ملی باشد تا 
بتوانیم کار خودمان را انجام دهیم. همانطور 
تا  دادند حداقل  که گفتم سلطانی فر قول 
المپیک توکیو حمایت های لازم از تیم ملی 

صورت گیرد.
انتخابی  پایان در مورد روند  محمدی در 

کشتی گیران تیم ملی یادآور شد: صادقانه 
برای  پوش  ملی  یک  انتخاب  راه  بگویم 
تاریخ ۶  در  است.   فرآیند  ملی یک  تیم 
الی 7 دی ماه مرحله نخست انتخابی تیم 
ملی را خواهیم داشت که این اولین فیلتر 
ما برای حضور در تیم ملی است. پس از 
و  جام جهانی  تختی،  جام  مسابقات  این 
مسابقات آسیایی را در پیش داریم. تمام 
این مسابقات با هم یک فرایند را تشکیل 
آسیایی  مسابقات  از  بعد  می دهد.قطعا 
بندی  جمع  به  پوشان  ملی  در خصوص 
خواهیم رسید و تشخیص خواهیم داد در 
کدام اوزان مسابقات انتخابی را برگزار کنیم. 
به طور کلی ما به مسابقات انتخابی اعتقاد 
داریم چون این موضوع باعث می شود تا 

کشتی گیران دچار بی انگیزگی نشوند.

غلامرضا محمدی:

به آینده فکر می کردم سرمربی 
تیم ملی کشتی آزاد نمی شدم

دبیر سابق فدراسیون والیبال گفت: من هیچ 
نگرانی در خصوص نامه فدراسیون والیبال به 

کنفدراسیون آسیایی ندارم.
محمود  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
افشاردوست در خصوص این که کنفدراسیون 
والیبال آسیا به نامه فدراسیون والیبال برای 
مربیان  از عضویت در کمیته  برکناری وی 
این کنفدراسیون رسیدگی کرد یا خیر، اظهار 
داشت: خبری از این موضوع ندارم و صحبتی 
در این مورد با من نشده است. همان طور 
که قبلا هم گفته بودم فدراسیون های ملی، 

نفرات مورد نظر خود را به کنفدراسیون و 
فدراسیون جهانی معرفی می کنند و زمانی 
که انتخابات برگزار شد و اعضای کمیته های 
مختلف با رای گیری انتخاب شدند عملکرد 

اعضا مهم است.
بارها پیش آمده که روسای  ادامه داد:  وی 
فدراسیون ها که از سمتشان کنار رفتند در 
سمت های بین المللی خود ابقا شده اند. من 
فدراسیون  نامه  خصوص  در  نگرانی  هیچ 
والیبال به کنفدراسیون آسیایی ندارم. باید 
دید کنفدراسیون والیبال آسیا از عملکرد من 

راضی است یا خیر. پیش از این هم که من با 
مسئولان کنفدراسیون صحبت کردم گفتند 
سال 2۰2۰  که  انتخابات  زمان  تا  باید  که 
این موضوع  قانونی  روال  و  است صبر کرد 

انجام شود.
دبیر سابق فدراسیون والیبال درباره این که 
تمدید قرارداد کولاکوویچ باید تمدید شود یا 
خیر، خاطرنشان کرد: من در اخبار خواندم 
است.  شده  تمدید  کولاکوویچ  قرارداد  که 
اگر تمدید نشده که فدراسیون می تواند در 

خصوص این موضوع تصمیم گیری کند.

افشاردوست:

نگران نامه فدراسیون والیبال به کنفدراسیون آسیایی نیستم

قهرمان دوی سه هزارمتر با مانع بازی 
های آسیایی گفت: قبلا شرایط کسب 
سهمیه المپیک بهتر بود، در این شرایط 
تعداد  است  کرده  تغییر  قوانین  که 

سهمیه ها قطعا کم خواهد شد.
استقامتی  دونده  کیهانی  حسین 
ایران در مورد شرایط اردوهای خود 
اظهار کرد: چند روزی است که اولین 
مرحله اردوی خود را در شهر یاسوج 
و زیر نظر فدراسیون دوومیدانی  آغاز 
کردیم. چهار روز است که در اینجا 
شرایط  این  در  ما  و  می آید  باران 

تمرین می کنیم. ما اردوهای خود را 
در هوای بارانی انجام می دهیم، سخت 
مجبوریم  اما  می شویم  اذیت  است، 
تمرینات خود را ادامه دهیم. در حال 
حاضر در این مرحله از اردو من و امیر 
مرادی هستیم. فدراسیون گفته بود 
که  چند نفر دیگر به ما اضافه خواهند 
شد، اما هنوز که این اتفاق نیفتاده و 
نمی دانم که قرار است چه افرادی به 

ما اضافه شوند.
وی در ادامه در مورد مسابقات تدارکاتی 
گفت: احتمالا تا آخر این سال مسابقه 
از  بعد  اما  داشت،  نخواهیم  تدارکاتی 
عید و قبل از رقابت های قهرمانی آسیا 
در یکی دو مسابقه شرکت کنیم. در 
برنامه  مرادی  سجاد  هنوز  رابطه  این 
دقیقی به ما نگفته و خیلی در جریان 
نیستم. رقابت های قهرمانی آسیا هم در 
اردیبهشت آغاز می شود. من در دو ماده 
شرکت می کنم. علاوه بر سه هزار متر در 
یکی از ماده های ۵ هزار متر و یا 1۵۰۰ 

متر هم رقابت خواهم کرد.
دارنده مدال طلای دوی سه هزارمتر با 
مانع بازی های آسیایی در مورد رقابت 

های دوومیدانی  قهرمانی آسیا افزود: 
این رقابت ها به دلیل میزبانی قطر سطح 
با  همیشه  قطر  داشت.  خواهد  بالایی 
البته  می شود.  حاضر  تیم  کامل ترین 
ما هم دست خالی ننشسته ایم و همه 
خوش  تا  کرد  خواهیم  را  خود  تلاش 
رنگ ترین مدال را بگیریم. زمان زیادی 
در  نمی توان  و  مانده  مسابقات  این  تا 
مورد نتیجه حرفی زد یا قولی داد، اما ما 
همیشه سخت تمرین می کنیم و برنامه 
مدال ها  ترین  خوش رنگ  ما  هدف  و 
است. وقت و انرژی خود را می گذاریم 
و همیشه دنبال بهترین مقام ها هستیم. 
مسابقه  روز  به  حاصله  نتیجه  البته 
و شرایطی که در این ۵ - ۶ ماه رقم 

می خورد هم بستگی دارد.
مانع  با  متر  هزار  سه  دوی  رکورددار 
ملی   کمیته  آسیایی گفت:  بازی های 
المپیک به سبب رکورد شکنی که من 
داشتیم  در جاکارتا  مرادی  و سهراب 
قرار  گرفت.  نظر  در  پاداشی  ما  برای 
ملی  کمیته  بعدی  جلسه  در  است 
المپیک از من دعوت کنند تا پاداش 

رکوردشکنی را بگیرم.  

حسین کیهانی:

کسب سهمیه های المپیک سخت شده است
و  فرهنگی  معاونت  حوزه  سرپرست 
منع  گفت:  همگانی  ورزش  توسعه 
در  سرپرستان  حضور  برای  قانونی 
اما  ندارد  انتخابات فدراسیون ها وجود 
و  انتخابات  از  قبل  شدن  نامزد  برای 
در مجمع عمومی باید استعفای خود 

را بدهند.
سیدعبدالحمید احمدی اظهار کرد: با 
توجه به اینکه مهلت قانونی اعلام شده 
برای افراد بازنشسته تا 1۵ آذر است، 
سوی  از  که  قانونی  مصوبه  هر  قطعا 
وزارت ورزش و جوانان اعلام شده باید 
روسای بازنشسته به آن احترام بگذارند. 
هرچه  قانون  زمینه  این  در  بنابراین 
می گوید باید تابع باشند و به آن احترام 

بگذارند.
اداری  عدالت  دیوان  رای  درباره  وی 
گفت:  فرجی  و  ضیائی  درخصوص 
وزارت ورزش همواره به قانون احترام 
گذاشته و در این زمینه نیز باید افراد 
بازنشسته تابع قانون باشند. بنابراین تا 
1۵ آذر روسای بازنشسته فرصت دارند 
تا فدراسیون های خود را در صورتی که 
بازنشستگی می شوند،  قانون  مشمول 

ترک کنند.
وی درخصوص سرپرستی بنی تمیم در 
فدراسیون کشتی و اینکه آیا امکان حضور 
در انتخابات فدراسیون کشتی دارد یا خیر، 
خاطرنشان کرد: در این زمینه صحبتی با 
بنی تمیم نشده است اما برحسب رعایت 
اصول اخلاقی سرپرستان موظف هستند 
در انتخابات شرکت نکنند به هر صورت 
منع قانونی نیز در این خصوص وجود 
ندارد و افراد سرپرست می توانند قبل از 
برگزاری انتخابات و در مجمع فوق العاده 
استعفای خود را اعلام کنند و سپس در 

انتخابات شرکت کنند.
و  استقلال  واگذاری  درباره  وی 
دو  این  و خصوصی سازی  پرسپولیس 
باشگاه خاطرنشان کرد: قیمت پایه طبق 
قانون خصوصی سازی برای واگذاری این 
دو باشگاه اعلام شده و مقدمات کار را 
به وزیر ورزش اعلام کردیم و قرار است 
گزارش کار به دولت نیز اعلام شود. عزم 
وزارت ورزش در روند خصوصی سازی 
با همکاری  دارد  و سعی  است  جدی 
سازمان خصوصی سازی و با مشارکت 
کار  براساس  و  اقتصادی  وزارت 

کارشناسی انجام شده در این زمینه، 
روند خصوصی سازی دو باشگاه صورت 

بگیرد.
در  افراد  بازنشستگی  درباره  احمدی 
قانون  آیا  اینکه  و  فوتبال  فدراسیون 
شامل آنها نیز می شود یا خیر، تصریح 
کرد: تلاش وزارت ورزش بر این است 
تا براساس قانون روند بازنشستگی را به 
سرعت انجام دهد. البته برای بعضی از 
افراد این قانون استثنائاتی را قائل شده 
و برخی نیز که شامل این استثنائات 

نیستند باید به قانون احترام بگذارند. 

معاون وزیر ورزش:

 روسای بازنشسته فدراسیون ها تا 15 آذر باید بروند

امیر میربزرگی بازیکن البرزی تیم پارس جنوبی جم حدود سه هفته پیش در تمرین با عالی پور یکی از مربیان تیم پارس 
جنوبی بگو مگو می کند و همین مساله باعث واکنش مهدی تارتار سرمربی تیم شد و سرمربی تیم این بازیکن را در 

اختیار باشگاه قرار داد و با توجه به شرایط اخیر احتمال خروج این بازیکن در نیم فصل قوت گرفت.

میربزرگی در اختیار باشگاه پارس جنوبی 
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فرهاد کاظمی:
راه درازی تا لیگ برتر داریم

سرمربی تیم سرخپوشان پاکدشت تهران گفت: مقابل فجر شهید 
سپاسی شیراز می توانستیم گل های بیشتری بزنیم اما با عملکرد 

خوب دروازه بان تیم میزبان این امر میسر نشد.
به گزارش »دنیای هوادار«، فرهاد کاظمی، دوشنبه پس از برتری 
2 بر صفر تیمش برابر فجر شهید سپاسی شیراز، افزود: به لحاظ 

فنی بازیکنان ما خوب کار کردند و فراتر از حدشان ظاهر شدند.
وی با اشاره به اینکه تیم ما دیر بسته شد، بیان داشت: از بازیکنانم 
به سبب اینکه با جان و دل بازی می کنند قدردانی می کنم ضمن 

اینکه مدیریت باشگاه هم تلاش می کند تیمش موفق شود.
کاظمی در مورد اینکه آیا تیمش به لیگ برتر صعود می کند یا 
خیر، گفت: هنوز زود است که بخواهیم در این مورد پیش بینی 
کنیم، چرا که بازی های زیادی باقی مانده و اگر چه در صدر 

جدول هستیم اما راه درازی تا صعود به لیگ برتر داریم.
سرمربی تیم سرخپوشان پاکدشت تهران در مورد تیم فجر شهید 
سپاسی شیراز هم بیان کرد: این تیم ریشه دار قابل احترام است 
و اینکه چرا تیم های برق و فجر حال و روز خوبی ندارند، از این 

امر بی اطلاع هستم.
برای مصاحبه مربیان در  اتاق کنفرانس  نبود  از  وی، همچین 
ورزشگاه شهید دستغیب شیراز انتقاد کرد و اظهار داشت: این 
درست نیست که ما در کنار زمین با خبرنگاران گفت و گو کنیم 
و جای شگفتی است که ورزشگاه میزبان بازی های دسته یک، 

سالن کنفرانس ندارد.

کرمی: بازیکنانم برابر خیبر اعتماد به 
نفس نداشتند

تیم نفت امیدیه در هفته یازدهم رقابت های لیگ دسته دوم توانست 
تیم خیبر خرم آباد را با نتیجه دو بر یک شکست دهد.

به گزارش »دنیای هوادار«،حسن کرمی پس از برتری تیمش برابر 
خیبر خرم آباد اظهار داشت : خدا را شکر که 3 امتیاز این بازی را به 
دست آوردیم چرا که در شرایط بدی قرار داشتیم  و از لحاظ روحی 

و روانی تیم به این 3 امتیاز احتیاج داشت .
او ادامه داد : پس از بازی با پاس همدان اعتماد به نفس بازیکنان مان 
پایین آمده بود این 3 امتیاز به ما کمک کرد تا به جدول برگشته و 

آماده بازی با تیم فنی و خوب سیرجان شویم.
کرمی افزود : بازیکنان مان بازیکن های با انگیره ای هستند و 
شجاعانه نیز برابر تیم خیبر بازی کردند اما عدم اعتماد به نفس شان 
باعث شد تا موقعیت های زیادی را از دست بدهیم که امیدوارم این 
نقیصه نیز در بازی های آینده برطرف شود ما باید حداقل موقعیت 

ها را در بازی ها به گل تبدیل کنیم.
سرمربی نفت امیدیه اضافه کرد: نزدیک به 7 الی هشت موقعیت 
گلزنی داشتیم که فقط دو تا از آنها تبدیل به گل شد  با تمام وجود به 
داشتن چنین بازیکنانی افتخار میکنم و مطمئنم بازی خوبی هفته 

آینده برابر تیم سیرجان انجام خواهیم داد.

اخبار لیگ 1

شاهین شهرداری بوشهر با سه گلی که به 
تیم مس رفسنجان زد شمار امتیازات خود را 
به عدد 2۶ رساند و در فاصله دو هفته مانده 
به پایان نیم فصل نخست رقابت های فوتبال 
قهرمانی دسته اول باشگاه های کشور یکی از 

مدعیان قهرمانی بشمار می رود.
بازی  چه  هوادار«،اگر  »دنیای  گزارش  به 
های دسته اول به نیمه های راه رسیده و 
از هم اکنون نمی توان در مورد آینده دو 
تیم صعود کننده به لیگ برتر صحبت کرد 
تیم  برای  خوبی  بینی  پیش  شود  می  اما 
با 7 گل  که  تیمی  داشت.  فکری  محمود 
خورده دارای بهترین خط دفاعی است و در 

فاز حمله هم با زدن 2۰ گل نشان داده است 
حرف های زیادی برای گفتن دارد.

شاهین که از تیم های قدیمی فوتبال کشور 
از  خانگی  های  بازی  در  رود  می  بشمار 
سوی تماشاگران بوشهری به خوبی حمایت 
می شود و بی شک در بازی های دور برگشت 
تماشاگران بیشتری برای حمایت از شاهین 
حاضر  بوشهر  بهشتی  شهید  استادیوم  در 
خواهند شد و به طور جدی تر از تیم محمود 

فکری حمایت خواهند  کرد.
شاهین  همراه  به  اگر  فکری  محمود 
شهرداری بوشهر به لیگ برتر صعود کند در 
صعود به لیگ برتر دبل می کند. او فصل 

گذشته تیم نفت مسجد سلیمان را به لیگ 
برتر رهنمون کرد. آخرین بار شاهین بوشهر 
با مربیگری حمید کللی فرد راهی لیگ برتر 
شد که تنها ۵ هفته به این مربی فرصت 
داده شد. درادامه عملکرد بازیکنان و مربیان 
غیر بومی در ترکیب این تیم به گونه ای بود 

که در نهایت از لیگ برتر سقوط کرد!
های  هفته  در  بوشهر  شهرداری  شاهین 
باقی مانده تا پایان نیم فصل نخست جدال 

نزدیکی با تیم سرخپوشان پاکدشت برای 
نیم فصل خواهد داشت. شاهین  قهرمانی 
از  بیشتر  امتیاز  یک  بوشهر  شهرداری 
سرخپوشان پاکدشت اندوخته اما یک بازی 

هم بیشتر از این تیم انجام داده است.
گفتنی است در فاز دفاعی تیم های اکسین 
و فجر سپاسی هم با 7 گل خورده عملکرد 
بوشهر  شهرداری  شاهین  تیم  با  مشابهی 

داشته اند.

ضعیف ترین خط دفاع
از آن مس رفسنجان

رفسنجاني ها در این فصل شرایط خوبي نداشته اند و حتي آمدن 
میشو کرستیچوویچ کروات به جاي علي سامره هم نتوانسته است 
آنها را از انتهاي جدول نجات دهد. آنها در این فصل محسن 
ورزکار و سیداحمد حیات منش را در قلب خط دفاع خود داشته 
اند و کمتر از نادر فتح الهي پر تجربه و رضا یزدان دوست جوان 
در این نقطه از خط دفاعي خود استفاده کرده اند، ورزکار پر تجربه 
تا این هفته از رقابتها فصل خوبي را پشت سر نگذاشته است و در 
بسیاري از دیدارها از جمله دیدار مقابل بادران تهران، شهرداري 
تبریز و گل گهر سیرجان با اشتباهات خود موجبات پیروزي 
حریفان را فراهم نموده است، در سمت راست خط دفاعي این 
تیم نیز محمد خان احمدي و حسین علیپور جوان حضور داشته 
اند که این دو نیز تا این هفته از رقابتها روزهاي پر فراز و نشیبي 

را پشت سر گذاشته اند.
در درون دروازه نیز بر خلاف فصل گذشته علي سامره سرمربي 
سابق مسي ها، نیما علیپور را به سعید ابراهیم پور ترجیح داد 
و کرستیچوویچ نیز از بدو ورود خود با وجود عملکرد ضعیف 
علیپورهمچنان از این دروازه بان در درون دروازه مسي ها بهره 
مي برد، با اینکه ابراهیم پور در این فصل تنها در دیدار مقابل 
شهرداري تبریز به میدان رفت و علیپور در تمامي دیدارهایي 
که درون دروازه مسي ها قرار داشته است دروازه خود را باز شده 

دیده است. 

تیم فرهاد ، تهاجمی ترین تیم لیگ یک
سرخپوشان پاکدشت در سایه بردهایی که در داخل خانه و 
خارج از خانه به دست می آورد ارایه گر بازی های تهاجمی 
است و به برد با یک گل راضی نمی شود. این تیم با دوگلی 
که به فجر سپاسی در شیراز زد شمار گل های خود را به عدد 
2۶ رساند و هم اکنون بهترین تیم در فاز تهاجمی به همراه گل 

گهر بشمار می رود.
فرهاد کاظمی پیش ازاین که در لیگ برتر هم مربیگری می کرد 
عاشق بازی تهاجمی بود و حتی در برهه ای که در سپاهان قهرمان 
لیگ برتر و جام حذفی شد تیمش را با شیوه 3-3-4 ارنج می 
کرد و تاکتیکش در فوتبال تنها یک چیز بود: حمله و حمله برای 
رسیدن به گل های متعدد. این تاکتیک تا به امروز در سرخپوشان 
پاکدشت هم خوب جواب داده است و به مانند روزهای حضور 
پارس جنوبی در لیگ یک که قهرمان شد و در همان اولین فصل 
حضور به لیگ برتر صعود کرد سرخپوشان پاکدشت هم می رود 
به این عنوان بزرگ دست پیدا کند. البته باید به این نکته اشاره 
کرد تیم فرهاد کاظمی در فاز دفاعی هم عملکرد قابل قبولی 

داشته است و در برابر 2۶ گل زده 1۰ گل خورده است.
تفکرات  مدیون  فوتبال  در  را  هایش  موفقیت  کاظمی  فرهاد 
تهاجمی اش است. او می تواند با سرخپوشان پاکدشت بازگشت 
با شکوهی به فوتبال داشته باشد. به خصوص اینروزها که در لیگ 
برتر بیشتر تیم هایمان تدافعی بازی می کنند و شمار گل های 
زده 1۰ تیم از 1۶ تیم حاضر در لیگ برتر در هر بازی به یک 

گل نمی رسد!

آنالیز
قدم قدم با یک هدف؛

»فکری« برای دبل در
 لیگ یک می جنگد

می گوید  تهران  بادران  تیم  سرمربی 
نتیجه تساوی برابر گل گهر سیرجان قابل 

قبول است.

به گزارش »دنیای هوادار«،بادران تهران در 
هفته ای که گذشت با حضور موقت ویسی 
در این تیم مواجه بود. اتفاقی که قابل حدس 
بود و با ممانعت اولیه عبداله ویسی در وهله 
اول می شد پیش بینی کرد که حضور ویسی 
عبداله ویسی که  نیست.  بادران قطعی  در 
قبل از توافق با بادران از سفید امضا کردن 
قراردادش گفت و اذعان داشت که این تیم 
امکانات خاصی برای او در نظر نگرفته  است، 
اما به یک باره شاهد عکس ویسی با پیراهن 
بادران بودیم که حاکی از توافق وی با این 

تیم تهرانی بود.
او حتی برای ادامه راه بادران برنامه ریزی کرده 
بود و حتی با سایت باشگاه مصاحبه ای انجام 
داده بود اما به یک باره ورق برگشت و روز 
بعد معارفه ویسی، این سرمربی قید حضور در 
بادران را زد. تصمیمی که از یک مربی لیگ  
برتری به هیچ عنوان در عرض دو روز انتظار 

نمی رود.
آن  چیزی که به نظر می رسد این است که 
این  و  نداشته  را  ویسی  هزینه  توان  بادران 
از  خواسته هایش،   به  نرسیدن  با  سرمربی 

اما او اگر از  حضورش در بادران سر باز زد. 
شرایط بادران آگاه بود نباید این کار را با باشگاه 

انجام می داد.
بعد از رفتن ویسی، سران باشگاه فرشید 
استحقاری که عضو کادر فنی باشگاه بود 

کردند  انتخاب  تیم  عنوان سرمربی  به  را 
تا در ادامه راه او عهده دار مسوولیت فنی 

باشگاه باشد.
فرشید استحقاری، سرمربی تیم بادران تهران 
درباره تساوی تیمش برابر گل گهر سیرجان در 

هفته چهاردهم لیگ دسته یک اظهار کرد: 
بازی خوبی بود. ما دو نیمه متفاوت داشتیم. 
در نیمه اول ما چند موقعیت خوب داشتیم 
و به گل رسیدیم اما در نیمه دوم آن ها به ما 
فشار آوردند و توانستند گل مساوی را به ثمر 
برسانند. شرایط آب و هوایی نیز در روند بازی 
اما در کل بچه ها زحمت  نیز بی تاثیر نبود. 
کشیدند و توانستند یک امتیاز از خانه حریف 

کسب کنند.
او ادامه داد: گل گهر تیم بسیار خوبی است. 
این تساوی به علت روند رو به رشدی که 
قابل  داریم  نظر  در  بعدی  بازی های  برای 
قبول است. ما تا نیم فصل سه بازی مهم با 
تیم های شهرداری ماهشهر و آلومینیوم اراک 
و مس کرمان داریم و این تساوی می تواند 
این  در  موفقیت  برای  خوبی  شروع  نقطه 

بازی ها باشد.
سرمربی بادران در مورد حضور کوتاه عبداله 
ویسی در بادران گفت: بعد از این که مهدی 
پاشازاده از جمع کادر فنی بادران کنار رفت، 
سران باشگاه با عبدلله ویسی به توافق رسیدند. 
اما در ادامه ایشان نتوانستند با باشگاه همکاری 
بنده  به  را  باشگاه  فنی  مسوولیت  و  کنند 
سپردند. ما بازیکنان خوبی داریم و این تیم، 
به لیگ برتر  برای صعود  تیم صعود است و 

برنامه ریزی داریم.

سرمربی بادران:

تیم ما برای صعود بسته شده است

داوود مهابادی سرمربی شهرداری ماهشهر گفت:روز به روز و بازی به بازی بازیکنان با تاکتیک ارتباط برقرار 
می کنند و امیدواریم در ادامه بتوانیم به این روند ادامه دهیم.دوست داریم بازی رو به جلویی به نمایش بگذاریم 

تا ضمن پیروزی از فوتبال لذت ببریم. 

شرایط شهرداری هفته به هفته بهتر می شود

آگهی مزایده اموال منقول - نوبت اول 
بموجب پرونده کلاسه 972۸۴1 مطروحه در این اجرا و با عنایت به صدور اجرائیه صادره 
از شعبه 4 دادگاه عمومی حقوقی دادگستری کرج له : آقای محمد تقی نیک صفت 
و علیه : آقایان سیروس فلاحی و فرامرز مغانلو محکوم علیهم محکومند به پرداخت 
مبلغ  1/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال در حق محکوم له که در این راستا یک دستگاه خودرو به 
شماره انتظامی ۸11 د ۵۶ ایران 3۸ متعلق احدی از محکوم علیهم به نام آقای سیروس 
فلاحی توقیف و توسط کارشناس رسمی دادگستری به شرح زیر توصیف و ارزیابی شده 
و مقرر است در مورخ 1397/9/2۶  از ساعت 9 الی 1۰ در محل اجرای احکام مدنی از 
طریق مزایده بفروش می رسد، مزایده از قیمت پایه نظریه کارشناسی شروع می شود و 
به هر شخص حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد 
ده درصد وجه مزایده في المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از خریدار 
اخذ و الباقی ظرف یک ماه از وی وصول و پس از انجام مراحل قانونی و صدور حکم 
تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل خواهد شد در صورتیکه در مهلت مقرر خریدار 
وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت 
ضبط و مزایده تجدید میگردد کلیه هزینه های نقل وانتقال به عهده محکوم علیه است 
که از محل فروش پرداخت خواهد شد طرفین می توانند ظرف مدت یک هفته از تاریخ 
مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در اینصورت تا رسیدگی به اعتراض 
از سوی دادگاه مورد مزایده به نام خریدار منتقل نخواهد شد. ضمنا طالبین بشرکت 
در مزایده میتوانند ظرف پنج روز قبل از مزایده با اطلاع این اجراء از مال مورد مزایده 
بازدید نمایند. مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است: سواری 
سمند به شماره انتظامی ایران 3۸ - ۸11 د ۵۶ در پارکینگ قائم واقع در 4 باندی ظفر 
مشخصات خودور: سواری سمند LX مدل ۸۵ به رنگ خاکستری متالیک و به شماره 
شاسی IN -17۶279۶7 و به شماره موتور 124۸۵۰۶۸۸۵1 - چهار سیلندر بنزین 
سوز - پلاک مشخصات دارد جفت پلاک انتظامی به شماره ۸11 د ۵۶ ایران 3۸ دارد. 

ب( وضعیت ظاهری و فنی خودرو در زمان بازدید: گلگیر عقب راست، خوردگی 
دارد - درب جلو و عقب سمت راست آثار برخورد مالشی دارد. چراغ های جلو و عقب 
و شیشه ها سالم است، آئینه های بغل دو طرف سالم است ، وضعیت تودوزی نسبتا 
خوب است، فرسودگی لاستیک های چرخ حدود ۵۰ % درب جلو چپ آثار خوردگی 
دارد - جلو داشبورد سالم است و بعضا قطعاتی از بدنه آثار بازسازی و رنگ شدگی دارد. 
پوسیدگی طبیعی روی بدنه مشاهده نگردیده ، جلوبندی و گیربکس ظاهرا سالم است، 

موتور وسیله آماده بکار می باشد.
ج- نظریه کارشناسی: با توجه به وضعیت مورد اشاره ارزش و بهای سواری سمند 
مذکور در بازار نقل و انتقال فعلی خودرو و در صورت داشتن بیمه شخص ثالث معتبر 
مبلغ حدود 1۸ میلیون تومان معادل یکصد و هشتاد میلیون ریال )1۸۰/۰۰۰/۰۰۰ 

ریال برآورد می گردد(.   97/2۵۵27/ف
دادورز اجرای احکام مدنی کرج سعادتی

آگهی مزایده اموال غیر منقول )نوبت دوم(
به موجب پرونده اجرایی کلاسه 1۸7/9۶ ج ک و دستور صادره از شعبه اول اجرای 
احکام کیفری کرج و بنا به درخواست ذینفع پرونده و به منظور ضبط اموال غیر منقول 
وثیقه گذار به نام آقای سید محمد مهرنیا ملک به نام وثیقه گذار می باشد، به شرح 
ذیل این آگهی اموال از سوی این اجرا توقیف و توسط کارشناس رسمی دادگستری 
کرج به شرح ذیل توصیف و ارزیابی شده است . و مقرر گردیده در مورخ 1397/۰9/24 
از ساعت 9 الی 1۰ در محل اجرای احکام کیفری دادگستری کرج از طریق مزایده 
بفروش برسد. مزایده از قیمت 13/۵۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال طبق نظریه کارشناسی شروع 
می شود و به هر شخص حقیقی یا حقوقی که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته 
خواهد شد. ده درصد وجه مزایده في المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی 
از خریدار اخذ و الباقی ظرف مدت یک ماه از وی وصول و پس از انجام مراحل قانونی 
و صدور حکم تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل خواهد شد. در صورتی که در 
مهلت مقرر خریدار و چه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر هزینه های 
مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد. کلیه هزینه های نقل و انتقال 
به عهده محکوم علیه می باشد که از محل فروش مال پرداخت خواهد شد طرفین 
میتوانند ظرف مدت یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض 
نمایند که در این صورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به نام 
خریدار منتقل نخواهد شد. ضمناً طالبین به شرکت در مزایده می توانند ظرف ۵ روز 
قبل از مزایده با اطلاع مال مورد مزایده را بازدید نمایند. مال مزایده و بهای آن طبق 
نظریه کارشناس بدین شرح است: عطف به نامه شماره 9۰73/47۶۵/34۸۰ مورخ 
97/۰7/11  مبنی بر در خواست ارزیابی پلاک ثبتی 1۵1/۵23۶ با راهنمایی خانم 
مینا محمدی از محل ملک واقع در کرج - رجایی شهر - بلوار جمهوری اسلامی - 
رستاخیز - بالاتر از میدان توحید - بین خیابان ۸ و 9 غربی پلاک 24۵ بازدید بعمل 
آمد که مراتب به شرح ذیل گزارش میگردد: الف( مشخصات ثبتی ملک )طبق کپی 
ابرازی سند دفترچه ای( : سه دانگ مشاع از شش دانگ یکباب مغازه بمساحت هفتاد 
و دو متر و چهارده سانتیمتر مربع بشماره سه همکف پلاک ۵23۶ فرعی از 1۵1 اصلی 
مفروز از پلاک 3۰۰2 فرعی )سقف دکانی با کف آپارتمانهای واقع در طبقه اول و سقف 
آپارتمانهای واقع در طبقه اول با کف آپارتمانهای طبقه دوم مشاع و مشترک است و 
سقف آپارتمانهای طبقه دوم پشت بام است و عرصه کل بین طبقات بقدر السهم مشاع 
و مشترک است با حق استفاده از موتورخانه شوفاژ بمساحت نوزده متر و هفتاد و یک 
سانتیمتر مربع مشاع و مشترک بین تمام طبقات و واحد های مورد تفکیک می باشد 
و مورد معامله فاقد پارکینگ است(. ب( طبق وضع موجود: با توجه به بازدید میدانی 
انجام گرفته از ملک مذکور که بصورت دو باب مغازه مستقل از یکدیگر در محل دائر 
بود و ملک مورد نظر بصورت یک باب مغازه جنب راه پله در حال بازسازی بوده بطوری 
که کارگران مشغول حفر چاه ، تخریب کف و ترمیم دیوارها بودند. مساحت ملک مورد 
نظر 3۶/۰7 متر مربع و حدود اربعه آن مطابق ذیل می باشد. شمالا: بطول ۰9/37متر 
شرقا : بطول ۰3/۸۵ متر جنوبا : ۰9/37 متر غربا : ۰3/۸۵ متر  د( نظریه کارشناسی: 
لذا با توجه به موارد فوق الذکر با در نظر گرفتن کلیه عوامل موثر در قضیه با لحاظ 
نمودن نوع مصالح ، قدمت بنا، موقعیت محلی ملک و با احتساب امتیازات منصوبه در 
آن از قبیل آب، برق، گاز بر اساس عرف محل و کلیه حقوق مالکانه و مکتسبه و سر 
قفلی تجاری قیمت ملک به مبلغ کل 13/۵۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال و قیمت به جهت 
فروش مزایده ای 1۰/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال ارزیابی و اعلام میگردد.  97/2۵۴7۸/ف

عراقی پور دادورز اجرای احکام کیفری کرج

آگهی مزایده اموال غیرمنقول )نوبت دوم(
به موجب پرونده کلاسه 9۶۶۸9۶ و دادنامه و اجرائیه صادره از سوی شعبه 12 
دادگاه عمومی حقوقی کرج له : قدرت اله عزتی علیه: رمضان بهرامی محکوم 
علیه محکوم است به پرداخت مبلغ 777/97۵/000 ریال بایست اصل خواسته و 
مبلغ 3۸/۸۸3/7۵0 ریال نیم عشر دولتی، با توجه به اینکه اجرائیه به محکوم 
علیه ابلاغ گردیده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا 
به درخواست محکوم له و به منظور استیفای محکوم به و هزینه های اجرایی 
متعلق به از سوی این اجرا توقیف و توسط کارشناس رسمی دادگستری کرج 
به شرح ذیل توصیف و ارزیابی شده و مقرر است در مورخ 97/9/2۰ از ساعت 9 
الی 1۰ در محل اجرای احکام مدنی دادگستری کرج از طریق مزایده به فروش 
می رسد، مزایده ملک قولنامه ای به آدرس ذیل طبق نظریه کارشناس قیمت 
ششدانگ ملک ۶۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال و مزایده از قیمت اعلامی کارشناس آغاز 
و به هر شخص حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته 
خواهد شد. ده درصد وجه مزایده في المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی 
تضمینی از خریدار اخذ و الباقی ظرف یک ماه از وی وصول خواهد شد و پس 
از انجام مراحل قانونی و صدور حکم تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل 
خواهد شد. در صورتیکه در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید 
سپرده وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید 
می گردد کلیه هزینه های نقل و انتقال به عهده محکوم علیه است و از محل 
فروش پرداخت خواهد شد طرفین می توانند ظرف مدت یک هفته از تاریخ 
مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در این صورت تا رسیدگی 
به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به نام خریدار منتقل نخواهد شد. ضمنا 
طالبین به شرکت در مزایده میتوانند ظرف پنج روز قبل از مزایده با اطلاع از مال 

مورد مزایده بازدید نمایند.
مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است:

نشانی ملک: کرج - حصارک بالا روبروی مسجد جامع - خ امام خمینی - پلاک 
2۰2- طبقه فوقانی عکاسی شایان

مشخصات ملک: مورد ارزیابی عبارت است از یک واحد مسکونی قولنامه ای از 
یک مجتمع 3 واحدی در سه طبقه روی تجاری همکف واقع در طبقه اول به 
مساحت حدودا 4۰ متر مربع دارای یک خواب فاقد نور مستقیم، آشپزخانه اپن با 
کابینت فلزی، سرویس بهداشتی و حمام، کمد دیواری با سازه اسکلت فلزی، نمای 
داخلی پوشش بلکا و خارجی آجرگری و فاقد انشعابات آب، برق و گاز اختصاصی، 
صورت مجلس تفکیکی و پایان کار از سوی شهرداری منطقه ۶ کرج می باشد. 
ضمنا در زمان بازدید واحد فوق مورد بهره برداری قرار ندارد و تعدادی اثاثیه قابل 

مشاهده می باشد
نظریه کارشناسی: با عنایت به مراتب فوق و در نظر گرفتن جمیع جهات مؤثر 
در ارزیابی ملک قولنامه ای مورد اشاره به نظر اینجانب به مبلغ  ۶۰/۰۰۰/۰۰۰ 
ریال )شصت میلیون ریال معادل شصت میلیون تومان به نرخ روز ارزیابی و اعلام 

می گردد
مراتب جهت هر گونه دستور مقتضی به حضورتان تقدیم می گردد.  97/2۵۵0۵/ف

دادورز اجرای احکام مدنی دادگستری شهرستان کرج-حمید جعفری

اجرائیه
مشخصات محکوم له / محکوم لهم:

1 - محمدعلی افشارزاده فرزند محمدصادق به نشانی کرج، جاده ملارد، روبروی انبار 
نفت، ک شریعتی، پ 3، طبقه 2

مشخصات محکوم علیه / محکوم علیهم:
1 - مهدی دلیر فومنی شاد فرزند علی مجهول المکان

بموجب درخواست اجرای حکم مربوط به شماره 97۰99۸3۰4۶3۰۰193 و شماره 
پرداخت  به  دادنامه 97۰9973۰4۶3۰۰3۸3 مربوطه محکوم علیه محکوم است 
مبلغ ۵۰/۰۰۰/۰۰۰ میلیون ریال بابت یک فقره چک به شماره 17۶232 مورخ 
139۶/11/1۰ به عنوان اصل خواسته و هزینه دادرسی به مبلغ 1/۰41/۰۰۰ ریال و 
خسارت تاخیر تادیه از تاریخ سررسید چک به شماره و تاریخ فوق الذکر لغایت صدور 
حکم در حق محکوم له و همچنین پرداخت نیم عشر دیوانی که به عهده محکوم علیه 

می باشد.  97/2۵۴79/ف
مسئول دفتر شعبه ۶2 شورای حل اختلاف مجتمع شماره ۶ )محمدشهر( کرج 

- کوروش شاملو
نشانی: استان البرز - کرج - محمدشهر - بلوار امام خمینی - روبروی خیابان 

حافظ - طبقه فوقانی کمیته امداد

رونوشت آگهی حصر وراثت
خانم الهام حاجی زاده دارای شناسنامه شماره ۰31۰9۵۰4۸1 به شرح دادخواست به 
کلاسه 97۰79۶/9 از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح 
داده که شادروان صفت حاجی زاده بشناسنامه شماره 3۰ در تاریخ 139۵/11/1۶ 
اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
1- الهام حاجی زاده متولد 72/۵/29 ش ملی ۰31۰9۵۰4۸1 فرزند صفت - دختر متوفی

2- المیرا حاجی زاده متولد ۶7/11/2۶ ش ملی ۰31۰۰1979۶ فرزند صفت - دختر متوفی 
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا 
هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی 

ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد%م 97/2۵۵0۶/ف
رئیس شعبه 9 شورای حل اختلاف کرج

آگهی احضار متهم
احضار خانم مهناز رحیم زاده

متهمان فوق دایر بر مشارکت در کلاهبرداری تحت تعقیب این شعبه میباشد لذا ظرف 
یک ماه پس از تاریخ نشر آگهی در شعبه 21 بازپرسی حاضر و از اتهام انتسابی خود دفاع 
؛ در غیر اینصورت بصورت غیابی اتخاذ تصمیم خواهد شد که در راستای ماده 174 قانون 

آیین کیفری یک نوبت در روزنامه کثیر الانتشار منتشر می گردد./ 97/17907/ف
تعداد دفعات انتشار: یکبار

بازپرس شعبه 21 بازپرسی دادسرای عمومی و انقلاب ناحیه 1 )امور جنایی و 
جرائم خاص( شهرستان کرج - شبیر مهدوی راد

کرج - میدان آزادگان - ابتدای خیابان برغان

رونوشت آگهی حصر وراثت
خانم فروغ السادات شریعت دارای شناسنامه شماره 27۶3 به شرح دادخواست به 
کلاسه 97۰3۸7/14/97 از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین 
توضیح داده که شادروان عذرا ذکریا بشناسنامه شماره 191 در تاریخ 93/2/۸ اقامتگاه 

دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
1- فروغ السادات شریعت ت ت ۵۰/3/19 ش ش 32۸4 فرزند برهان الدین نسبت 

دختر متوفی
2- فخری السادات شریعت ت ت 32/۸/29 ش ش 27۶3 فرزند برهان الدین نسبت 

دختر متوفی
3- سید عبدالحسین السادات شریعت ت ت 4۰/۶/19 ش ش 142۵۶ فرزند برهان 

الدین نسبت پسر متوفی
اینـک بـا انجام تشـریفات مقدماتی درخواسـت مزبـور را در یـک نوبت آگهی 
مـی نمایـد تا هرکسـی اعتراضـی دارد و یا وصیتنامـه از متوفی نزد او باشـد از 
تاریـخ نشـر نخسـتین آگهی ظـرف یک ماه بـه شـورا تقدیـم دارد والا گواهی 

صـادر خواهد شـد%م 97/2۵۵07/ف
رئیس شعبه شورای حل اختلاف شعبه 1۴

آگهی مزایده اموال غیر منقول 
از شعبه اول دادگاه عمومی خانواده  به موجب پرونده کلاسه 971929 صادره 
کرج لها:سمیه عبوری با وکالت آقای محمد رضا میرزا حسینی وعلیه: 1- عزیر 
اله آقانی فرزند نصرت اله 2- خانم اعظم آقائی فرزند افضل 3- نازنین زینب آقائی 
) با قیومیت عزیز اله آقائی ( محکوم علیهم محکومند به پرداخت تعداد 214 عدد 
سکه تمام بهار آزادی و مبلغ 12/۰۰۰/۰۰۰ریال هزینه کارشناسی درحق محکوم 
لها ومبلغ پنج درصد بابت نیم عشر دولتی، با توجه به اینکه اجرائیه صادره به محکوم 
علیه ابلاغ شده ودر مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به 
درخواست محکوم له به منظور استیفای محکوم به و هزینه اجرایی، شش دانگ 
ملک به پلاک ثبتی 1۶2/۵۰۶2۸ متعلق به نامبرده از سوی این اجرا توقیف وتوسط 
کارشناس رسمی دادگستری به شرح زیر توصیف و ارزیابي شده ومقرر است در 
مورخ 1397/۰9/22 از ساعت 9 صبح الی 1۰ صبح در محل اجرای احکام مجتمع 
خانواده از طریق مزایده بفروش می رسد، مزایده از قیمت 3/92۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال 
شروع مي شود و به هر شخص حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت را پیشنهاد 
نماید فروخته خواهد شد ده درصد وجه مزایده في المجلس بصورت وجه نقد یا 
چک بانکي تضمینی از خریدار اخذ والباقي ظرف یک ماه از وی وصول خواهد شد 
و پس از انجام مراحل قانونی وصدور حکم تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل 
خواهد شد درصورتیکه در مهلت مقرر خریداروجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده 
وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط ومزایده تجدید مي گردد کلیه 
هزینه های نقل وانتقال به عهده محکوم علیه است و از محل فروش پرداخته خواهد 
شد. طرفین می توانند ظرف یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده 
اعتراض نمایند که دراین صورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده 
به نام خریدار منتقل نخواهد شد ضمنا طالبین به شرکت در مزایده می توانند ظرف 
پنج روز قبل از مزایده با اطلاع این اجرا از مال مورد مزایده بازدید نمایند چنانچه روز 
مزایده مصادف با ایام تعطیل باشد روز بعد در همان ساعت ومکان برگزار خواهد شد. 
مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است: در خصوص 
ارزیابی ملک به آدرس کرج چهارراه کارخانه قند میدان شهید فهمیده - خیابان 
والفجر - کوچه ولی عصر - مجتمع الماس - بلوک یک - ط دوم - واحد 122 سمت 
جنوبی ملک موصوف در زمان بازدید شامل شش دانگ عرصه و عیان یک دستگاه 
آپارتمان مسکونی به مساحت ) ۸۶/4۶ ( و به شماره قطعه 23 تفکیکی که در یک 
مجتمع 14۰ واحدی در پنج بلوک و در هشت طبقه به انضمام دو طبقه مشاعات 
واقع شده است. واحد موصوف دارای پوشش کف از نوع سرامیک و کابینت از نوع ام 
دی اف و با سیستم گرمایشی پکیج و دو خوابه و با کلیه انشعابات که در زمان بازدید 

در انبار محکوم له بوده است.
در خصوص ملک قولنامه ای واقع در محمد شهر - خیابان گلستانک - خیابان 
ولی عصر - کوچه انصار - روبروی دبیرستان سجاد می باشد. ملک موصوف شامل 
ششدانگ عرصه و عیان یک واحد آپارتمان به مساحت حدود )12۰( یکصدو بیست 
متر مربع است . ملک موصوف که در یک ساختمان هفت طبقه مسکونی تک واحد 
به انضمام یک طبقه همکف جهت مشاعات و یک واحد تجاری در حال تکمیل است 
که دارای پوشش کف از نوع سرامیک و کابینت از نوع ام - دی اف و با سیستم 
گرمایشی پکیج و هم بخاری و کولر آبی و دو خواب و با کلیه انشعابات که در زمان 

باردید در اختیار شخص ثالث جهت سکونت بوده است. 
با توجه به مراتب فوق و رعایت جمیع جهات و شرایط موقعیت مکانی و زمانی و سایر 
عوامل موثر در موضوع ارزش تمامی شش دانگ عرصه و اعیان ملک با پلاک ثبتی 
1۶2/۵۰۶2۸ با کاربری مسکونی درصورتیکه جهت واگذاري هیچگونه منع قانونی 
نداشته باشد و بلامعارض باشد بدون درنظر گرفتن تعهدات و دیونی که ممکن است 
وجود داشته باشد بر پایه قیمت مزایده به مبلغ 2/۶۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال معادل 
دویست و شصت میلیون تومان و قیمت ملک قولنامه ای 1/32۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال 

معادل یکصدو سی و دو میلیون تومان برآورد و اعلام میگردد.  97/2۵۴۸3/ف
دادورزشعبه اول اجرای احکام مجتمع خانواده کرج
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مهدی تاج و علی کفاشیان با شیخ سلمان دیدار کردند
مهدی تاج و علی کفاشیان که برای شرکت در مراسم انتخاب بهترین های آسیا 

عازم عمان شده اند، عصر روز گذشته )سه شنبه( با شیخ سلمان که مراسمی را به 
مناسبت انتخاب بهترین  های آسیا تدارک دیده بود، دیدار و گفت وگو کردند. گفتنی 

است که مراسم بهترین های سال آسیا امروز برگزار خواهد شد.

بازیکنان صنعت نفت آبادان برنامه نود را تحریم کردند
صحنه مشکوک نخست دیدار نفت و نساجی که باعث سرنگونی کرار جاسم در 

محوطه جریمه شد؛ مجری برنامه نود در مقام کارشناس؛ فشار بازیکن حریف برای 
اعلام پنالتی را کافی ندانست. با توجه به تکرار چنین مواردی در برنامه 9۰، اعضای 

باشگاه نفت تا اطلاع ثانوی از مصاحبه با عوامل این برنامه خودداری می کنند.

شایان مصلح دیدار مقابل ماشین سازی را از دست داد
شایان مصلح، بازیکن پرسپولیس در دیدار با تراکتورسازی دچار مصدومیت شد. 

برانکو، سرمربی پرسپولیس در حاشیه تمرین سرخپوشان اعلام کرد مصدومیت 
شایان مصلح کشیدگی همسترینگ است و نمی خواهد با بازی دادن به او 

ریسک کند.

تمرین جمی ها برگزار نشد
پارس جنوبی جم روز شنبه با شکست 1-۰ ذوب آهن در اصفهان، در جایگاه 

پنجم جدول رده بندی لیگ برتر باقی ماند. در حالی که قرار بود تمرینات شاگردان 
مهدی تارتار از عصر روز گذشته دنبال شود که بازیکنان پارس جنوبی در اعتراض 

به مشکلات مالی باشگاه تمرین نکردند.

عثمان دمبله درخواست خروج از بارسلونا نکرده است
عثمان دمبله برخلاف شایعات اخیر، از بارسلونا درخواست خروج نکرده است.

دمبله 21 ساله که در این هفته ها بابت بی انضباطی ها و حواشی زندگی بیرون از 
زمینش تیتر یک رسانه ها شده بود، با زدن گلی حساس به اتلتیکو مادرید تا حدود 

زیادی اوضاع را آرام کرد

بازی برگشت فینال کوپا لیبرتادورس، خارج از آرژانتین برگزار می شود
دیدار تیم های ریورپلاته و بوکاجونیورز که در پی حمله وحشتناک هواداران 

ریورپلاته به اتوبوس بوکاجونیورز به تعویق افتاده بود، روز هشتم یا نهم دسامبر 
در خارج از کشور آرژانتین برگزار خواهد شد. تا کنون کشورهای پاراگوئه، ایتالیا و 

برزیل پیشنهاد داده اند که این بازی در خاک آن ها برگزار شود.

کوتاه از فوتبال ایران و جهان
بعضی ها داغشو دوست دارن 

عذرخواهی فرشید اسماعیلی از ایمان مبعلی
او  از  خوزستان  استقلال  کاپیتان  روی  خطا  بابت  استقلال  تهاجمی  ستاره 

عذرخواهی کرد. فرشید اسماعیلی در اواسط نیمه دوم بازی با استقلال خوزستان 
تکلی روی پای ایمان مبعلی زد که این بازیکن با تجربه مصدوم شد و بعد از چند 

دقیقه از زمین بازی تعویض شد.

تذکر فدراسیون فوتبال به برانکو و پرسپولیس
دبیرکل فدراسیون فوتبال با ارسال نامه ای به پرسپولیس به سرمربی این تیم بابت 

مصاحبه هایش علیه کادر فنی تیم ملی هشدار داد. ساکت در این نامه ضمن هشدار 
جدی برای پرهیز از گرفتار شدن در جریان سازی های مشکوک که اقتدار تیم ملی 

را هدف قرار داده عنوان کرده که تذکرات جدی اعلام کرده است.

صالحی امیری می گوید طبق تفسیر مجلس، عضویت 
در هیات های روسا شغل بوده و بازنشسته ها باید 
بروند. رئیس کمیته ملی المپیک می گوید مجلس 
در خصوص هیات رئیسه هرچه تفسیر کند ما هم 

تابع هستیم.

به گزارش »دنیای هوادار«، سیدرضا صالحی امیری 
مراسم  حاشیه  در  المپیک  ملی  کمیته  رئیس 
که  چیزی  گفت:»آن  دهداری  مرحوم  بزرگداشت 
دارد  نیاز  دیگری  زمان  هر  از  بیش  ایران  ورزش 
بازگشست به ورزش پهلوانی یعنی اخلاق، فضیلت 
و انسان دوستی است. ورزش ایران از ورزش پهلوانی 
نشات گرفته. بزرگداشت مرحوم دهداری بزرگداشت 
اخلاق و فضیلت است. او همه زندگی خود را وقف 
فوتبال کرد و به دنبال نان نبود بلکه به دنبال هویت 
و غرور آفرینی بود. ما می توانیم امثال دهداری ها را در 
جامعه داشته باشیم. حیف از تختی ها و پوریای ولی ها 
دور شده ایم. الان خیلی ها نمی دانند تختی چند مدال 
گرفته اما نام تختی را هر کسی می شنود از گذشت و 

اخلاق صحبت می کند.«

وی افزود:»فوتبال ما باید امروز پاک باشد و فوتبالیست 
ما هم نماد اخلاق و معرفت. امیدواریم نسل جدید ما 
در فوتبال و ورزش از بزرگان بیاموزند. جامعه ورزش 
و فوتبال ما از کل جامعه جدا نیست. اگر تخریب و 
انگ  زنی در برخی به صورت دائمی باشد در ورزش 
هم رسوخ می کند. ورزش را هم نمی توان جدا دید. 
ممکن  اخلاق  و  معرفت  اصلی  کانون  به  بازگشت 
نیست مگر اینکه باور کنیم منافع ملی ما مقدم بر 

منافع فردی است.«
صالحی امیری درباره اینکه مدیران ورزشی بازنشسته 
یا  فرد  داشت:»هیچ  اظهار  بمانند،  می کنند  تلاش 
نهادی بالاتر از قانون نیست. در ورزش 14 فدراسیون 
سرپرستان  و  کردند  استعفا  رئیس   11 که  داریم 
در  را  پرونده شان  فدراسیون   2 شدند.  مشخص 
خصوص قانون جامعه ایثارگران پیگیری می کنند. 
طبق ماده ۶۰ هر کسی قبل از موعد بازنشسته شده 
باشد می توانند برگردد که 2 مورد در کاراته و والیبال 
داریم. اگر حکم گرفتند برمی گردند در غیر این صورت 

بازنشسته می شوند.«
رئیس کمیته ملی المپیک گفت:»درباره فوتبال هم 

نقشه راهی تعیین کردیم. تاج به دلیل داشتن سابقه 
ایثارگری می تواند به عنوان رئیس فدراسیون بماند اما 
بلافاصله باید اعضای بازنشسته هیات رئیسه استعفا 
تعیین  وزیر  همکاری  با  استراتژی  یک  ما  بدهند. 
کردیم که آن اجرای قانون با کمترین هزینه برای 
فوتبال است. ما نقشه راهی داریم که در آن رئیس 
می ماند و در نخستین مجمع اعضای بازنشسته استعفا 
می دهند. هیچ فدراسیون و هیچ فردی در جامعه 
ورزش از قانون مستثنی نیست. کسی نمی تواند قانون 
جامع ایثارگران را تغییر دهد. این قانون مصوب شده 
و هر ایثارگری در ایران که بخواهد می تواند از ظرفیت 

ماده ۶۰ استفاده کند.«

وی در پاسخ به این سوال که اگر اعضای بازنشسته 
چیست،  تکلیف  بروند،  نخواهند  رئیسه  هیات 

گفت:»آن را برای بعد بگذارید.«
صالحی امیری درباره اینکه رئیس فدراسیون جودو 
بعد از استعفا نایب رئیس شده، تصریح کرد:»در این 
در  مجلس  هستیم.  مجلس  تفسیر  تابع  خصوص 
خصوص هیات رئیسه هرچه تفسیر کند ما هم تابع 
هستیم که گفته اند هیات رئیسه شغل است و افراد 
بازنشسته نمی توانند برای هیات رئیسه نامزد شوند. 
داشته  دیگری  تفسیر  دیگر  نهادهای  است  ممکن 
باشند اما طبق تفسیر مجلس هیات رئیسه شغل است 

و بازنشسته ها باید بروند.«

صالحی امیری: تاج می  تواند بماند؛

اعضای بازنشسته هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال باید بروند

رئیس جمهور خواهان خصوصی شدن سرخابی ها 
است. رئیس سازمان خصوصی سازی می گوید مصوبه 
ای از سوی هیات وزیران برای واگذاری سرخابی ها 

هنوز صادر نشده است.

عبدالله  میرعلی اشرف  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
در  سازی  سازمان خصوص  رئیس  پوری حسینی، 
خصوص آخرین وضعیت خصوصی سازی دو باشگاه 
استقلال و پرسپولیس و اینکه چرا در دفعات قبل این 
موضوع به نتیجه نرسید گفت:»سال 93 و 94 در 4 
نوبت دو باشگاه را به مزایده گذاشتیم، در سه نوبت اول 
بنا بر دلایلی چیزی به نتیجه نرسید و در نوبت چهارم 
همه چیز مهیای واگذاری بود اما هیات 3 نفره وزیران، 
افرادی که برای خرید دو باشگاه اقدام کرده بودند را 
تائید نکردند و آن مزایده چهارم هم به نتیجه نرسید.«

وی افزود:»بعد از این اتفاق هیات وزیران عملا واگذاری 
را متوقف کرد و الان بعد از گذشته سه سال و چهار 
ماه با توجه به نامه وزیر ورزش به رئیس جمهور و نامه 
وزیر اقتصاد و دارایی برای فروش دو باشگاه به هیات 

دولت نوشته شده است، هیات دولت باید مصوبه مرداد 
سال 94 را پس بگیرد تا فرایند فروش دوباره از سر 
گرفته شود. به محض اینکه این موضوع حل شود 
اطلاع رسانی خواهد شد. فقط تفاوت شرایط الان و 
سال 94 این است که رئیس جمهور دستور داده اند 

فرآیند از نو آغاز شود.«
پوری حسینی در خصوص اظهار نظر روابط عمومی 
وزارت ورزش و جوانان مبنی بر قیمت پایه دو باشگاه 
گفت:»این موضوع را باید از خود عزیزان پرسید.فکر 
می کنم گمانه زنی بوده چون هیچ کار کارشناسی در 
سازمان خصوصی سازی صورت نگرفته چون همانطور 
برای  وزیران  هیات  سوی  از  مصوبه ای  گفتم  که 
واگذاری دو باشگاه هنوز صادر نشده است. احتمالا 
دوستان پیش بینی خودشان را اعلام کرده اند ولی این 

قیمت ها استنادی ندارند.«
رئیس سازمان خصوصی سازی درباره اینکه آیا به 
شخصه به واگذاری دو باشگاه خوشبین است یا خیر 
این کار چندان پیچیده نیست، همه  گفت:»اصولا 
جای دنیا این مسیر را رفته اند و  ما خیلی دیرتر از 
همه در حال طی کردن این مسیر هستیم. در هیچ 
کجای دنیا دولت ها تیمداری نمی کنند که ما دومی 
باشیم. برای افکار عمومی فروخته شدن 2 باشگاه یک 
تابو شده است. سخت تر این ها را سازمان خصوصی 
انجام داده گرچه بعضا بابت این کار تهمت ، ناسزا و 
افترا شنیده و در حق این سازمان ناروا، ناجوانمردی 
و نامردی کرده اند اما خصلت خصوصی سازی همین 
است. البته این سازمان به خاطر این مسائل نباید 

کارش را متوقف کند.«

رئیس سازمان خصوصی سازی عنوان کرد؛

آغاز مجدد فرآیند واگذاری سرخابی ها با دستور رئیس جمهور

ماجرا از چه قرار است؟
مجمع پر از حاشیه انتخاباتی هیئت فوتبال استان 
البرز  در 7 اردیبهشت ماه سال 97 در اداره کل 
ورزش و جوانان استان البرز با چهار نامزد که البته 
یکی از آن ها به سالن نیامد و آقای حشمتی نیز 
در ادامه روند انتخاباتی انصراف داد )که بعدها دبیر 
هیئت فوتبال استان البرز شد !( برگزار شد. این 
انتخابات نفس گیر که با نتیجه 11 بر 1۰ به سود 
با حضور  پایان رسید  به  بیک وردی«  »منصور 
مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال برگزار گردید 
و بعد از این مجمع »نادر ایزدبین«، نفر دوم این 
انتخابات، به نحوه رای گیری اعتراض کرد و حتی 
متن و استنادهای اعتراضی وی در برنامه 9۰ در 

شبکه سوم سیما پخش شد.
از سیاسیون  اینکه برخی  بیان  با  ایزدبین  نادر 
کرج نیز برای عدم ادامه اعتراض درصدد لابی 
هستند،  گفته است:» اعتراض اصلی بنده در 
این است که قبل از برگزاری مجمع انتخاباتی دو 
نفر از روسای هیئت فوتبال شهرستان ها تغییر 
می کنند که بر خلاف قانون است که سرپرست 
وقت هیئت قوتبال استان البرز این کار را انجام 
داده است.« ایزدبین با تاکید بر اینکه تخلف در 
رای دادن دو نفر از سرپرست های منصوبی هیئت 

فوتبال شهرستان ها موضوع اصلی است، تصریح 
کرد:»استناد اصلی من به قانون اساسنامه مجمع 
انتخاباتی فوتبال است که سرپرست ها نمی توانند، 
برای روسای هیئت فوتبال شهرستان ها حکم 
امور  به  پرونده  وضعیت  آخرین  و  کنند  صادر 

حقوقی ارجاع شده است.«

تخلف محرز است
در بند پانزدهم اساسنامه فدراسیون فوتبال در باب 
هیئت فوتبال استان ها، به صراحت آمده است که 
»سرپرست موقت نمی تواند روسای هیئت های 
فوتبال استان ها را عزل و نصب نماید اما می تواند 
تا برگزاری انتخابات یک نفر را به عنوان دبیر با 

تصویب هیئت رئیسه، منصوب نماید.«
»عباس  که  است  این  افتاده  که  اتفاقی  اما 
مشایخی«، سرپرست وقت هیئت فوتبال استان 
البرز، طی حکمی پیش از انتخابات »مصنور زارع« 
فوتبال شهرستان  هیئت  »ریاست  به سمت  را 
ساوجبلاغ« برگزیده است. که در نهایت منصور 
زارع به همراه دیگر مدیر انتصابی مشایخی، در 
انتخابات مجمع به »منصور بیک وردی« رای می 
دهند و او را پیروز انتخاب می کنند. تخلف »اظهر 

من الشمس« است !

پس از بررسی این شکایت نامه، کاظم طالقانی 
رییس کمیته استانهای فدراسیون فوتبال با حضور 
در کرج و بررسی مستندات  و طی جلسه ای با 
حضور غفرانی مدیر کل ورزش و جوانان البرز و 
تایید دو مورد تخلف آشکار اعلام به ابطال انتخابات 
نمود. اما نکته جالب اینجاست با توجه به تخلفات 
آشکار رخ داده و تاثیر مستقیم بر روند انتخابات و 
با اعلام فدراسیون فوتبال مبنی بر ابطال و معرفی 
سرپرست جدید، تاکنون مدیر کل ورزش و جوانان 
البرز نسبت به معرفی سرپرست برای برگزاری 

انتخابات جدید اقدامی نکرده است.
لازم به ذکر است تعداد زیادی از بازی های استان 
البرز بعلت ضعف رییس غیرقانونی و تشکیلات 
کنونی  و نداشتن تشکیلات کمیته انضباطی کار 
را به تعطیلات بازی ها کشانده و حتی روز گذشته 
هم شاهد کتک زدن فجیع داور کرجی و انتقال 

وی به بیمارستان بودیم.

»تخلف باشد یا نباشد به من ارتباطی 
ندارد!«

انتخابات هیئت  از آخرین وضعیت  برای اطلاع 
فوتبال استان البرز نیز منصور بیک وردی رئیس 
هیئت فوتبال استان البرز درباره این مورد اظهار 

داشت: »به فاصله کمتر از 4۸ ساعت حکم بنده 
از سوی رئیس فدراسیون فوتبال امضا شد و کار 
خود را شروع کردم و تاکنون هیچ موضوع یا مورد 
خاصی به بنده درباره نتایج هیئت فوتبال البرز 

منتقل نشده است.«
اینکه  با بیان  البرز  رئیس هیئت فوتبال استان 
فوتبال  هیئت  حقوقی  کارشناس  توسط  متنی 
استان البرز به فدارسیون ارسال شده است، گفت: 
»فدارسیون در حال بررسی موارد مندرج در متن 
ارسالی هیئت فوتبال استان است که نتایج آن 
متعاقبا اعلام می شود و اگر تخلفی صورت گرفته 
است به منِ کاندیدا مربوط نمی شود و باید فرد 
متخلف برخورد شود و ارتباطی به بنده ندارد. در 
همین مجمع انتخاباتی مهدی تاج عنوان کرد اگر 
هر تخلفی وجود دارد در همین مجمع قبل از 

برگزاری انتخابات گفته شود.«
در این میان، دو پرسش اساسی مطرح است:

1 - در زمان تخلفات عنوان شده، منصور بیک 
وردی به عنوان دبیر هیئت فوتبال مشغول فعالیت 
بوده و در چارت مدیرتی حضور داشته است. حال 
چطور ادعا می کند: »تخلف باشد یا نباشد به من 

ارتباطی ندارد؟!«
2 - ایشان ادعا دارند که »با قدرت« در حال ادامه 

فعالیت اش است، سوال اینجاست: ۶ ماه از عدم 
امضای حکم ریاست وی از سوی رئیس فدراسیون 
فوتبال می گذرد و ایشان حتی اجازه تشکیل یک 
مجمع و صدور حکمی را نداشته، حال از کدام 
قدرت سخن می گوید؟! به عبارتی، این موضوع به 
نحوی گواه این است که مشروعیت انتخابات هیئت 

فوتبال در نظر فدراسیون هم قابل قبول نیست!
روند حاشیه ای در مجمع انتخاباتی هیئت فوتبال 
استان البرز کماکان ادامه دارد و این مورد مربوط 
به فدارسیون فوتبال است و رای آخر را باید آن ها 
بدهند که آیا انتخابات ابطال می شود یا اصلا مورد 
تخلفی روی نداده و یا کار با تنبیه و توبیخ فرد یا 

افرادی به پایان می رسد!؟

کلام آخر
اگر فدراسیون انتخاب را باطل نکند، هیچ جای 
قدر  آن  ها،  سال  این  تمام  در  ندارد.  تعجب 
برگزار  پیکری  و  در  بی  انتخابات  و  ها  مجمع 
در  انتخابات  که  پیوستند  تاریخ  به  و  اند  شده 
مجامع استان ها، کاملا فرمالیته به نظر می رسند. 
مجامعی که خروجی آن ها تنها باید مخالف نظر 
آقایان فدراسیون نشین باشد وگرنه باطل شدن آن 

دیگر معنا و کاربرد آن چنانی ندارد.

علی پروین: تصمیم مسئولان 
برای واگذاری سرخابی ها به بخش 

خصوصی جدی است!
در  گرشاسبی  و  تاج  عملکرد  پرسپولیس  باشگاه  پیشکسوت 

فدراسیون و پرسپولیس را مثبت دانست.
به گزارش »دنیای هوادار« و به نقل از خانه ملت، علی پروین در 
حاشیه نشست علنی روز گذشته )سه شنبه ۶ آذرماه( مجلس 
شورای اسلامی در جمع خبرنگاران درباره واگذاری دو باشگاه 
که  است  سال  کرد:»چندین  عنوان  پرسپولیس  و  استقلال 
واگذاری دو باشگاه سرخابی مطرح است ولی هر بار که این 
مسئله تا لحظه آخر پیش می رود، نامه ای از سوی مجلس، 
دولت یا قوه قضائیه جلوی این واگذاری را می گیرد. ولی گویا 
این بار تصمیم مسئولان برای واگذاری دو باشگاه جدی است؛ 
این واگذاری به نفع دولت و وزارت ورزش است چرا که در حال 
حاضر وزارت ورزش سالانه مجبور به تزریق اعتبارات هنگفتی 
به این دو باشگاه است و اگر این واگذاری صورت گیرد، هم 
به نفع دولت و هم به نفع دو باشگاه خواهد بود، ضمن اینکه 
دو  این  واگذاری  در صورت  نیز  بخش خصوصی  پاسخگویی 

باشگاه نمایان خواهد شد.«
پروین در پاسخ به این سوال که آیا نگران نیستید پرسپولیس 
به سرنوشت کارخانجاتی مثل نیشکر هفت تپه و سایر شرکت 
ناموفقی داشتند، دچار شود؟ گفت:»ماهیت  ها که واگذاری 
متفاوت  کاملا  ها  شرکت  و  کارخانجات  این  با  پرسپولیس 
است. باشگاه پرسپولیس نهایتاً ۵۰ کارمند دارد، ضمن اینکه 
از باشگاه حمایت خواهند کرد و  اسپانسرها و حامیان مالی 
اجازه نمی دهند که سرنوشتی مانند کارخانجات نامبرده نصیب 

پرسپولیس شود.«
قانون منع  اجرای  پرسپولیس درباره  باشگاه  این پیشکسوت 
و  فوتبال  فدراسیون  رئیس  درباره  بازنشستگان  کارگیری  به 
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس گفت:»تاج و گرشاسبی در مدتی 
که مسئولیت اداره دو باشگاه را برعهده داشتند، خیلی خوب 

عمل کردند و ماندن آنها ضرری برای 
تیم ملی و باشگاه پرسپولیس 

اگر  حال  عین  در  اما  ندارد، 
پیگیر  که  جوانی  نیروی 
فدراسیون  به  نیز  باشد  امور 
تزریق  پرسپولیس  باشگاه  و 
شود، می تواند بسیار مفید 

باشد.«

خبر
»دنیای هوادار« از مورد عجیب هیئت فوتبال استان البرز 

گزارش می دهد؛

سکوت  فدراسیون در مقابل 
تخلفات  هیئت  فوتبال

وقتی می نویسیم »فوتبال کشور بی صاحب است«، داد 
آقایان بلند می شود که »سیاه نمایی می کنید و اینگونه 
نیست«. اما ما کماکان نه تنها روی ادعایمان هستیم، بلکه 
همان آقایان را به پاسخگویی درباره اتفاقات رخ داده در 
البرز« دعوت می کنیم. ماجرا آن  استان  »هیئت فوتبال 
قدر واضح است که هر عقل سلیمی در کمتر از یک هفته 
و  کرده  را صادر  رای  موجود،  مدارک  بررسی  با  تواند  می 
مدیران میز دوست نامیرای هیئت فوتبال استان را متخلف 
اعلام کند. اما وقتی چنین اتفاقی تاکنون نیفتاده، معلوم است که یک جای کار می 
لنگد. امیدواریم اینگونه نباشد، اما تعلل فدراسیون فوتبال ایران و کمیته رسیدگی به 
این پرونده، چه دلیلی جز علاقه به ادامه همکاری با »منصور بیک وردی« در مسند 

رئیس هیئت فوتبال استان البرز می تواند داشته باشد؟

مهدی تیموری

پایگاه خبری تحلیلی
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